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Axel Landström, ekonomichef, 
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79   
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Love Bruno. 
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John Holmgren, 
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Tid och plats för  
justering: Protokollet justeras digitalt senast torsdagen 1 juni 2023 
 
Paragrafer: 69-105 
 
Underskrifter: Sekreterare........................................................................................... 
  Marcus Sjaggo 
 
 Ordförande............................................................................................ 
                      Roland Boman (FJK)     
 
 Justerande............................................................................................ 
              Birgit Meier Thunborg (M)   Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK) 
 
     Catharina Thuresdotter (S) § 89 
 
____________________________________________________________________________ 
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2  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 
Sammanträdesdatum: 2023-05-29 
 
 
Datum för anslags   Datum för anslags 
uppsättande: 2023-06-02  nedtagande:  2023-06-27 
 
 
Förvaringsplats för 
protokollet: Kommunhuset, Jokkmokk, och digitalt hos kommunstyrelsen 
 
 
Underskrift: ....................................................................................................................... 
 Marcus Sjaggo 
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Innehållsförteckning.  
 Ärenden markerade med * hölls bakom stängda dörrar 
   

§ 69 
Val av justerare 
 
§ 70 
Godkännande av föredragningslistan 
 
§ 71  Dnr 2023:481 
Instruktioner till stämmoombudet och prövning av det kommunala 
ändamålet i de kommunala bolagen 2023 
 
§ 72  Dnr 2023:412 

  Tertialrapport 1 för 2023 
 

§ 73  Dnr 2023:413 
Skattesats för 2024 
 
§ 74  Dnr 2023:413 
Budgetramar för 2024 
 
§ 75  Dnr 2023:413 
Strategisk plan för 2023-2026 
 
§ 76  Dnr 2022:914 
Omfördelning av investeringsbudgeten för slutförandet av byte av 
självfallsledning inklusive pumpstation för VA Kåbdalis etapp 4 
 
§ 77  Dnr 2021:1049 
Överflyttning av samhällsbyggarnämndens kostnader för 
miljöstrategtjänsten till kommunstyrelsen 
 
§ 78  Dnr 2019:863 
Analys av kommunens fastighetsinnehav 
 
§ 79  Dnr 2023:525 
Framtiden för Vuollerim 6000-byggnaden 
 
§ 80  Dnr 2023:526 
Förslag till fastighetsförsäljning av Kyrkostaden 1:724 

 
§ 81  Dnr 2022:158 
Detaljplan för Polstjärnan, del av Kyrkostaden 1:2 
 
§ 82  Dnr 2023:532 
Förslag till internkontrollplan för kommunstyrelsen 
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§ 83  Dnr 2020:479  
Midnattssolens trädgård- redovisning av kostnader och den framtida 
processen 
 
§ 84  Dnr 2023:527  
Förslag till projektet ”Aktiv och attraktiv service till äldre” 
 
§ 85  Dnr 2023:528  
Förslag till projektet ”Move on up” tillsammans med Överkalix, Gällivare 
och Kiruna kommuner 
 
§ 86  Dnr 2022:61  
Uppdrag Ökad service utanför centralorten 
 
§ 87  Dnr 2023:529  
Bygdemedelsansökan- Dálvvadis ek förening, digitalisering av 
administrationen 

 
§ 88  Dnr 2023:530  
Medborgarlöften och samverkansavtal mellan Jokkmokks kommun och 
Polisen för 2023-2025 
 
§ 89  Dnr 2023:461 
Skrivelse från Laponiaporten AB om hjälp med öppethållande under 
sommarsäsongen 2023 i Laponiaporten 

 
§ 90  Dnr 2023:531 
Förslag arbetsgång för Vision 2040 
 
§ 91  Dnr 2023:534 

  Förslag till revidering av krisledningsnämndens reglemente 
   
  § 92  Dnr 2023:533 

Skrivelse angående verksamhetsbesök för förtroendevalda 
 
§ 93 Dnr 2023:256 
Skrivelse från Váissa Sámisearvi om representation i 
minoritetsspråksgruppen 
 
§ 94 Dnr 2023:64 

  Skrivelse angående belysning vid postlådor efter väg 805 i Vaikijaur 
 

§ 95 Dnr 2019:94 
Skrivelse angående belysning vid korsningen väg E45 och väg 805  
 
§ 96 Dnr 2023:497 
Förslag till revidering av kommunfullmäktiges arbetsordning  
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§ 97 Dnr 2023:535 
Årsredovisning för Lapplands Kommunalförbund, LKF för 2022 

 
§ 98 Dnr 2023:536 
Förslag till ny förbundsordning för Norrbottens läns 
Kollektivtrafikmyndighet, RKM 
 
§ 99 Dnr 2021:1088 
Svar på medborgarförslag- Förenkla informationen kring medborgarförslag 
 
§ 100 Dnr 2022:972 
Motionssvar- Gör gamla Engelmarks till ett Ungdomens hus 
 
§ 101 Dnr 2023:476 
Redovisning av motioner och medborgarförslag under beredning 

 
§ 102 Dnr 2023:544 
Yttrande över förslag till bildande av naturreservatet Kaltisbäcken 
 
§ 103   
Anmälan av delegationsbeslut 
 
§ 104   
Övriga anmälningsärenden 
 
§ 105   
*Kommunalråden och kommunchefen informerar* 
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  § 69 
 

Val av justerare 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att till justerare utse Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK) och Birgit Meier 
Thunborg (M). 

  ____________  
 
Ärendet 
 
Justering av protokollet från dagens sammanträde äger rum digitalt senast 
torsdagen den 1 juni 2023. 

. 
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§ 70 
 
Godkännande av föredragningslistan 

 
                          Kommunstyrelsen beslutar 
  

att godkänna utsänd föredragningslista med föreslagna tillägg och 
ändringar. 

 ____________ 
  

 Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
 Ordförande föreslår följande tillägg till utsänd föredragningslista: 
 

- Yttrande över förslag till bildande av naturreservatet Kaltisbäcken 
(§ 102). 
 
Birgit Meier Thunborg (M) föreslår att ärende 6, Budgetramar för 2024 och 
strategisk plan för 2023-2026, delas upp i två ärenden: 
 
-Budgetramar för 2024 (§ 74) 
 
-Strategisk plan för 2024-2026 (§ 75) 
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§ 71 Dnr 2023:481  

Instruktioner till stämmoombudet samt prövning av det 
kommunala ändamålet i de kommunala bolagen för 2023 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att Jokkmokks kommuns styrmodell, verksamhets- och finansiella mål ska 
följas av helägda kommunala bolag och rapporteras till kommunfullmäktige 
i tertial 2 samt årsredovisning,  
 
att helägda kommunala bolag ska genomföra dialogträffat två till fyra 
gånger per år med arbets- och tillväxtutskottet, kommunchef, ekonomichef 
samt styrelseordförande och vd i bolaget, 
 
att uppdra till Jokkmokks Värmeverk AB att utreda förutsättningar för att 
öka självförsörjningsgrad av el för koncernen, samt 
 
att bolagen ska arbeta för samverkan med kommunen i gemensamma 
frågor för koncernen. 

 ____________ 
 
Ärendet 
 
Enligt Kommunallagens 6 kap. 1 a §, så ska kommunstyrelsen pröva att 
den verksamhet, i aktiebolag där kommunen innehar alla aktier direkt eller 
indirekt, som bolaget bedrivit under föregående år varit förenlig med det 
fastställda kommunala ändamålet och utförts inom ramen för de 
kommunala befogenheterna. Finner kommunstyrelsen att så inte är fallet 
så ska den lämna förslag till fullmäktige om nödvändiga åtgärder. Detta 
utgör en del av kommunstyrelsens uppsiktplikt över de kommunala 
bolagen.  
 
Kommunstyrelsen har också att ge instruktioner till stämmoombudet inför 
bolagsstämmorna senare i vår.  
 
Bifogat finns årsredovisningarna för 2022 samt bolagsordningarna och 
ägardirektiven för bolagen. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2018-05-28, § 84: 
 
Att det ska framgå vad ersättningarna är för VD och styrelse i 
årsredovisningarna till kommande år. 
 
Att kommunstyrelsen vill veta hur de kommunala bolagen avser att arbeta 
gentemot målen i visionsdokumentet ”Jokkmokk 2030”, samt 
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§ 71- fortsättning 
 
Att kommunstyrelsen vill uppmärksamma bolagen inom 
kommunkoncernen att kommunchefen ansvarar för samordning och 
samråd mellan kommunen och de bolagen för att uppnå största möjliga 
koncernnytta och den fortlöpande lönerevisionen inom kommunkoncernen 
så att ett helhetsperspektiv för alla chefer kan anläggas oavsett 
organisatorisk tillhörighet. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2019-06-03, § 50: 

 
Att även fortsättningsvis årligen begära in redovisningar för ersättningarna 
till VD respektive styrelsen, samt att bolagen ska följa de ägardirektiv och 
bolagsordningar som finns. 
 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo föreslår: 
 
Att kommunstyrelsen ger stämmoombudet de instruktioner som 
kommunstyrelsen finner lämpligt. 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslutade 2023-05-15, § 63, 
att till kommunstyrelsen ta fram en lista på frågor som stämmoombudet 
kan ställa på bolagsstämmorna. 
 
Kommunchef Monica Lundkvist föreslår följande frågeställningar till 
bolagsstämmorna: 
 
Att Jokkmokks kommuns styrmodell, verksamhets- och finansiella mål ska 
följas av helägda kommunala bolag och rapporteras till kommunfullmäktige 
i tertial 2 samt årsredovisning.  
 
Att helägda kommunala bolag ska genomföra dialogträffat två till fyra 
gånger per år med KSAU, kommunchef, ekonomichef samt 
styrelseordförande och vd i bolaget.  
 
Att uppdra till Jokkmokks Värmeverk AB att utreda förutsättningar för att 
öka självförsörjningsgrad av el för koncernen.  
 
Att bolagen ska arbeta för samverkan med kommunen i gemensamma 
frågor för koncernen. 
 

 Ärendets beredning 
 

Tjänsteskrivelse från kommunchef Monica Lundkvist daterad 2023-05-26. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 63. 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2023-
05-02. 
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§ 71- fortsättning 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Stämmombud Per-Stefan Labba (SV) 
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 § 72 Dnr 2023:412  
    
Tertialrapport 1 för 2023 
 
Kommunstyrelsens beslutar  
 
  - för egen del   
 
att de nämnder som prognostiserar underskott inkommer med en 
redogörelse för sina underskott och åtgärder för att komma till rätta med 
dem till arbets- och tillväxtutskottets möte den 19 juni 

 
 - föreslå kommunfullmäktige besluta 
 
att uppmana nämnderna till återhållsamhet, samt 
 
att i övrigt godkänna tertialrapporten. 

 ____________ 
 
 Ärendet 

  
Jokkmokks kommun upprättar två tertialbokslut per år. Båda dessa 
rapporter behandlas i kommunfullmäktige. 
Den första tertialrapporten är enklare än den andra som upprättas utifrån 
lagens krav. Den första tertialrapporten redovisar till exempel ingen 
måluppfyllelse. Den är inte heller underlag för revision vilken den andra är. 
Båda delårsrapporterna är mycket enklare och inte lika omfattande och 
inte lika rik på information som årsredovisning är. 
 
Syftet med att lyfta upp en delårsrapport till kommunfullmäktige är att 
eventuella större budgetavvikelser blir kända för kommunfullmäktige. 
Tanken är då att det ska vara möjligt för kommunfullmäktige att fatta beslut 
som gör att de eventuella negativa budgetavvikelserna kan förändras så 
att de inte ska uppstå sett i ett helårsperspektiv. 
 
Utifrån detta resonemang har Jokkmokks kommun bestämt att den 
viktigaste delårsrapporten ur ett ekonomiskt styrningsperspektiv är den 
första tertialrapporten under varje år. 
 
Jokkmokks kommun har ett resultat om 5,6 miljoner under årets första fyra 
månader. Resultatet är cirka 600 tkr lägre än föregående år samma 
period.  
 
Nettokostnaden för verksamheten har ökat med cirka 5 miljoner (4,3%) 
jämfört med samma period föregående år. 
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§ 72- fortsättning 
 
Skatteintäkterna ökar med 1 720 tkr (1,9%) och generella statsbidrag med 
2 349 tkr (6,2%). Befolkningen minskade inte lika mycket (-20) som 
prognostiserades vid budgetberedningen inför 2023 (-50). 
 
Jokkmokks kommun prognostiserar ett underskott om 3 406 tkr med en 
budgetavvikelse om – 7 114 tkr. 
 
Verksamhetens nettokostnad ökar med 17 151 tkr (4,7%) i jämförelse med 
föregående år. Det är en betydligt högre nettokostnad än genomsnittet 
under fem års perioden (366 181 tkr). Den högre kostnadsnivån i 
jämförelse med föregående år (29 190 tkr) (6,3%) dämpas något av ett 
högre intäktsflöde till verksamheterna (+ 10 044 tkr) (8,6%). 
Skatteintäkterna ökar med 6 433 tkr (2,4%) gentemot föregående år. 
Generella statsbidrag ökar med 7 102 tkr (6,8%) i jämförelse med 
föregående år. 
 
Jokkmokks kommun  2023-04-30 Årsbudget 2023-12-31 
    
Verksamhetens intäkter 40 039 124 295 127 207 
Verksamhetens kostnader -158 025 -478 260 -492 717 
Avskrivningar  -6 531 -19 249 -19 249 
    
Verksamhetens nettokostnader -124 517 -373 214 -384 759 
    
Skatteintäkter  90 210 268 316 269 968 
Generella statsbidrag 40 075 108 509 112 034 
    
Verksamhetens resultat 5 768 3 611 -2 757 
    
Finansiella intäkter  29 438 100 
Finansiella kostnader -143 -341 -749 
    
Resultat efter finansiella poster 5 654 3 708 -3 406 
    
ÅRETS RESULTAT  5 654 3 708 -3 406 
 
Ärendets beredning 
 
Tertialrapport 1 för 2023. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 58. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Ordförande föreslår att uppmana nämnderna till återhållsamhet samt att i 
övrigt godkänna tertialrapporten. 
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§ 72- fortsättning 
 
Catharina Thuresdotter (S) föreslår att de nämnder som prognostiserar 
underskott inkommer med en redogörelse för sina underskott och åtgärder 
för att komma till rätta med dem till arbets- och tillväxtutskottets möte den 
19 juni. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
Socialnämnden 
Barn- och utbildningsnämnden 
Kultur- och fritidsnämnden 
Socialchef Björn Wäst 
Skolchef Helen Isaksson Spik 
Kultur- och fritidschef Isabel Bävermalm Sandling 
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 § 73 Dnr 2023:413 
  

Skattesats för 2024  

Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta  
 
att skattesatsen för 2024 ska vara oförändrad, 22,95 kr per skattekrona. 

 ____________ 
  

Ärendet 
 

Kommunfullmäktige har att anta skattesatsen för 2024 innan november 
månads utgång. För 2023 var skattesatsen 22,95 kr per skattekrona.  
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 59. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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 § 74 Dnr 2023:413  
       

Budgetramar för 2024  
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att anta förslaget till budgetramar för 2024 och budgeten i övrigt.  

 ___________ 
 

Ärendet 
 

Budgetberedningen arbetar med planering av förslag till driftsbudget för år 
2024 och en budgetprognos för åren 2025 och 2026. 
 
Generationsprincipen ska råda vilket innebär att det årliga resultatet ska 
vara positivt och bör uppgå till minst 1,0 procent av skatter och bidrag 
varje enskilt år. Att under enstaka år göra avvikelser från denna 
budgeterade resultatnivå är acceptabelt utan att det långsiktiga målet bryts 
under förutsättning av att det redovisade snittresultatet under den senaste 
femårsperioden inte understiger 1,0 procent av snittet för skatter och 
bidrag under samma period. 
 
Nettokostnadsavvikelsen för respektive verksamhet skall minska årligen 
för att uppnå balans i ambitions och effektivitetsnivå: ‐ Förskola ‐ 
Fritidshem ‐ Grundskola ‐ Gymnasieskola ‐ Individ och familjeomsorg – 
Äldreomsorg. Nämnderna bör på nämndnivå följa upp och analysera ev. 
avvikelser för sina specifika verksamheter, t ex kostnad per elev, kostnad 
per brukare etc. 
Avvikelsen i den kommunala driftbudgeten ska vara 0 eller positiv. 
 
Soliditeten ska ha en över den senaste femårsperioden ha en positiv 
trend. Låneskulden ska amorteras årligen enligt plan till dess att skulden 
är slutamorterad Investeringsnivån ska ligga på högst samma nivå som 
kostnaden för de årliga avskrivningarna. 
 
Ett förslag till budgetramar har arbetats fram. 
 
Budgetramar för 2024: 
 
Kommunstyrelsen   108 650                                                   
Barn- och utbildningsnämnden    88 437                                      
Socialnämnden   144 803                                                      
Samhällsbyggarnämnden      15 390                                      
Kultur- och fritidsnämnden    11 013                                   

  
Summa                                 368 293  
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§ 74- fortsättning 
 
Årets budgeterade resultat     3 868        

 
Ärendets beredning 
 
Förslag till budget och strategisk plan. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 60. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Kopia till 
 Kommunfullmäktige 
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 § 75 Dnr 2023:413  
       

Strategisk plan för 2024-2026 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
 - för egen del   
 
att beakta Meier-Thunborgs (M) förslag i arbetet med 
investeringsbudgeten för 2024 

 
 - föreslå kommunfullmäktige besluta 

 
att anta den strategiska planen för 2024-2026.  

 ___________ 
 

Ärendet 
 

Budgetberedningen arbetar med planering av förslag till driftsbudget för år 
2024 och en budgetprognos för åren 2025 och 2026. 
 
Generationsprincipen ska råda vilket innebär att det årliga resultatet ska 
vara positivt och bör uppgå till minst 1,0 procent av skatter och bidrag 
varje enskilt år. Att under enstaka år göra avvikelser från denna 
budgeterade resultatnivå är acceptabelt utan att det långsiktiga målet bryts 
under förutsättning av att det redovisade snittresultatet under den senaste 
femårsperioden inte understiger 1,0 procent av snittet för skatter och 
bidrag under samma period. 
 
Nettokostnadsavvikelsen för respektive verksamhet skall minska årligen 
för att uppnå balans i ambitions och effektivitetsnivå: ‐ Förskola ‐ 
Fritidshem ‐ Grundskola ‐ Gymnasieskola ‐ Individ och familjeomsorg – 
Äldreomsorg. Nämnderna bör på nämndnivå följa upp och analysera ev. 
avvikelser för sina specifika verksamheter, t ex kostnad per elev, kostnad 
per brukare etc. 
Avvikelsen i den kommunala driftbudgeten ska vara 0 eller positiv. 
 
Soliditeten ska ha en över den senaste femårsperioden ha en positiv 
trend. Låneskulden ska amorteras årligen enligt plan till dess att skulden 
är slutamorterad Investeringsnivån ska ligga på högst samma nivå som 
kostnaden för de årliga avskrivningarna. 
 
Ett förslag till budgetramar har arbetats fram. 
 
Budgetramar för 2024: 
 
Kommunstyrelsen   108 650                                                   
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§ 75- fortsättning 
 
Barn- och utbildningsnämnden    88 437                                      
Socialnämnden   144 803                                                      
Samhällsbyggarnämnden      15 390                                      
Kultur- och fritidsnämnden    11 013                                   

 
Summa                                 368 293  
          
Årets budgeterade resultat     3 868        
 
Ärendets beredning 
 
Förslag till budget och strategisk plan. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 60. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Birgit Meier Thunborg (M) föreslår att kommunen bör ha en förberedelse 
för investeringar i Porjusområdet i den strategiska planen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Kopia till 
Budgetberedningen 
Kommunfullmäktige 

KS protokoll 20230529
(Signerat, SHA-256 36684433F3C8CC41A7DC898C8541BD10B6AC817EDD42B35048C4E842F0C5C8B1)

Sida 18 av 75



JOKKMOKKS KOMMUN  
   Sammanträdesdatum 
 
Kommunstyrelsen   2023-05-29  
_______________________________________________________________________ 
 

Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
 

19  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 § 76 Dnr 2022:914  
       

Omfördelning av investeringsbudgeten för slutförande av 
byte av självfallsledning inklusive pumpstation för VA 
Kåbdalis etapp 4 

 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att besluta att omfördela investeringsmedel till en summa av 1 000 000 kr 
för slutförandet av byte av självfallsledning inklusive pumpstation för VA 
Kåbdalis etapp 4 från investeringen i ny skola i Vuollerim i och med att 
denna kommer att byggas först år 2024 
__________ 

 
Ärendet 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2022-12-12, § 80, att besluta att 
kommunstyrelsen äger rätt att genomföra omprioriteringar inom den av 
fullmäktige beslutade investeringsbudgeten, i syfte att kunna säkerställa 
ett genomförande av högt prioriterade projekt så som förändrad 
skolstruktur samt finansieringen av investeringsbudgeten.  
 
Budgeten för projektet var på totalt 8 000 000 kr. Inkommen 
anbudssumma var 8 978 000 kr. Detta gör att den förväntade budgeten 
väntas uppgå till cirka 9 000 000 kr. Budgeten behöver därav revideras 
med 1 miljon kr. Den totala investeringsbudgeten kan hållas genom 
omprioritering av andra investeringar till ett värde av 1 miljon kr. I och med 
att budgeten för ny skola i Vuollerim ej hinner upparbetas så finns 
utrymme att genomföra detta prioriterade projekt. 
 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår 
kommunstyrelsen: Att besluta att nyttja investeringsmedel till en summa av 
1 000 000 kr från ny skola i Vuollerim i och med att denna kommer att 
byggas först år 2024. 

 
 Ärendets beredning 
 

Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-04-24, § 55. 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2023-04-12. 
Kommunfullmäktiges beslut 2022-12-12, § 80. 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
Ekonomi 
Ekonomichef Axel Landström 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
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 § 77  Dnr 2021:1049  
       

Överflyttning av samhällsbyggarnämndens kostnader för 
miljöstrategtjänsten till kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att ta över kostnaden från samhällsbyggarnämnden för avslutningen av 
tjänsten. 

 ___________ 
 

Ärendet 
 

Samhällsbyggarnämnden beslutade 2021-10-14, § 107: 
 
Att inriktningen ska vara att minska kostnaderna för enheten för miljö- och 
energifrågor för att nämnden ska kunna nå en ekonomi i balans för 2022. 
 
Att ge avdelningschefen i uppdrag att informera och förhandla med den 
fackliga organisationen. 
 
Att ambitionsnivån i miljö- och energifrågor framgent överensstämmer med 
tilldelad budgetram. 
 
Henrik Blind (MP) har begärt att få en redovisning av 
samhällsbyggarnämndens beslut 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2021-11-29, § 162, föreslå 
kommunfullmäktige: 
 
Att enheten för miljö- och energifrågor flyttas från 
samhällsbyggarnämnden till kommunstyrelsen. 
 
Att uppdra till enheten för miljö- och energifrågor att senast hösten 2022 
hitta externa medel som i huvudsak ska finansiera deras verksamhet från 
2023. 
 
Kommunfullmäktiges presidie har berett ärendet. 
 
Enligt Kommunallagens 5 kap, 26 § så ska ett ärende som avgörs av 
fullmäktige ha beretts av en nämnd vars verksamhetsområde ärendet 
berör. 

 
När det gäller förslaget att enheten för miljö- och energifrågor flyttas från 
samhällsbyggarnämnden till kommunstyrelsen så måste 
samhällsbyggarnämnden få yttra sig över förslaget. 
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§ 77- fortsättning 
 

Presidiet föreslår: 
 
Att kommunfullmäktige remitterar kommunstyrelsens förslag till 
samhällsbyggarnämnden för yttrande. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2021-12-13, § 100, att remittera 
kommunstyrelsens förslag till samhällsbyggarnämnden för yttrande. 

 
Samhällsbyggarnämnden beslutade 2022-03-31, § 32, att 
samhällsbyggarnämnden har ingenting att erinra till att enheten Miljö och 
energi flyttas till kommunstyrelsen. Samhällsbyggarnämnden anser att 
tydliga mål och mätbara indikationer bör upprättas för enheten då detta 
inte finns idag. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2022-05-30, § 69, att återremittera ärendet 
till kommunchefen och fastighetschefen för att utreda vad en verksamhet 
inom klimat- och energiområdet kan tillföra kommunen, samt att ta fram en 
redovisning på vad genomförda projekt inom området har lett till. 

 
Ärendets beredning  
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 62. 
Kommunstyrelsens beslut 2022-05-30, § 69. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2022-05-16, § 81. 
Samhällsbyggarnämndens beslut 2022-03-31, § 32. 
Kommunfullmäktiges beslut 2022-12-13, § 100. 
Skrivelse från kommunfullmäktiges presidie daterad 2021-12-02. 
Kommunstyrelsens beslut 2021-11-29, § 162. 
Samhällsbyggarnämndens beslut 2021-10-14, § 107. 
Tjänsteskrivelse från samhällsbyggarchef Patrik Sundberg. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Ordförande informerar att när samhällsbyggarnämnden övertog tjänsten 
från kommunstyrelsen så skedde ingen överflyttning av budgetmedel. Nu 
när tjänsten avslutats så borde kostnaden för det belasta 
kommunstyrelsen istället för samhällsbyggarnämnden. 

  
 
 
  
 Kopia till 
 Samhällsbyggarnämnden 
 Ekonomichef Axel Landström 
 Samhällsbyggarchef Patrik Sundberg 
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 § 78 Dnr 2019:863 
    
Analys av kommunens fastighetsinnehav 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar föreslå 
kommunstyrelsen besluta 
 
att efter tilläggsisolering av Hembygdsgården i Murjek besluta om åtgärder 
för energieffektivisering samt finansiering av åtgärden, 

 
att genomföra en dialog med Tvättstugeföreningen i Murjek om en 
försäljning eller andra alternativ med syftet att Jokkmokks kommun ej ska 
ha kostnader för fastigheten efter 2023-12-31, 

 
att annonsera om någon är intresserad av att köpa eller hyra väv- och 
bagarstugan i Porjus med återrapportering till arbets- och tillväxtutskottet 
den 28 augusti, 

 
att återkomma i ärendet gällande samordning av föreningsverksamheter 
när utredning om lokalkostnader för föreningar presenteras för 
kommunstyrelsen, 

 
att upphäva beslutet om att utreda om de verksamheter som bedrivs i 
Folkets Hus i Jokkmokk kan tillgodoses på annat sätt, 
 
att genomföra beslutet att kallställa och riva stora skolbyggnaden på 
fastigheten Vuollerim 3:118 när den nya skolbyggnaden har tagits i bruk, 
samt 
 
att upphäva beslutet gällande Jokkemuseet. 
____________ 

 
 Ärendet 

  
Kommunchefen har fått uppdraget att göra en analys av kommunens 
fastighetsinnehav för att möta den kommunala verksamhetens framtida 
behov med utgångspunkt i effektivisering av lokalytor. Analysen ska även 
innehålla en bedömning av eventuella flaskhalsar i relation till befintligt 
fastighetstillstånd. Analysen ska presenteras under kvartal 3 2019.  
 
Erik Fagerström, chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen har gjort en 
analys som bifogas. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2019-10-31, § 106: 
 
Att uppdra till kommunchefen att till arbets- och tillväxtutskottets möte den 
18 november göra en bedömning av de kommunala verksamheternas 
framtida lokalbehov. 
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§ 78- fortsättning 
 
Att göra en bedömning av de kommunala fastigheter som kan tänkas vara 
intressanta ur ett företagsperspektiv med tanke på deras lokalbehov.  
 
Att se särskilt på lokalbehovet för besöksnäringen. 
 
En sådan analys har nu tagits fram: 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott har 2018-11-13 uppdragit till 
kommunchefen att göra en analys av kommunens fastighetsinnehav för att 
möta den kommunala verksamhetens framtida behov med utgångspunkt i 
effektivisering av lokalytor. Analysen ska även innehålla en bedömning av  
eventuella flaskhalsar i relation till befintligt fastighetsbestånd. Analysen 
ska presenteras under kvartal tre 2018. 
 
Analysen togs upp på kommunstyrelsens möte 2019-09-30 och då fick 
kommunchefen i uppdrag att  till arbets- och tillväxtutskottets möte den 18 
november göra en bedömning av de kommunala verksamheternas 
framtida lokalbehov, att göra en bedömning av de kommunala fastigheter 
som kan tänkas vara intressanta ur ett företagsperspektiv med tanke på 
deras lokalbehov, samt att se särskilt på lokalbehovet för besöksnäringen. 
 
Översynen av fastighetsinnehavet ska göras med perspektivet att avyttra 
de fastigheter som har större värde för nuvarande ägare om andra äger 
och investerar i dem  
 
I bilaga finns en analys av fastighetsinnehavet utifrån hur det ser ut i olika 
delar av kommunen med underbilaga barn- och utbildningsavdelningens 
syn på behovet av lokaler för sin verksamhet.  
 
Kommunala fastigheter som kan tänkas vara intressanta för företag och då 
särskilt för besöksnäringen och som kan vara passande att tillgängliggöra 
för företag inom besöksnäringen: 
  
- del av Vuollerim 21:2, museibyggnaden Vuollerim 6000 och  
- Jokkmokk Kyrkostaden 1:227 Gamla Engelmarks hotell.  
 
Kommunchef Annika Almqvist föreslår: 

 
- att tillväxtfunktionen får i uppdrag att starta en process för att försälja 

fastigheten del av Vuollerim 21:2 - museibyggnaden Vuollerim 6000  
- att tillväxtfunktionen får i uppdrag att starta en process för att försälja 

fastigheten Jokkmokk Kyrkostaden 1:227 - Gamla Engelmarks hotell.  
- Att tillväxtfunktionen får uppdraget att i övrigt identifiera, analysera och 

föreslå ytterligare fastigheter som kan vara lämpliga att sälja eller på 
annat sätt tillgängliggöra för näringslivets behov.  
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§ 78- fortsättning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2019-11-18, § 
108: 
  
Att tillväxtfunktionen får i uppdrag att starta en process att försälja 
fastigheten del av Vuollerim 21:2 - museibyggnaden Vuollerim 6000. 
 
Att tillväxtfunktionen får i uppdrag att starta en process att försälja 
fastigheten Jokkmokk Kyrkostaden 1:227 - Gamla Engelmarks hotell. 
  
Att tillväxtfunktionen får uppdraget att i övrigt identifiera, analysera och 
föreslå ytterligare fastigheter som kan vara lämpliga att sälja eller på annat 
sätt tillgängliggöra för näringslivets behov. 
 
Att försälja Kyrkostaden 1:553 - Kvarngården via mäklare.  
 
Kommunchef Monica Lundkvist har uppdaterat analysen av 
fastighetsinnehaven. 
 
Kommunchef Monica Lundkvist föreslår kommunstyrelsen: 
 
Att efter tilläggsisolering av Hembygdsgården i Murjek beslutas om 
åtgärder för energieffektivisering samt finansiering av åtgärden. 

 
Att genomföra en dialog med Tvättstugeföreningen i Murjek om en 
försäljning eller andra alternativ med syftet att Jokkmokks kommun ej ska 
ha kostnader för fastigheten efter 2023-12-31. 

 
Att kallställa Väv- och bagarstugan i Porjus om ingen förening vill hyra den 
alternativt försälja fastigheten 

 
Att återkomma i ärendet gällande samordning av föreningsverksamheter 
när utredning om lokalkostnader för föreningar presenteras för 
kommunstyrelsen. 

 
Att upphäva beslutet om att utreda om de verksamheter som bedrivs i 
Folkets Hus i Jokkmokk kan tillgodoses på annat sätt. 
 
Att genomföra beslutet att kallställa och riva stora skolbyggnaden på 
fastigheten Vuollerim 3:118 när den nya skolbyggnaden har tagits i bruk. 
 
Att upphäva beslutet gällande Jokkemuseet. 
 
Att hyra ut Vuollerim 6000-byggnaden med kostnadstäckning som villkor, 
om fastigheten ej är uthyrd innan 2023-12-31 tas frågan om försäljning 
upp igen 
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 § 78- fortsättning 
 
 Ärendets beredning 

 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslut 2023-05-15, § 66. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslut 2019-11-18, § 108. 
Tjänsteskrivelse från kommunchef Annika Almqvist daterad 2019-11-14. 
Kommunstyrelsens beslut 2019-10-31, § 106. 
Tjänsteskrivelse från kommunchef Annika Almqvist daterad 2019-09-20. 

  
 Överläggningar i kommunstyrelsen 
 

Birgit Meier Thunborg (M) föreslår att annonsera om någon är intresserad 
av att köpa eller hyra väv- och bagarstugan i Porjus. 
 
Kommunstyrelsen beslutar så med tillägget att en återrapportering sker till 
arbets- och tillväxtutskottet den 28 augusti. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunchef Monica Lundkvist 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
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 § 79 Dnr 2023:525 
  

Framtiden för Vuollerim 6000-byggnaden 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att ta fram ett förslag på hur fastigheten kan iordningsställas kopplat till 
kommunfullmäktiges beslut i motionen gällande Vuollerim 6000-
byggnaden, samt 
 
att se över vad som ska göras med de återstående materialet som är i 
byggnaden. 
____________ 

  
Ärendet 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2022-06-13, § 39, som svar på en motion 
gällande Vuollerim 6000-byggnaden skriven av Ann Enberg (S): 
 
Att kommunstyrelsen drar tillbaka beslut om försäljningen av byggnaden. 
 
Att kommunstyrelsen avsätter en summa för underhåll av byggnad och 
utemiljö.  
 
Att tillåta företag, föreningar och privatpersoner att hyra lokalerna till 
arrangemang tills slutgiltigt beslut tagits. 
 
Att kommunstyrelsen tar med byggnaden som ett tänkbart 
användningsområde i förstudien som lämnats in till Leader Polaris. 
 
Kommunstyrelsen har att besluta hur man ska använda byggnaden. 

 
 Ärendets beredning 

 
 Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 67. 
 Kommunfullmäktiges beslut 2022-06-13, § 39. 
 
 
 
 
  
 
 Kopia till 
 Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) 
 Tillväxtchef Stefan Andersson  
 Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
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 § 80 Dnr 2023:526 
  

Förslag till fastighetsförsäljning av Kyrkostaden 1:724 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att sälja Jokkmokk Kyrkostaden 1:724 till Urbans Lastmaskiner AB för 108 
575 kr, enligt gällande taxa. Skogligt värde tillfaller kommunen som 
säljare. 

 ____________ 
  

Ärendet 
 
Urbans Lastmaskiner AB önskar få köpa Kyrkostaden 1:724, 4343 m2 på 
Nyborg för att uppföra en verksamhetslokal/garage. Tomten är avstyckad. 
 
I köpeavtalet kommer ett villkor att skrivas in som bland annat innebär att 
köparen förbinder sig att inom två år från tillträdesdagen på fastigheten 
uppföra ett garage avsett för verksamhet. Inom denna tid får fastigheten, 
obebyggd eller bebyggd, inte heller överlåtas. Om köparen inte uppfyller 
dessa villkor utgår ett vite om 50 000 kronor. 
 
Alla tomter säljas i befintligt skick. Kostnad för grundläggningsåtgärder, 
vatten-, dagvatten och avlopps-anslutning, uppfyllnad, sprängning, 
bygglovavgift mm tillkommer. 
 
Tomtpriset för industrimark/råmark inom verksamhetsområde för VA i 
Jokkmokk, Vuollerim, Porjus och Murjek är 25 kronor per kvadratmeter.  
 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår 
kommunstyrelsen: 
 
Att sälja Jokkmokk Kyrkostaden 1:724 (4343 m2) till Urbans Lastmaskiner 
AB för 108 575 kr, enligt taxa. Skogligt värde tillfaller kommunen som 
försäljare. 

 
 Ärendets beredning 

 
 Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 68. 

Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2023-05-05. 
 
Kopia till 
Köparen 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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28  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 § 81 Dnr 2022:158 
  

Detaljplan för Polstjärnan, del av Kyrkostaden 1:2 
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att anta detaljplanen för Polstjärnan, del av Kyrkostaden 1:2. 

 ____________ 
  

Ärendet 
 
Syftet med detaljplanen är att skapa förutsättningar för centrumändamål 
och verksamhet i området som sen tidigare är planlagd för allmän 
platsmark. För att fastigheten ska kunna drivas av privat aktör behöver 
därför en planändring göras. Planområdet är beläget inom fastigheten 
Kyrkostaden 1:2 och är beläget mellan Kyrkogatan och Bokenskolan. 
 
Området är beläget i centrala Jokkmokk, mellan Kyrkogatan och 
Bokenskolan. I norr angränsar området till Inlandsbanan och i söder till 
väg 97. Syftet med detaljplanen är att möjliggöra en samlokalisation av 
Vattenfalls verksamhet i Jokkmokk. Verksamheten är planerad att 
inrymma kontor, verkstad, driftcentral, kommunikationsutrustning, 
parkeringar och carports. Detaljplanen utformas därför för att möjliggöra 
för centrumändamål samt verksamheter.  
 
Samhällsbyggarnämnden beslutade 2023-05-11, § 38, att ställa sig positiv 
till detaljplanen och föreslår att kommunfullmäktige antar detaljplan för 
Polstjärnan, del av Kyrkostaden 1:2. 

 
 Ärendets beredning 

 
 Samhällsbyggarnämndens beslut 2023-05-11, § 38. 

Tjänsteskrivelse från planarkitekt Matilda Johansson daterad 2023-04-24. 
Förslag till detaljplan. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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29  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 § 82 Dnr 2023:532   

Förslag till internkontrollplan för kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att anta internkontrollplanen för kommunstyrelsens verksamhetsområde 
enligt förslaget 
____________ 

  
Ärendet 

 
Internkontrollplanen för kommunstyrelsens verksamhetsområde i 
Jokkmokks kommun har utarbetats med utgångspunkt i den riskportfölj 
som politiken deltog i att skapa. Planen syftar till att säkerställa att 
verksamheten bedrivs enligt fastställda riktlinjer, mål och strategier samt 
att den följer gällande lagar och förordningar. Genom att grundas på den 
gemensamt framtagna riskportföljen säkerställs att internkontrollplanen är 
anpassad efter de specifika risker och utmaningar som kommunstyrelsens 
verksamhetsområde står inför. 
 
Kommunstyrelsen har 2022-10-17, §  108, beslutat om Riktlinjer för Intern 
kontroll och för hur Jokkmokks kommun bör arbeta med intern kontroll. 
Intern kontroll handlar om att upptäcka och säkerställa ordning och reda i 
hela organisationen. Intern kontroll är en väsentlig del av styrningen och 
ledningen av kommunens verksamheter. Det är av stor vikt att säkerställa 
att verksamheten bedrivs enligt de riktlinjer, mål och strategier som 
fastställts av kommunfullmäktige samt att verksamheten är effektiv, 
ändamålsenlig och följer gällande lagar och förordningar.  
 
Förslag på en ny internkontrollplan för kommunstyrelsen har tagits fram. 
 
Kommunstrateg Marcus Bjerlöw föreslår kommunstyrelsen: 
 
Att anta internkontrollplanen för kommunstyrelsens verksamhetsområde 
enligt förslaget. 
 

 Ärendets beredning 
 
 Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 77. 
 Tjänsteskrivelse från kommunstrateg Marcus Bjerlöw daterad 2023-04-24. 
 Förslag till internkontrollplan för kommunstyrelsen. 

Kommunstyrelsens beslut 2022-10-17, § 108. 
 
Kopia till 
Kommunchef Monica Lundkvist 
Kommunstrateg Marcus Bjerlöw 
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30  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 § 83 Dnr 2020:479 

Midnattssolens trädgård- redovisning av kostnader och 
den framtida processen 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att arrendeavtalet som kommunstyrelsen beslutade om 2022-09-19, § 91, 
kvarstår fast med uppdatering av årtal till 2023 samt att stiftelsen har ett år 
från dagens beslut att skriva under avtalet och från datumet för 
undertecknade gäller avtalet i 2 år framåt där villkoren som finns reglerat i 
avtalet ska vara uppfyllda, samt 
 
att samma villkor som finns i arrendeavtalet gäller för ett eventuellt köp av 
den aktuella delen av fastigheten med tillägget att en återställningsfond för 
marken ska upprättas. 
____________ 

  
Reservationer 
 
Catharina Thuresdotter och Jan Sjöberg (bägge S) reserverar sig mot 
beslutet. 
 
Karin Vannar (SV) reserverar sig mot beslutet 
 
Birgit Meier Thunborg (M) reserverar sig mot beslutet. 
 
Ärendet 

 
Kommunfullmäktige beslutade 2021-06-14, § 49, att bevilja planbesked för 
Midnattssolens Trädgård på del av Jokkmokk 10:40 och 10:43 samt del av 
Kyrkostaden 1:2. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2021-10-18, § 138: 
 
Att ge delegation till kommunchefen att upplåta ett markområde på ca 5 
ha,  på 50 år för Midnattssolens trädgård när det är klart vilken juridisk 
person som ska ha upplåtelsen, detta under förutsättning att detaljplanen 
vinner laga kraft och att byggnationer enligt plan ska påbörjas inom 5 år. 
 
Att undanta den del av området som upptas av Fjällträdgården tills det står 
klart hur Ájtte ställer sig till det. 
 
En framställan om överlåtelse av mark gällande Midnattssolens Trädgård 
har inkommit till Kommunstyrelsen från Insamlingsstiftelsen 
Midnattssolens Trädgård. 
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31  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

§ 83- fortsättning 
 
Kommunchef Monica Lundkvist har berett ärendet. 

 
Insamlingsstiftelsen Midnattssolens Trädgård verkar sedan 2022-01-01 
som huvudman och ansvarig för insamling och ansökningar om medel till  
investering och drift av Midnattssolens Trädgård. Organisation för 
uppförande och den framtida driften är under uppbyggnad. 

 
Insamlingsstiftelsen Midnattssolens Trädgård gör bedömningen att den av 
kommunstyrelsen beslutade tidsbegränsade upplåtelseformen inte  
kommer att fungera för att uppföra, driva och utveckla Midnattssolens 
Trädgård. Den beslutade upplåtelsen kan enligt Insamlingsstiftelsen inte 
heller användas som medfinansiering eller möjliggöra belåning i projektet. 
 
Region Norrbotten beslutade 2021-12-07 att bevilja medfinansiering för en 
fördjupad förstudie under förutsättning att Jokkmokks kommun överlåter 
aviserat markområde till projektet. 
Insamlingsstiftelsen Midnattssolens Trädgård önskar därför att 
markområdet Jokkmokk 10:40, 10:43 och Kyrkstaden 1:2 omfattande ca 
5.5 ha överlåts vederlagsfritt till Insamlingsstiftelsen för Midnattssolens 
trädgård. Vidare att överlåtelsen villkoras så att om byggnation av 
Midnattssolens trädgård inte påbörjas inom 7 år, eller om verksamheten 
läggs ned i framtiden, återgår markområdet till Jokkmokks kommun. 
 
I syfte att kunna besvara förfrågan och eventuellt besluta om en 
överlåtelse behöver frågor kopplade till legalitet avseende Kommunallagen 
samt Stiftelselagen utredas och besvaras, samt möjliga konsekvenser av 
ett överlåtande. 
 
Kommunchef Monica Lundkvist föreslår att följande frågor utreds: 
 
- Tidigare beslut i ärendet som ej harmonierar med förfrågan. 
- Inhämta yttrande från Àjttes styrelse. 
- Insamlingsstiftelsers möjligheter att motta annat än kontanter. 
- Inhämta Insamlingsstiftelsens stadgar.  
- Kommunens möjligheter att skänka egendom till en insamlingsstiftelse. 
- Möjliga konsekvenser av ett återtagande av marken. 
- Markvärde. 
- Fastighetsreglering. 
 
Kommunchef Monica Lundkvist föreslår arbets- och tillväxtutskottet 
besluta: 
 
Att uppdra till Tillväxtfunktionen att utreda ärendet och redovisa 
utredningen på kommunstyrelsen i mars. 
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32  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

§ 83- fortsättning 
 
En kompletterande skrivelse från Insamlingsstiftelsen Midnattssolens 
Trädgård har inkommit 2022-01-26. 

 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2022-01-31, § 12: 
 
Att uppdra till Tillväxtfunktionen att utreda ärendet i enlighet med 
kommunchefens förslag och redovisa det som går på kommunstyrelsen 14 
februari annars på kommunstyrelsen i mars. 

 
Att Tillväxtfunktionen även får i uppdrag att begära en återkoppling från 
Insamlingsstiftelsen Midnattssolens Trädgård på vilka finansiärer de har 
och omfattningen av deras åtaganden.  

 
Kommunstyrelsen beslutade 2022-02-14, § 9: 
 
Att utreda möjligheten att erbjuda en längre upplåtelsetid för marken än 
redan beslutade 50 år. 

 
Att påpeka för Insamlingsstiftelsen Midnattssolens Trädgård att Regionens 
beslut från 2021-12-07 strider mot den lagstiftning som Jokkmokks 
kommun har att förhålla sig till. 
 
Att uppdra till kommunchefen att besluta om eventuella kommunala 
representanters deltagande i arbetet med Midnattssolens Trädgård. 
 
Tillväxtchef Stefan Andersson, utredare Magdalena Fjellner och 
kommunsekreterare Marcus Sjaggo har berett ärendet. 
 
En vederlagsfri överlåtelse av mark innebär en kostnad för kommunen 
vilket medför att ett beslut om vederlagsfri överlåtelse strider mot, av 
kommunstyrelsen, tidigare fattade beslut. 
 
Utredningen visar att en insamlingsstiftelse inte har möjlighet att motta 
annat än pengar vilket inte medger en överlåtelse av mark till 
Insamlingsstiftelsen Midnattssolens trädgård. 
 
En överlåtelse till, av Insamlingsstiftelsen presenterat alternativ, stiftelsen 
Midnattssolens trädgård, är enligt stiftelselagen möjlig. Sannolikt även 
enligt kommunallagen. Om en överlåtelse, med eller utan köpeskilling, till 
alternativ stiftelse är aktuell bör en fastighetsvärdering göras och villkor 
såsom återgångsvillkor, överlåtandeförbudsklausul, förbud mot 
intecknande samt eventuella villkor gällande ekonomisk kapacitet, 
specificeras och beslutas.   
 
En upplåtelse av mark (förutom tomträtt) kan som längst vara 50 år utanför 
detaljplanelagt område och 25 år inom detaljplanelagt område alternativt  
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33  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

§ 83- fortsättning 
 
på arrendatorns livstid. Maxtiderna påverkar dock inte arrendatorns eller 
nyttjanderättsinnehavarens rätt till förlängning. Om upplåtelse av mark är 
aktuell på längre tid än 50 år kan en tomträtt vara ett alternativ. 

 
Om kommunstyrelsen beslutar att kvarstå vid tidigare fattat beslut om 
upplåtelse bör beslutet kompletteras med villkor såsom återgångsvillkor, 
överlåtandeförbudsklausul samt eventuella villkor gällande ekonomisk 
kapacitet. 

 
Insamlingsstiftelsen Midnattssolens Trädgård har kompletterat sin 
förfrågan med en skrivelse på deras syn på en eventuell överlåtelse, 
kartmaterial, stadgar och finansiärer och deras åtagande. 

 
Ájttes styrelsen har inkommit med ett yttrande på deras syn av marken 
inom området som utgörs av Fjällträdgården. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2022-04-04, § 44: 

 
Att uppdra till kommunchefen att ta fram ett förslag för en långsiktig 
upplåtelse för det aktuella området exklusive Fjällträdgården till den 
organisation som ska skapa och driva Midnattssolens trädgård, varvid 
hänsyn ska tas till denna organisations behov av tillräcklig rådighet över 
marken för att kunna genomföra projektet samtidigt som kommunens 
intressen blir tillgodosedda. Skyndsamt ha en dialog med stiftelserna. 
 
Att överväga en försäljning av det aktuella markområdet om och när det 
presenteras investerare så tillräckligt med medel finns för uppförande och 
drift av den tänkta anläggningen. 
 
Att, även det i enlighet med kommunstyrelsens beslut 2021-10-18, § 138, 
undanta den del av området som upptas av Fjällträdgården enligt Ájttes 
önskemål. 
 
Jokkmokks kommun och Insamlingsstiftelsen Midnattssolens Trädgård 
samt Stiftelsen Midnattssolens trädgård har haft dialog om ett arrendeavtal 
om mark för att genomföra satsningen Midnattssolens Trädgård. 
 
Ett förslag till arrendeavtal har utarbetats i dialog men parterna inte är helt 
eniga om innehållet.  
 
Kommunchef Monica Lundkvist föreslår kommunstyrelsen besluta: 
 

 Att godkänna förslag till arrendeavtal för Midnattssolens Trädgård. 
 

Stiftelsens Midnattssolens Trädgård har inkommit med en skrivelse där de 
föreslår att ärendet ”Framställan om överlåtelse av mark gällande  
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34  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

§ 83- fortsättning 
 
Midnattssolens trädgård” hänskjuts till ett senare möte, eftersom ett mellan 
parterna färdigförhandlat arrendeavtalsförslag ännu saknas samt att en 
omstart av den dialog mellan Jokkmokks kommun och Stiftelsen 
Midnattssolens trädgård, i enlighet med beslutet i kommunstyrelsen 2022- 
 
04-04, genomförs och att kommunchefen ges bättre förutsättningar för 
dialogen. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Robert Bernhardsson (S) har i en skrivelse 
påpekat att det är uppenbart att Jokkmokks kommun i något skede, direkt 
eller indirekt, tvingas bli ansvarig för Midnattssolens Trädgård. Oavsett 
driftsform och ägare är det en hög framtida ekonomisk risk för Jokkmokks 
kommun om trädgården etableras  med exempel från två 
besöksträdgårdar i Sverige, Wij-Trädgårdar och Gunnebo Slott och 
Trädgårdar AB. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2022-09-19, § 91, att godkänna 
kommunchefens förslag till arrendeavtal för Midnattssolens Trädgård. 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2023-05-15, § 64, 
att uppdra till ordförande, som komplettering till det arrendeavtal som 
kommunstyrelsen antog 2022-09-19, § 91, ta fram ett förslag som 
innehåller ett köp av markområdet, en redovisning på redan upparbetade 
kostnader och en återställningsfond om markområdet måste återställas 
och avstädas i framtiden. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har tagit fram ett 
förslag. 
 
Midnattssolens Trädgård äger rätt att köpa anvisad mark för trädgården av 
Jokkmokks kommun om följande villkor uppfylls.  
 
Färdig finansiering för Midnattssolens Trädgård redovisas. Idag lär finnas 
en kalkyl på mellan 150-250 miljoner kronor.  
 
Affärsplan och driftbudget redovisas.  
 
De 2,2 miljoner som Jokkmokks kommun fått betala i ett Leader 
Polarisprojekt som inte upphandlats enligt regelverket ska redovisas. Dels 
hur pengarna använts och även ska en slutrapport av det projektet 
redovisas.  
 
3% av de redovisade medlen för finansiering av Midnattssolens Trädgård 
avsätts i en återställningsfond för framtida krav på avstädning mm om 
projektet inte fullföljs. Högst 5 miljoner. Fonden ska finnas hos en 
oberoende förvaltare.  
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35  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

§ 83- fortsättning 
 
I övrigt gäller det beslut om arrendeavtal som kommunstyrelsen beslutat 
om vid tidigare tillfälle.  

 
 Ärendets beredning 
 

Skrivelse från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK)  
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslut 2023-05-15, § 64 
Kommunstyrelsens beslut 2022-09-19, § 91. 
Skrivelse från kommunstyrelsens ordförande Robert Bernhardsson (S) 
daterad 2022-09-15. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2022-08-29, § 124. 
Skrivelse från Stiftelsen Midnattssolens Trädgård inkommen 2022-08-26. 
Tjänsteskrivelse från kommunchef Monica Lundkvist daterad 2022-08-16. 
Kommunstyrelsens beslut 2022-04-04, § 44. 
Skrivelse från Ájttes styrelse inkommen 2022-04-04. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2022-03-14, § 45. 
Tjänsteskrivelse från tillväxtchef Stefan Andersson, utredare Magdalena 
Fjellner och kommunsekreterare Magdalena Fjellner daterad 2022-03-14. 
Kompletterande material från Insamlingsstiftelsen Midnattssolens 
Trädgård. 
Kommunstyrelsens beslut 2022-02-14, § 9.  
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2022-01-31, § 12. 
Skrivelse från Insamlingsstiftelsen Midnattssolens Trädgård inkommen 
2022-01-26. 

 Tjänsteskrivelse från kommunchef Monica Lundkvist daterad 2022-01-20. 
Skrivelse från Insamlingsstiftelsen Midnattssolens Trädgård inkommen 
2021-12-28. 

 Kommunstyrelsens beslut 2021-10-18, § 138. 
 Tjänsteskrivelse från fastighetschef Erik Fagerström daterad 2021-09-02. 
 Kommunfullmäktiges beslut 2021-06-14, § 49. 
 
 Överläggningar i kommunstyrelsen 
 

Henrik Blind (MP) föreslår att arrendeavtalet som kommunstyrelsen 
beslutade om 2022-09-19, § 91, kvarstår fast med uppdatering av årtal till 
2023 samt att stiftelsen har ett år från dagens beslut att skriva under 
avtalet och från datumet för undertecknade gäller avtalet i 2 år framåt där 
villkoren som finns reglerat i avtalet ska vara uppfyllda.  

 
Ordförande föreslår som tillägg till Blinds (MP) förslag att samma villkor 
som finns i arrendeavtalet gäller för ett eventuellt köp av den aktuella 
delen av fastigheten med tillägget att en återställningsfond för marken ska 
upprättas. 
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36  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

§ 83- fortsättning 
 
Ajournering 
 
Mötet ajourneras 15.05-15.15 under ärendet behandling. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) 
Kommunchef Monica Lundkvist 
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 § 84 Dnr 2023:527  
       

Förslag till projektet ”Aktiv och attraktiv service till äldre” 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att ansöka om bygdemedel med totalt 5 775 000 kr för åren 2024-2026, 
 
att ej bevilja socialnämnden en utökad budgetram för 2024, 
 
att få en delrapportering under hösten 2024 för det första halvårets 
verksamhet,  
 
att samiska äldre beaktas i projektet, 
 
att samiska mentorer och sameföreningar engageras i projektet genom 
samisk träffpunkt, samt 
 
att uppmana socialnämnden att söka finansiering till samisk träffpunkt från 
minoritetsspråksmedlen. 

 __________ 
 

Ärendet 
 

I Sverige ökar andelen äldre personer. Det är en trend som varat över en 
längre tid. Allt fler äldre bor dessutom kvar hemma i sin bostad, vilket 
innebär att många äldre spenderar mer tid i sin närmiljö med närhet till 
bostaden. Det här går hand i hand med rätten att bo kvar i sin bostad så 
länge det är möjligt, utifrån ”kvarboendeprincipen”. Det här sammantaget 
innebär en ökad andel äldre människor som innefattas av ett regelbundet 
behov av kontakt med den kommunala hälso- och sjukvården. 
Sammantaget leder det här till ett ökat behov av insatser. Exempelvis ett 
ökat behov av rehabilitering i bostaden. Det innebär att förebyggande 
insatser bör prioriteras och eftersträvas. 
 
Socialnämnden beslutade 2023-04-04, § 33, att ansöka om bygdemedel 
för projektet ”Aktiv och attraktiv service till äldre” samt att ansöka om en 
utökad budgetram för socialnämnden med 650 000 kr per år under 
projekttiden 2024-2026. 

 
 Ärendets beredning 
 

Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 69. 
Socialnämndens beslut 2023-04-04, § 33. 
Tjänsteskrivelse från verksamhetscheferna Ida Åstot och Karolina Jirdén 
daterad 2023-03-04. 
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§ 84- fortsättning 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Karin Vannar (SV) föreslår att samiska mentorer och sameföreningar 
engageras i projektet genom samisk träffpunkt. 
 
Henrik Blind (MP) föreslår att socialnämnden uppmanas att söka 
finansiering till samisk träffpunkt från minoritetsspråksmedlen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Länsstyrelsen 
Socialnämnden 
Socialchef Björn Wäst 
Verksamhetschef Ida Åstot 
Verksamhetschef Karolina Jirdén 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 85 Dnr 2023:528  
       

Förslag till projektet ”Move on up” tillsammans med 
Överkalix, Gällivare och Kiruna kommuner 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att delta i projektet,  
 
att anvisa 40 000 kr från kommunstyrelsens konto för oförutsedda behov 
för finansieringen för 2024,  
 
att anvisa övrig finansiering senare, samt 
 
att en första återrapportering av projektet sker till kommunstyrelsen i 
september 2024 undre förutsättningar att projektet blir av. 

 __________ 
 

Ärendet 
 

Det saknas idag en hållbar och långsiktig metod och ett arbetssätt för 
mottagande av inflyttare i Jokkmokks kommun. En genomtänkt och 
resurssatt mottagarkapacitet är nödvändig kopplat till att hantera de 
kompetensförsörjningsutmaningar kommunen har både i närtid och i 
framtiden. 

 
Vilket härleds till ett av de tydligaste behoven identifierade i projektet 
”förstudie Jokkmokk”. Jokkmokks kommun har tillsammans med Gällivare 
(projektägare), Kiruna och Överkalix kommuner ansökt om stöd inom 
europeiska socialfonden (ESF) för projektet ”move on up”. Projektet ska 
genomföras under perioden 2023-09-01 – 2026-08-31. 
 
Målet är att ta fram och etablera en hållbar, långsiktig och inkluderande 
metod och ett arbetssätt för mottagande av inflyttare i de deltagande 
kommunerna. 
 
Projektet har som avsikt att identifiera metoder och arbetssätt att lära av, 
testa samt göra anpassningar till de egna förutsättningarna samt etablera, 
anpassa och bygga kapacitet i de egna organisationerna som på sikt 
kommer arbeta med aktuella metoder och arbetssätt utifrån ett integrerat 
perspektiv och praktik för tillgänglighet, jämställdhet och mångfald. 
 
Genom att stärkta lokala strukturer och metoder vill kommunerna; bidra till 
att attrahera den kompetens som arbetsmarknaden efterfrågar till den del 
av regionen där kommunerna verkar. Genom etablerad samverkan som 
medför resursmaximering och implementering, ska arbetet stärka 
samhällsomvandlingen och den gröna omställningen i regionen.  
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 § 85- fortsättning 
 
Kommunerna och den service man erbjuder ska därmed utvecklas istället 
för att minska.  
 
Projektet ska även identifiera och anpassa en form av digital plattform för 
mottagande. Projektet har en total budget på 14 245 347 kr.  
 
Jokkmokk kommuns medfinansiering uppgår till 356 134 kr över 
projektperioden.  
 
Deltagande kommuner inom projektet kommer att ha egna 
projektorganisationer samt projektledare/projektmedarbetare.  
 
Kommunstrateg Marcus Bjerlöw och utredare Magdalena Fjellner föreslår 
kommunstyrelsen besluta: 
 
Att besluta om deltagande i ”move on up” tillsammans med Gällivare, 
Överkalix och Kiruna.  
 
Att besluta ansöka om medfinansiering om bygdemedel om 360 000 kr 
fördelat över tidsperioden 2023-09-01 – 2026-08-31 (3 år).  
 

 Ärendets beredning 
 

Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 70. 
Tjänsteskrivelse från kommunstrateg Marcus Bjerlöw och utredare 
Magdalena Fjellner daterad 2023-04-25. 
 

 Överläggningar i kommunstyrelsen 
 

Henrik Blind (MP) föreslår att en första återrapportering av projektet sker 
till kommunstyrelsen i september 2024 undre förutsättningar att projektet 
blir av. 

 
  
 
 
 
 
 
 
 
 Kopia till 
 Ekonomi 
 Kommunstrateg Marcus Bjerlöw 
 Utredare Magdalena Fjellner 
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§ 86 Dnr 2022:61   
 

Uppdrag Ökad service utanför centralorten 
 

Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anta upprättat förslag på kriterier för särskilt kommunalt fraktstöd för 
livsmedel samt besluta om ekonomisk nivå för stödet på  200 kr/tillfälle, 
samt 
 
att besluta om en prövotid på 2 år. 

 ____________ 
  

Ärendet 
 

I Jokkmokk finns goda förutsättningar för en ökad bosättning utanför 
centralorten Jokkmokk. För kommunen är det viktigt att identifiera vilka 
faktorer som är viktiga för att befintliga och nya medborgare ska uppleva 
samhällen utanför centralorten som attraktiva. Uppdraget vill identifiera 
vilka insatser som kan öka attraktiviteten och utveckla landsbygden runt 
noderna Porjus, Vuollerim, Kåbdalis, Murjek och Kvikkjokk. 
 
Varje ort har olika behov för att utveckla samhället och uppdragets syfte är 
att identifiera dessa behov samt att föreslå strategier för att arbeta vidare 
med de olika behoven.  
 
Uppdraget ska utifrån lokala dialoger fånga utvecklingsbehoven på de 
olika orterna, dialogerna ska ligga till grund för de insatser som föreslås. 
Vissa behov som har fångats upp genom tidigare kontakter med 
medborgare som till exempel problem med livsmedelsförsörjning till 
Kvikkjokk, Porjus och Murjek, behov av handledning i digitala tjänster samt 
behov av kommunal information ska prioriteras i uppdraget och insatser 
ska påbörjas om finansiering och samverkan med lokala aktörer finns. 
 
Uppdraget ska också omvärldsbevaka hur andra kommuner arbetar med 
landsbygdsutveckling för att dra lärdomar, till exempel Boden. 
 
Tillväxtfunktionen ansvarar för uppdraget inom ram. Uppdraget ska leda till 
konkreta åtgärder samt strategier för ökad service utanför centralorten och 
ska återrapporteras till Kommunstyrelsen senast juni 2022.  

  
Kommunstyrelsen beslutade 2022-02-14, § 20, att uppdra till 
Tillväxtfunktionen att genomföra uppdrag Ökad service utanför 
centralorten, 
 
Att uppdra till Tillväxtfunktionen att undersöka möjligheterna till extern 
finansiering av uppdraget.  
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 § 86- fortsättning 
 

Att kommunstyrelsens  finansieringen av uppdraget beslutas om när 
utredningen av behoven är klar. 
 
Tillväxtfunktionen har på uppdrag av kommunstyrelsen genomfört dialoger 
i Porjus, Kvikkjokk, Vuollerim, Murjek samt Kåbdalis i syfte att, enligt 
uppdraget, identifiera utvecklingsbehoven på de olika orterna samt föreslå 
strategier/insatser för att arbeta vidare med de olika behoven kopplat till 
ökad service.  
 
Inom ramen för uppdraget om ökad service utanför centralorten föreslås 
fortsatt arbete med följande insatser: 
 
- Varutransport 

 
- Återvinning  

 
- Offentlig toalett och sophantering 

 
- Vårsyn 

 
- Fiber / Mobiltäckning 

 
Förslaget är att ovanstående områden utreds, kostnadssätts och 
återrapporteras till kommunstyrelsen. 
 
Andra behov som identifierats består av olika punktinsatser, 
trafiksäkerhetshöjande insatser, eftersatt vägunderhåll, ökad skötsel av 
grönytor eller ökad utsmyckning. Dessa frågor bör kunna hanteras inom 
ansvarig avdelnings/enhets ordinarie verksamhet. Behov har även lyfts 
inom områden som inte primärt är ett kommunalt ansvar. Dessa frågor kan 
kommunen ansvara för att lyfta i samråd med berörd ansvarig myndighet 
eller organisation. 

 
Kommunstyrelsen besluta 2022-10-17, § 121, att inom ramen för 
uppdraget ”Ökad service utanför centralorten” arbeta vidare med 
nedanstående områden, Varutransport, Återvinning, Offentlig toalett och 
sophantering, Vårsyn, Fiber / uppkoppling, enligt förslag, i syfte att hitta 
lämpliga lösningar. 
 
Inom ramen för uppdraget om ”ökad service utanför centralorten” har 
tillväxtfunktionen utrett området varutransport enligt kommunstyrelsen 
beslut i syfte att hitta lämpliga lösningar och kostnadssättning. I uppdraget 
ingick att identifiera vilka insatser som kan öka attraktiviteten och utveckla 
landsbygden runt noderna Porjus, Vuollerim, Kåbdalis, Murjek och 
Kvikkjokk.  
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 § 86- fortsättning 
 
Varutransport utifrån viss självkostnad varannan vecka, är en punkt som 
lyfts vid dialogmöte i Kvikkjokk. Frågan om livsmedelsförsörjning till 
Kvikkjokk, har tidigare fångats upp genom kontakt med medborgarna då 
det är ca 12 mil enkel väg till närmaste livsmedelsbutik. Porjus, Vuollerim, 
Kåbdalis och Murjek har idag alla livsmedelsbutiker och har heller inte vid 
dialog lyft varutransport. 
 
Mellan Kvikkjokk – Jokkmokk går det dagligen en busstur under vardagar. 
Det finns möjlighet som medborgare att frakta varor och gods inom 
kommunen, då enskild själv tar kontakt med fraktbolag och köper tjänsten 
till självkostnadspris. Möjlighet att frakta livsmedel från önskad 
livsmedelsbutik inom Jokkmokks kommun är en tjänst som kan nyttjas i 
dialog med respektive butik. Det är upp till livsmedelsbutiken om de på 
efterfrågan kan utföra servicen till sina kunder. Vanligtvis brukar det finnas 
möjlighet att köpa servicen hemleverans till en extrakostnad, för att få sina 
varor packade och hemkörda.  
 
Region Norrbotten hanterar stöd till kommersiell service, där bland annat 
hemsändningsbidraget ingår. Kommuner som har kostnader för 
hemsändning av dagligvaror kan ansöka om bidraget enligt vissa kriterier 
där riktlinjer ska vara beslutade och ingå i en serviceplan. 
Hemsändningsbidraget betalas ut med högst 50 % av nettoutgifterna, men 
bidraget får dock inte överstiga 100 kr per hushåll och 
hemsändningstillfälle. Det sökta bidraget ska uppgå till minst ett halvt 
prisbasbelopp för att beviljas och söks retroaktiv en gång per år. Stödet får 
heller inte otillbörligt gynna en viss näringsidkare.  
 
Jokkmokks kommun levererar idag fri hemsändning av livsmedel till 
pensionärer utifrån beslutade riktlinjer, som inte själv eller med hjälp av 
anhörig kan handla i en dagligvarubutik och är fast boende och 
folkbokförda på den adress man ansöker om hemsändning till och har 
minst 15 km till närmaste dagligvarubutik.  
 
Hemsändningsbidraget i sig är inte dimensionerat till stora kommuner som 
Jokkmokk, med långa avstånd som därmed bidrar till höga fraktkostnader. 
Som exempel är avståndet för hemsändning till Kvikkjokk, lika långt som 
att Luleå skulle ha hemsändning av livsmedel till Haparanda. Ju högre 
ersättning som kommunen betalar ut desto mer ökar kommunens utgifter. 
 
Intention enligt detta uppdrag enligt kommunstyrelsen beslut är att ge 
förslag på insatser utifrån vad som framkommit som önskemål vid lokal 
dialog med medborgare i Kvikkjokk. Där uppgav några deltagare 
varutransport utifrån viss självkostnad varannan vecka som förslag. En 
möjlighet att tillmötesgå förfrågan är genom kommunalt fraktstöd enligt 
förslagna kriterier.  
Kriterier som berättigar fraktstöd av livsmedel: 
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 § 86- fortsättning 
 
-Att erbjuda kommunalt fraktstöd för fast bosatta som har mer än 6 mil till 
närmaste livsmedelsbutik och har anslutning av redan befintlig reguljär 
busslinje. I avsikt att underlätta transportkostnaden av livsmedel varannan 
vecka, vid uppvisade av kvittoför frakt.   

 
Regler för fraktstöd: 
 
-Respektive hushåll bekostar och ombesörjer själva beställning och köp 
med livsmedelsbutik och eventuellt fraktbolag.  
-Ansökan om utbetalning av fraktstöd sker i efterskott, 1 gång per år 
senast den 31 mars. Fraktstöd för 2023 ansöks hos kommun senast 31 
mars 2024.  
-Fraktstödet gäller enbart för en (1) fraktkostnad, maximalt varannan 
vecka, per hushåll. 
-Stöd utgår endast till fraktkostnader av livsmedel. 
-Underlag som styrker kostnaderna ska bifogas ansökan. 
-Om fraktkostnaden understiger beslutad summa utgår inget stöd.  
 
Budget för fraktstödet: 
 
Kommunstyrelsen föreslås avsätta en årlig summa för fraktstödet utifrån 
beslutad summa. Kostnadsexempel för 27 fastigheter om samtliga gör 
inköp varannan vecka: 
 
100 kr per hushåll varannan vecka, avser en avsättning av medel på 
70 200 kr per år. 
 
200 kr per hushåll varannan vecka, avser en avsättning av medel på 
140 400 kr per år. 
 
300 kr per hushåll varannan vecka, avser en avsättning av medel på 
210 600 kr per år. 
 
Tillväxtchef Stefan Andersson föreslår kommunstyrelsen besluta: 
 
Förslag 1 
Att anse att behovet är tillgodosett i samband med hemsändningsbidrag är 
beslutat sedan tidigare i Kommunfullmäktige. 

  
 Förslag 2 

Att anta upprättat förslag på kriterier för särskilt kommunalt fraktstöd för 
livsmedel samt besluta om ekonomisk nivå för stödet, exempelvis 100 
kr/tillfälle, 200 kr/tillfälle eller annan summa. 
 
Att, om kommunstyrelsen anser det relevant, besluta om en prövotid på x 
antal år. 
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 § 86- fortsättning 
 
 Ärendets beredning 

 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 71. 
Tjänsteskrivelse från tillväxtchef Stefan Andersson. 
Kommunstyrelsens beslut 2022-10-17, § 121. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2022-10-03, § 144. 
Tjänsteskrivelse från tillväxtchef Stefan Andersson daterad 2022-09-15. 
Kommunstyrelsen beslut 2022-02-14, § 20. 
Tjänsteskrivelse från kommunchef Monica Lundkvist daterad 2022-01-18. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Tillväxtchef Stefan Andersson 
Utredare Marietta Norlén 
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 § 87 Dnr 2023:529  
       

Bygdemedelsansökan- Dálvvadis ek förening, digitalisering 
av administrationen 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att tillstyrka bygdemedelsansökan. 

 __________ 
 

Ärendet 
 
En bygdemedelsansökan på 213 750 kr har inkommit från Dálvvadis ek 
förening. Medlen ska gå till att digitalisera administrationen genom att bl.a. 
införa digital faktura- och lönehantering för att effektivisera verksamheten. 

 
 Ärendets beredning 
 

Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 72. 
Bygdemedelsansökan inkommen 2023-05-15. 
Skrivelse från Dálvvadis ek förening inkommen 2023-05-02. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Länsstyrelsen 
Dálvvadis ek förening 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 88  Dnr 2023:530  

Medborgarlöften och samverkansavtal mellan Jokkmokks 
kommun och Polisen för 2023-2025 

 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anta förslaget till medborgarlöften och samverkansavtal. 

 __________ 
 

 Ärendet 
 

Jokkmokks kommun och polisen har sedan 2017 arbetat med 
medborgarlöften där man gemensamt och samråd med medborgarna via 
medborgardialoger utarbetat olika områden att arbeta vidare för att uppnå 
en tryggare kommun. De senaste medborgarlöftena för perioden 2020-
2022 antogs av kommunstyrelsen 2020-11-30, § 200. 
 
Nytt förslag på medborgarlöften och samverkansavtal har arbetats fram. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 73. 
Förslag till medborgarlöften och samverkansavtal. 
Kommunstyrelsens beslut 2020-11-30, § 200. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Polisen 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 89 Dnr 2023:461  
       

Skrivelse från Laponiaporten AB om hjälp med 
öppethållande under sommarsäsongen 2023 i 
Laponiaporten 
 
Kommunstyrelsen beslutar 

 
 att avslå begäran. 
 __________ 
 

Ärendet 
 

 En skrivelse från Laponia Porten AB har med begäran om medel för hjälp 
med öppethållande under sommarsäsongen 2023 i Laponiaporten har 
inkommit. 

 
 Anledningen till skrivelsen är att Laponiaporten inte har möjlighet att hålla 

sommaröppet i tillräcklig utsträckning. Det minskar möjligheten för den 
externa caféverksamheten och är negativt för boende och turismen. Idag 
är ekonomin ansträngd och en stor del av vårat arbete sker ideellt. Caféet 
går inte runt , det går vare sig att ta ut hyra eller provision för den 
verksamheten. 

 
 Laponiaporten AB vill att kommunstyrelsen tillför medel som motsvarar en 

tjänst under sommarsäsongen. 
 
 Ärendets beredning 
 

Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 74. 
Skrivelse från Laponiaporten AB inkommen 2023-04-27. 
 
Anmälan av jäv 
 
Birgit Meier Thunborg (M) anmäler jäv och deltar ej i beredningen och 
beslutet av ärendet. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Catharina Thuresdotter (S) väljs att justera punkten. 
 
 
 
 
Kopia till 
Laponiaporten AB 
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49  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 § 90 Dnr 2023:531 
   

Förslag arbetsgång för Vision 2040 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att med medborgare tydliggöra att det gäller även barn och unga, samt 
 
att i övrigt fastställa arbetsgång för Vision 2040. 

 ____________ 
  

Ärendet 
 

Budgetberedningen 2023 har uppdragit till kommunchefen att påbörja 
arbetet med en uppdatering av Vision 2030 till Vision 2040 för Jokkmokks 
kommun. Uppdateringen bör ta hänsyn till och utgångspunkt från befintliga 
dokument som berör visionsarbete som vision 2030, kommunens vision i 
översiktsplan, varumärkesplattform och värdegrund för personal. 
 
Arbetet bör göras brett för att en förankring och acceptans ska finnas hos 
såväl medarbetare som medborgare. Vision 2040 med övergripande mål 
ska utgöra en grund för kommunens arbete med översiktsplan samt 
nämndernas och styrelsens verksamhetsmål.  
 
Ett förslag till arbetsgång för arbetet har tagits fram. 
 
Kommunchef Monica Lundkvist föreslår kommunstyrelsen besluta: 
 
Att fastställa arbetsgång för Vision 2040. 

 
 Ärendets beredning 

 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 76. 
Tjänsteskrivelse från kommunchef Monica Lundkvist daterad 2023-04-26. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunchef Monica Lundkvist 
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50  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 § 91 Dnr 2023:534  
    

Förslag till revidering av krisledningsnämndens reglemente  
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 

  
att anta det reviderade reglementet i enlighet med förslaget.  

 __________ 
 

Ärendet 
 
Revideringsförslaget presenteras med anledning av att Överenskommelse 
om kommunernas krisberedskap MSB 2022-15507 ålägger kommunerna 
att reglementet för krisledningsnämnden ska beslutas av 
kommunfullmäktige senast 31 december under den nya mandatperiodens 
första år (2023-12-31). I samband med det åtagandet så presenteras en 
uppdatering av reglementet i syfte att bättre representera 
krisledningsstrukturen i både Jokkmokks kommun och Sverige i stort i dag.  
 
Revideringsförslagen hanterar främst § 13 (Centrala krisledningen) och § 
14 (Samverkansgrupp). 
 
Säkerhetssamordnare Love Bruno föreslår kommunfullmäktige: 
 
Att fastställa revideringsförslaget för ”Reglemente för krisledningsnämnden 
i Jokkmokks kommun”.  

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 79. 
Tjänsteskrivelse från säkerhetssamordnare Love Bruno daterad 2023-04-
25. 
Förslag till reviderat reglemente för krisledningsnämnden. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till  
Kommunfullmäktige 
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 § 92 Dnr 2023:533 
 

 Skrivelse angående verksamhetsbesök för förtroendevalda 
 
 Kommunstyrelsen beslutar  
 

att uppdra till kommunsekreteraren och ordförande att utreda frågan till 
arbets- och tillväxtutskottets möte 28 augusti. 

 ____________ 
   

Ärendet 
 

En skrivelse har inkommit från Birgit Meier Thunborg (M). 
 
Att informera sig om kommunens verksamheter och dess rådande 
arbetssituation är ett mycket viktigt inslag i fritidspolitikernas 
kunskapsinhämtning. I praktiken sker det genom olika rapporteringar till 
kommunstyrelsen, fullmäktige och i nämnderna av verksamhetsledare, 
antingen reglerad via en arbetsordning eller på begäran av ledamöterna.  
I mitt och min partigrupps fritidspolitiska engagemang ser vi det som 
väldigt angeläget och positivt att kunna utöka vår kunskapsinhämtning 
angående kommunens verksamheter genom att ta kontakt med 
verksamhetsföreträdare och även att kunna genomföra besök i 
verksamheter.  
 
Syftet med verksamhetsbesöken ska vara att ledamöterna i fullmäktige, 
styrelser och nämnder kan lära sig mer om hur verksamheten fungerar 
och att få kontakt med verksamhetsutövarna i alla led för att därmed även 
få kunskap om deras rådande arbetssituation.  
 
Eftersom våra verksamheter är väldigt skilda till karaktären och 
utövningsområdena och oftast riktas mot enskilda individer behöver 
genomförandet av informationsbesöken vara reglerade.  
 
Härmed yrkar jag på: 
 
Att kommunstyrelsen ger i uppdrag att undersöka förutsättningar för en 
informationsinhämtning för Jokkmokk Kommuns förtroendevalde via 
verksamhetsbesök, antingen enskilt eller i partigrupp, vid minst 2 tillfällen 
per år och samtidigt 

 
Att utreda kostnaderna i samband med detta, t. ex. verksamhetens 
merkostnad, ersättning för förlorad arbetsinkomst till förtroendevalda 
eftersom besöken sker på reguljär arbetstid och eventuell andra 
förväntade kostnader som skulle kunna uppstå.  
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52  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

§ 92- fortsättning 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 78. 
Skrivelse från Birgit Meier Thunborg inkommen 2023-05-02. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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53  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

  § 93   Dnr 2023:256 
 
Skrivelse från Váissa Sámisearvi om representation i 
minoritetsspråksgruppen 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att uppmana sameföreningarna och samebyarna att utse varsin ersättare i 
minoritetsspråksgruppen. 

 ___________ 
 

Ärendet 
 

En skrivelse från Váissa Sámisearvi har inkommit där de vill ha en plats i 
minoritetsspråksgruppen. 

 
 Kommunstyrelsen har att utse tre ledamöter till minoritetsspråksgruppen, 
av de övriga två ledamöterna utses en av samebyarna i Jokkmokk och en 
av sameföreningarna i Jokkmokk. Sameföreningarnas plats innehas idag 
av Jokkmokks Sameförening. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2023-03-27, § 62, att uppdra till 
kommunsekreteraren att utreda förfrågan och återkomma med ett förslag 
till kommunstyrelsen. 
 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo har berett ärendet. 
 
Frågan har tagits upp på samråd med minoritetsspråksgruppen den 23 maj 
och gruppen var eniga om att det vore bättre att både sameföreningarna 
och samebyarna fick varsin ersättarplats istället för att utöka med ytterligare 
ledamöter. Ersättarna skulle då kunna hoppa in när ledamöter var jäviga 
eller inte ha möjlighet att komma på möten. En större utökning av gruppen 
skulle innebära att det operativa arbetet i gruppen blir svårare att 
genomföra.  
 
Det finns behov av bredare samrådsforum men det är bättre att de hålls mot 
berörda eller allmänheten i mer specifika frågor. 
 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo föreslår: 
 
Att kommunstyrelsen uppmanar sameföreningarna och samebyarna att 
utse varsin ersättare i minoritetsspråksgruppen. 
 
Ärendets beredning 
 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2023-
05-25. 
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54  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

§ 93- fortsättning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 83. 
Kommunstyrelsens beslut 2023-03-27, § 62. 
Skrivelse från Váissa Sámisearvi inkommen 2023-03-20. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Minoritetsspråksgruppen 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 94 Dnr 2023:64 

Skrivelse angående belysning vid postlådor efter väg 805 i 
Vaikijaur 

 
 Kommunstyrelsen beslutar  
 

att besluta att Thor-Erling Andreassen kontaktar Vattenfall för inkoppling i 
kommunens belysningsskåp. För kommunens del är det ok med 
inkopplingen, samt 

 
att det skrivs ett avtal då detta frångår den gällande policy för allmän 
vägbelysning i Jokkmokks kommun. Avtalet skrivs mellan kommunen och 
Tor Erling Andreassen/byn. 

 ____________ 
  

Ärendet 
 

En skrivelse har inkommit från Thor-Erling Andreassen (SD) angående 
belysning vid postlådorna i Vaikijaur efter väg 805. 
 
Byn vill själva bekosta en belysningsstolpe och ledningsdragning för att 
koppla in sig på kommunens ledningsskåp och vill ha tillstånd för det från 
kommunen. 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslutade 2023-01-30, § 16, 
att uppdra till gatuchefen att utreda ärendet som senast till 
kommunstyrelsens möte 2023-05-29. 
 
Gatuchef Conny Öhman har yttrat sig i ärendet. 
 
Det framgår av skrivelsen att Thor-Erling Andreassen/byn själv  utför allt 
arbete med att gräva kabel och monterar stolpen själv. 
 
Det som då återstår är att göra inkopplingen i kommunens 
belysningsskåp. 
 
Detta är en liten kostnad då Thor-Erling Andreassen själv sköter och 
underhåller sin belysningspunkt  
 
Gällande Vaikijaur så betalar kommunen en fast kostnad per 
belysningspunkt. 
 
Gatuchef Conny Öhman föreslår kommunstyrelsen: 
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56  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

§ 94- fortsättning 
 
Att besluta att Thor-Erling Andreassen kontaktar Vattenfall för inkoppling i 
kommunens belysningsskåp. För kommunens del är det ok med 
inkopplingen. 
 
Att det skrivs ett avtal då detta frångår den gällande policy för allmän 
vägbelysning i Jokkmokks kommun. Avtalet skrivs mellan kommunen och 
Tor Erling Andreassen/byn. 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-01-30, § 16. 
Skrivelse från Thor-Erling Andreassen inkommen 2023-01-17. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Thor-Erling Andreassen 
Gatuchef Conny Öhman 
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57  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 § 95 Dnr 2019:94 

Skrivelse angående belysning vid korsningen väg E45 och 
väg 805  

 
 Kommunstyrelsen beslutar  
 

att arbeta vidare med frågan mot Trafikverket, samt 
 
att i övrigt lägga skrivelsen till handlingarna. 

 ____________ 
  

Ärendet 
 

En skrivelse har inkommit från Thor-Erling Andreassen (SD) angående 
belysning vid korsningen väg E45 och väg 805. 
 
Bakgrunden är att denna vägkorsning efter den ombyggnation som 
gjordes av E45 har blivit en trafikfara för bilister som ska köra mot 
Kvikkjokk. 
 
Under höstmörkret och vid vintertid är det mycket svårt för bilister att hinna 
uppfatta denna korsning eftersom trafiken på E45 håller hög hastighet. 
Korsningen är undermåligt utmärkt i en vänsterkurva, det har vid ett flertal 
tillfällen uppstått ett antal allvarliga olyckstillbud såsom dikeskörning och 
annat. 
 
Personer boende i Vaikijaur, Klubbudden och Randijaur deltog vid ett 
möte 2019 på Vaikijaurgården. Där påtalade vi för kommunledningen som 
var närvarande att vi önskade en belysning vid denna korsning.  
 
Kommunledningen lovade att vid kommande möte med Trafikverket under 
2020 arbeta för belysning i korsningen. Enligt de underlag som jag har så 
gjordes det inte fler kontakter mellan 2020 fram till den 17 juni 2022 varför 
denna långa tid, enligt mina källor så väntade Trafikverket på att 
kommunen skulle informera Trafikverket om sina pågående arbeten med 
belysningen efter våg 805. 
 
Med anledning av detta så bör kommunen med det snaraste senast 15 
mars, kalla till ett möte med Trafikverket så att en belysning går att 
montera upp vid vägkorsningen E45 och väg 805 i samband med 
sommarens återstående belysningsarbeten. 
 
Kommunstyrelsen arbets- och tillväxtutskott beslutade 2023-05-15, § 17, 
att uppdra till gatuchefen att ta upp frågan med Trafikverket för att försöka 
lösa belysningssituationen i korsningen på ett för alla parter positivt utfall 
med återrapport som senast till kommunstyrelsens möte 2023-05-29. 
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58  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

§ 95- fortsättning 
 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har yttrat sig i 
ärendet. 
 
Thor Erling Andreassen (SD) skriver att han deltog i ett möte med 
dåvarande kommunledning om detta 2019 där belysningsproblematiken 
påtalades och säger sig då fått utfästelser att dåvarande kommunledning 
skulle agera mot TRV i frågan. Vid kontakter från Andreassen med sina 
källor på TRV så skedde det inte enligt Andreassen förrän sommaren 
2022.  
 
Vid ett möte med TRV 2022-11-30 så dryftades frågan och TRV var klar 
och tydlig med att en belysning i korsningen inte är aktuell. Den 
informationen kan troligtvis bekräftas av Andreassens källor vid TRV.  
Den nya kommunledningen i vår kommun har återigen tagit upp frågan 
med TRV. Dels i kontakt med vägdirektören och dels på det möte som vi 
hade med TRV den 24 maj. Vi har tryckt på att bla elförsörjning är 
framdragen till korsningen vilket torde göra kostnaden betydligt mindre vid 
en uppsättning av belysning. Det har även sänts med bilder på hur det ser 
vid korsningen i skymningen under vintern.  
  
TRV har på mötet den 24 maj sagt att de ska återkomma i ärendet innan 
midsommar då de tycker sig fått ny information vid detta möte. Efter det så 
ser vi hur ärendet ska hanteras framöver. För att även här tydliggöra 
tingens ordning. Jokkmokks kommun kommer ej att bekosta belysning i 
korsningen. Vår roll är att föra dialog med TRV med inriktningen att de ska 
sätta upp belysningen.  

 
Ärendets beredning 
 
Skrivelse från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK). 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-01-30, § 16. 
Skrivelse från Thor-Erling Andreassen inkommen 2023-01-17. 

 
  

 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) 
Thor-Erling Andreassen 
Gatuchef Conny Öhman 
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59  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 § 96 Dnr 2023:497  
    

Förslag till revidering av kommunfullmäktiges 
arbetsordning 
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 

  
att anta det reviderade förslaget till arbetsordning. 

 __________ 
 

Ärendet 
 
Kommunfullmäktige minskades i och med den nya mandatperioden från 
25 ledamöter till 23 ledamöter. Då antalet ledamöter ska framgå av 
arbetsordning så måste denna ändras. Vissa andra mindre justeringar och 
förtydligande har också gjorts. 
 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo föreslår kommunfullmäktige: 
 
Att anta det reviderade förslaget till arbetsordning. 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 80. 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2023-
05-02. 
Förslag till reviderat arbetsordning för kommunfullmäktige. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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 § 97 Dnr 2023:535  
      

Årsredovisning för Lapplands Kommunalförbund, LKF för 
2022 
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att godkänna årsredovisningen för 2022. 

 __________ 
 

Ärendet 
 
Årsredovisningen för 2022 för Lapplands Kommunalförbund, LKF, är klar 
för hantering i medlemskommunerna. 

 
Året har präglats av det som skett i omvärlden med pandemi, 
postpandemi, krig och inflation som bland annat lett till ökade kostnader. 
Framför allt har kostnader kopplat till yrkesprogrammen inom gymnasiet 
ökat på grund av ökade inköpspriser. Arbete med att säkerställa 
kunskapsnivån för gymnasieelever efter pandemin har pågått och kommer 
att pågå en tid framöver. 
 
Skolverket tillsammans med Specialpedagogiska skolmyndigheten SPSM 
har bjudit in Lapplands Kommunalförbund till kvalitetsdialoger. 
Kvalitetsdialogerna utgick från prioriterade områden likvärdighet, kvalitet 
samt utveckling och lärande. Skolverket har tagit fram ett stödmaterial som 
kommer implementeras i vårt kvalitetsarbete. 
 
För att kunna än mer bättra kvaliteten och således måluppfyllelsen så har 
Lapplands Gymnasium deltagit i SKR:s utbildningssatsning Fullföljd 
utbildning under 2022. Programmet avslutas i februari 2023. 
Verksamheten har även utsett en förstelärare som skall hålla i den 
fortsatta utvecklingen på området. 
 
Kompetensförsörjning har fortsatt varit en utmaning. Inom flera områden 
är det svårt att rekrytera personer med rätt kompetens. Detta avser främst 
yrkeslärare, Studie och yrkesvägledare samt lärare i allmänhet. 
Bostadsbristen är fortfarande en utmaning framför allt i Gällivare och 
Kiruna. Det har inneburit att tjänstetillsättningar inte har kunnat slutföras, 
då personer från annat håll ej fått någon bostad, vilket försvårat 
kompetensförsörjningen ytterligare. 
 
Lapplands kommunalförbund uppvisar ett positivt resultat för året om 3 
409 tkr. Största delen av resultatet, 2 936 tkr, kommer från gymnasiets 
verksamhet där framför allt interkommunala ersättningar avviker positivt 
från  
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§ 97- fortsättning 
 
budgeterat belopp. Avsättning till pensioner som vi befarade skulle 
påverka resultatet redan 2022 blev inte så stora som förväntat. 
Verksamheterna har haft stora utmaningar med att hålla 
kostnadsbudgeten men detta har vägts upp av ej budgeterade intäkter så 
som skolmiljard och del av statsbidrag för etablerare som verksamheterna 
på förhand inte visste utfallet av och därmed inte budgeterade. Vakanta 
tjänster, ej ersatta tjänstledigheter och tjänster som kunnat finansieras via 
projektmedel är även de några orsaker till den positiva avvikelsen för 
personalkostnaderna. 
 
Direktionen beslutade 2023-02-28 att godkänna årsredovisningen och 
överlåta den tillsammans med revisionsberättelsen till 
medlemskommunerna för erforderliga beslut. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 81. 
Direktionens beslut 2023-02-28. 
Årsredovisning för 2022 för LKF. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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 § 98 Dnr 2023:536 

Förslag till ny förbundsordning för Norrbottens läns 
Kollektivtrafikmyndighet, RKM 
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att anta förslaget till ny förbundsordning. 

 ____________ 
  

Ärendet 
 
Ett förslag till ny förbundsordning för Norrbottens läns 
Kollektivtrafikmyndighet, RKM, har tagits fram och skickats ut till 
medlemmarna för att antas. 

 
 Ärendets beredning 

 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 82. 
Förslag till ny förbundsordning för RKM. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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 § 99  Dnr 2021:1088 
 

Svar på medborgarförslag- Förenkla informationen kring 
medborgarförslag 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att bifalla medborgarförslaget i enlighet med kommunsekreterarens 
yttrande. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Ett medborgarförslag har inkommit från Amanda Mannervik. 
 
Här kommer ytterligare ett medborgarförslag. Jag skulle vilja tipsa er om 
att förenkla informationen kring medborgarförslag. Det är svårt att förstå 
processen även för en som har svenska som modersmål. Adress till 
registraturen framgår inte heller av hemsidan. 
 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo har berett medborgarförslaget. 
 
Undertecknad har gjort en översyn av informationen på hemsidan. Vissa 
språkliga förenklingar har gjorts och adressen och e-postadressen till var 
medborgarförslag ska skickas framgår numera. I framtiden skulle 
eventuellt en e-tjänst också kunna utvecklas. 
 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo föreslår kommunstyrelsen: 
 
Att bifalla medborgarförslaget i enlighet med kommunsekreterarens 
yttrande. 

 
Ärendets beredning 

 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 84. 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2023-
05-02. 
Kommunfullmäktiges beslut 2021-11-01, § 63. 
Medborgarförslag från Amanda Mannervik inkommen 2021-08-25. 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Förslagsställaren 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 100  Dnr 2022:972 
 

Motionssvar- Gör gamla Engelmarks till ett Ungdomens 
hus 
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att avslå motionen och besluta att hyra ut lokaler i byggnaden, gamla 
Engelmarks, till externa hyresgäster. 

 ____________ 
 
Reservationer 
 
Catharina Thuresdotter och Jan Sjöberg (bägge S) reserverar sig mot 
beslutet. 
 
Ärendet 

 
Ett motion har inkommit från Mats Vennberg (S). 
 
Jag skriver för att uttrycka vårt missnöje inför det väntade beslutet att sälja 
fastigheten Gamla Engelmarks. Vårt förslag är att kommunen behåller 
detta kulturellt viktiga hus och gör det till en aktiv plats för ortens 
ungdomar.  
 
I samband med att man letar efter permanenta lokaler för Kulturskolan 
tycker vi att Gamla Engelmarks är det rätta huset att bedriva såväl kultur- 
som fritidsaktiviteter i. Vårt förslag är att alltså att flytta Kulturskolan hit – 
tillsammans med Östra hörnet. I dagsläget ligger det sistnämnda i 
utkanten av samhället, vilket gör det svårt för vuxna att uppmärksamma 
vad ungdomarna har för sig i de mörka områdena. Östra hörnets nära 
placering till Östra skolan, ungdomarnas arbetsplats, torde inte heller ge 
dem en uppenbar känsla av fritid.  
 
Att samordna Kulturskolan och Östra hörnet centralt skulle dessutom bidra 
till att torgområdet lever upp. Utescenen skulle kunna användas för olika 
kulturella aktiviteter på ett mer naturligt och lättillgängligt sätt. Det går även 
att vidareutveckla konceptet så att olika föreningar skulle kunna placera 
sina möten i vårt tänkta Ungdomens hus och på så sätt lättare nå de 
ungdomar som sällan uppsöker idrottsföreningar och kulturföreningar.  
 
Det är bara fantasin som sätter gränser för vad Gamla Engelmarks i 
framtiden skulle kunna bli för våra unga medborgare. Låt oss samla alla 
ungdomsaktiviteter under ett och samma tak och på så sätt skapa ett 
sjudande, levande hus och torg för ungdomar i olika åldrar.  
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§ 100- fortsättning 
 
Vi vill och bör satsa på de ungdomar som växer upp i Jokkmokks 
kommun! 

 
Tillväxtchef Stefan Andersson och chef för samhälls- och 
infrastrukturfunktionen Erik Fagerström har berett motionen. 
 
Med hänsyn till den tekniska kännedomen om fastigheten, inklusive 
problemen med ljudisolering, kan det vara svårt att skapa ett lämpligt 
ungdomens hus i Gamla Engelmarks. Eventuella investeringar i 
fastigheten för att åtgärda dessa problem skulle öka de totala kostnaderna 
för projektet. Det finns idag ett externt intresse för fastigheten vilket skulle 
medföra externa intäkter för kommunen. Ett ungdomens hus i byggnaden 
skulle, förutom att öka de kommunala kostnaderna troligtvis medföra 
vakanser på andra håll i kommunens fastighetsbestånd som inte bedöms 
vara lika attraktivt för externa hyresgäster. 
 
Kommunen har slutat använda källaren i Folkets Hus som ungdomslokal 
bland annat på grund av bristfällig ventilation. Det är viktigt att överväga 
alla alternativ för att möta ungdomarnas behov av lämpliga lokaler och 
aktiviteter och hitta den bästa lösningen utifrån tillgängliga ekonomiska 
resurser, tekniska begränsningar samt för att uppnå ett effektivt nyttjande 
av lokaler. 
 
Med hänsyn till de ekonomiska aspekterna av att skapa ett ungdomens 
hus i Gamla Engelmarks bör man också ta hänsyn till de årliga 
driftskostnaderna på 500 000 kr för fastigheten, samt erforderliga 
investeringar. Detta skulle ytterligare öka de totala kostnaderna för 
projektet och det är viktigt att överväga om det finns tillräckligt med 
resurser för att driva och underhålla fastigheten som ungdomens hus på 
lång sikt.  
 
I samband med att besparingspaketet som beslutades år 2020 så 
framställdes ett förslag som beslutades grundades på. Det gjordes också 
en föreningslokalsutredning som innefattade subventionerade och ej 
blockhyrda lokaler.  
 
Målet med det i ärendet fortsatta arbetet var att lokaleffektiviseringen 
skulle bedrivas systematiskt med kostnadstäckning som mål. Eventuella 
subventioner föreslogs att noteras som föreningsstöd, samlat med andra 
kommunala föreningsstöd och bidrag. På så vis skulle det erhållas en 
samlad bild av de av kommunen givna subventioner, stöd och bidrag. I ej 
blockhyrda fastigheter så skulle det innebära att delade lokaler får en ökad 
nyttjandegrad, samtidigt som ytor frigörs för externa hyresgäster, så som 
företag.  
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§ 100- fortsättning 
 
Ett övergripande mål och en övergripande strategi föreslogs vara att 
sträva efter hög beläggning i lokaler som ej är möjliga att blockhyra 
(exempelvis Talvatisgården och Folkets Hus Jokkmokk). Strategin bör 
sekundärt innebära att vakanser uppstår i mindre blockhyrda objekt som 
sedan kan avyttras eller hyras ut till externa hyresgäster. 
 
Tillväxtchef Stefan Andersson och chef för samhälls- och 
infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår kommunfullmäktige: 
 
Att avslå motionen och besluta att hyra ut lokaler i byggnaden, gamla 
Engelmarks, till externa hyresgäster. 

 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 75. 
Kommunfullmäktiges beslut 2022-12-12, § 77. 
Motion från Mats Vennberg (S) inkommen 2022-11-23. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Catharina Thuresdotter (S) yrkar på bifall till motionen. 
 
Henrik Blind (MP) yrkar på att på bifall till arbets- och tillväxtutskottets 
beslut. 
 
Röstning 
 
Ordförande prövar framlagda yrkanden och finner att kommunstyrelsen 
beslutat i enlighet med arbets- och tillväxtutskottets förslag till beslut. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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 § 101 Dnr 2023:476 

Redovisning av motioner och medborgarförslag under 
beredning 
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att remissinstanserna påskyndar handläggningen av medborgarförslagen, 
samt 
 
att i övrigt lägga redovisningen till handlingarna. 

 ____________ 
 
Ärendet 

 
Av kommunallagens 5 kap. § 35 framgår att en motion eller ett 
medborgarförslag bör beredas så att fullmäktige kan fatta beslut inom ett 
år efter det att motionen eller medborgarförslaget väcktes. Om 
beredningen inte avslutats inom denna tid ska detta och vad som kommit 
fram i beredningen anmälas till fullmäktige. Fullmäktige kan då avskriva 
motionen eller medborgarförslaget från vidare handläggning.  
 
Av kommunfullmäktiges arbetsordning framgår att kommunstyrelsen vid 
två tillfällen varje år skall redovisa de motioner som inte beretts färdigt. 
Motsvarande bestämmelse har införts för medborgarförslag. Nytt från och 
med 2008 är att kommunfullmäktige har möjligheten att uppdra till en 
nämnd att besvara ett medborgarförslag.  
 
I bilaga finns en förteckning över de motioner och medborgarförslag som 
initierats i kommunfullmäktige men som ännu inte har slutbehandlats, samt 
även en redovisning av de medborgarförslag som besvarats direkt av en 
nämnd. 
 
Kommunfullmäktige och dess presidium har tidigare framfört flera gånger 
synpunkter att remissinstanserna ska påskynda handläggningen. 
Resultatet efter senaste påminnelsen har varit effektivt och flertalet äldre 
motioner och medborgarförslag har numera besvarats och åtgärdats. 
 
Kommunfullmäktige har också beslutat att både medborgarförslag och 
motioner numera ska besvaras inom ett år från att de kom in till 
kommunen. 
 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo föreslår kommunfullmäktige besluta: 
 
Att lägga redovisningen till handlingarna. 
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§ 101- fortsättning 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 86. 
Redovisning medborgarförslag och motioner under beredning. 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2023-
05-02. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Catharina Thuresdotter (S) yrkar på bifall till arbets- och tillväxtutskottets 
förslag till beslut. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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§ 102 Dnr 2023:544   

Yttrande över förslag till bildande av naturreservatet 
Kaltisbäcken 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att avge yttrande i enlighet med förslaget. 

 ____________ 
  

Ärendet 
 

Jokkmokks kommun har fått ett förslag till bildande av naturreservatet 
Kaltisbäcken från länsstyrelsen. 

  
 Ett förslag till yttrande har tagits fram. 
 

Jokkmokks kommun har inga invändningar när det gäller bildande av 
naturreservatet Kaltisbäcken, men Jokkmokks kommun har några 
kommentarer.  
 
En synpunkt som tidigare har lyfts är förslaget att Länsstyrelsen allmänt 
ser över förbudsföreskrifterna för möjligheten till att kunna anlägga ledning 
i luft, mark eller vatten eller att bredda ledningsgata i A föreskrifterna, till 
att beakta möjligheten att kunna anlägga ledning i luft, mark eller vatten 
eller att bredda ledningsgata med tillstånd från Länsstyrelsen.  
 
Undantagsområde finns för Kaltisbäcken i A föreskrifterna punkt 4 där det 
framgår att det inte ska utgöra något hinder för att bygga ny kraftledning 
parallellt med befintlig kraftledning. Undantaget gäller endast specifik yta 
som sträcker sig maximalt 100 meter in i reservatet från reservatsgränsen. 
 
Vidare är betydelsen av tillgängliggörandet av naturreservatet i form av 
information och möjligheten av att nå reservatet, för främjandet av 
friluftsliv, rekreation och naturturism viktig.  
 
Länsstyrelsen bedömer att besöksantalet i reservatet kommer att påverkas 
marginellt, då Kaltisbäcken är ett förhållandevis okänt utflyktsmål.  Det 
finns inga markerade stigar, eldstäder eller andra anordningar för rörligt 
friluftsliv. Länsstyrelsen bedömer att det i nuläget inte behövs några. 
Utgångspunkten är att reservatet ska nyttjas utifrån sina naturliga 
förutsättningar. Det finns inte någon iordningställd parkeringsplats men det 
finns parkeringsyta vid informationsskylten. 

 
 Ärendets beredning 

 
Förslag till yttrande. 
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§ 102- fortsättning 
 
Förslag bildande av naturreservatet Kaltisbäcken inkommit 2023-05-11. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Utredare Marietta Norlén 
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§ 103 
 
Anmälan av delegationsbeslut  
 
Kommunstyrelsen beslutar  

 
att lägga ärendet till handlingarna. 
____________  
 
Ärendet 

 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott 

 
3.18 Beslut om upphandling och tecknande av avtal av varor och tjänster över 
direktupphandlingsgränsen samt fatta tilldelningsbeslut enligt budget eller av 
kommunfullmäktige beslutad investeringsbudget över 500 000 kr 

 
Beslut 2023-04-24, § 54, Beslut att tilldela och teckna avtal för upphandling av byte av 
självfallsledning inklusive pumpstation för VA Kåbdalis etapp 4 

 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman 

 
4.16 Beslut om tidsbegränsat förbud mot framförande av snöskoter i fjällområden 
 
Beslut om tillfälligt skoterförbud inom Sirges sameby våren 2023 (dnr 2023:392) 
 
Beslut om tillfälligt skoterförbud inom Jåhkågasska Tjiellde våren 2023 (dnr 2023:375) 
 
Personalchef Caroline Johansson 

 
2.23 Beslutande om avgångsvederlag 
 
Beslut om avgångsvederlag för anställd 

 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 

 
1.13 Beslut om remittering av motion och medborgarförslag till vederbörlig handläggare, 
nämnd eller kommunalt bolag 
 
Motion – Jokkmokks marknad som världsarv (dnr 2023:411) 
Beslut: Ärendet bereds av tillväxtchef Stefan Andersson  
 
Medborgarförslag – Skoterled mellan Murjek och Högträsk (dnr 2023:411) 
Beslut: Ärendet bereds av fritidskonsulent Stefan Lindmark 
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 § 104 

Övriga anmälningsärenden 
 
Kommunstyrelsens beslutar  

 
att lägga redovisade anmälningsärenden till handlingarna.  
_____________  
 
Ärendet 
 
Nedanstående delgivningar anmäls till sammanträdet.  
 
1.      Från Sametinget 

- Uppföljningsrapport om minoritetspolitikens utveckling 2022 
 

2.      Från länsstyrelsen 
- Beslut om bygdemedel med 400 000 kr för byte av elektroniska lås 
i Hotell Jokkmokk 
- Beslut om bygdemedel med 92 837 kr för Vuollerims Ridklubb, 
säkerhetsarbeten i ridhallen och energieffektiviseringar 
- Beslut om bygdemedel med 375 000 kr för projektet Fiskelycka 
- Beslut om bygdemedel med 1 462 500 kr för projektet Digital 
infrastruktur i glesbygd del 2 
- Beslut om bygdemedel med 1 125 000 kr för nytt ytskikt i 
bassängerna på Arctic Camp 
- Beslut om bygdemedel med 266 925 kr för investering i 
fiberutrustning för förtätning 
- Beslut om bygdemedel med 3 960 000 kr för utökning och 
slutförande av investeringen i SWEBOR-huset 
- Beslut om bygdemedel med 650 000 kr för åtgärder för 
reningsprocessen av vatten i Kvikkjokk 
- Beslut om tillstånd att starta och landa med helikopter för Fiskflyg 
AB i nationalpark 

 
3.  Från Filmpool Nord AB 

- Revisionsberättelsen för 2022 
- Protokoll från årsstämma 2023 

 
4.  Från Energikontor Norr AB 

- Årsredovisning för 2022 
- Revisionsberättelsen för 2022 
- Protokoll från årsstämma 2023 

 
5.  Från Investeringar i Norrbotten AB 

- Revisionsberättelsen för 2022 
- Protokoll från årsstämma 2023 
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6.  Från Coompanion Norrbotten 
- Revisionsberättelsen för 2022 
- Årsredovisning för 2022 
- Protokoll från årsstämma 2023 

 
7.  Från STF 

- Skrivelse avseende avfallshantering efter de statliga 
vandringslederna i fjällen 

 
8.  Från kommunfullmäktige 

- Beslut om ansvarsfrihet för kommunstyrelsen och dess ledamöter 
för 2022 

 
9.    Från kommunchef Monica Lundkvist 

  -  Tecknande av avtal med Nordenskiöldsloppet AB för 
genomförande av Nordenskiöldsloppet 2024-2025 
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 § 105 
 

Kommunalråden och kommunchefen informerar 
 

  Kommunstyrelsen beslutar 
 
  att lägga informationen till handlingarna. 

____________  
 
Överläggningar i arbets- och tillväxtutskottet 

 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK), kommunstyrelsens 
vice ordförande Henrik Blind (MP) och kommunchef Monica Lundkvist 
informerar om senaste tidens arbete.  

 

KS protokoll 20230529
(Signerat, SHA-256 36684433F3C8CC41A7DC898C8541BD10B6AC817EDD42B35048C4E842F0C5C8B1)

Sida 74 av 75



Signering

Följande parter har signerat detta dokument

Marcus SjaggoNamn: 
2023-06-02 11:27Datum: 

Signerat kryptografiskt SHA-256 hashvärde: 
36684433F3C8CC41A7DC898C8541BD10B6AC817EDD42B35048C4E842F0C5C8B1

Catharina ThuresdotterNamn: 
2023-06-02 11:06Datum: 

Signerat kryptografiskt SHA-256 hashvärde: 
36684433F3C8CC41A7DC898C8541BD10B6AC817EDD42B35048C4E842F0C5C8B1

Roland BomanNamn: 
2023-06-02 14:50Datum: 

Signerat kryptografiskt SHA-256 hashvärde: 
36684433F3C8CC41A7DC898C8541BD10B6AC817EDD42B35048C4E842F0C5C8B1

Birgit Meier ThunborgNamn: 
2023-06-02 11:16Datum: 

Signerat kryptografiskt SHA-256 hashvärde: 
36684433F3C8CC41A7DC898C8541BD10B6AC817EDD42B35048C4E842F0C5C8B1

TOMMY ISAKSSON RENSFELDTNamn: 
2023-06-02 11:49Datum: 

Signerat kryptografiskt SHA-256 hashvärde: 
36684433F3C8CC41A7DC898C8541BD10B6AC817EDD42B35048C4E842F0C5C8B1

KS protokoll 20230529
(Signerat, SHA-256 36684433F3C8CC41A7DC898C8541BD10B6AC817EDD42B35048C4E842F0C5C8B1)

Sida 75 av 75


	Tid och plats för
	Innehållsförteckning.
	Val av justerare
	Kommunstyrelsen beslutar
	Instruktioner till stämmoombudet samt prövning av det kommunala ändamålet i de kommunala bolagen för 2023
	Tertialrapport 1 för 2023
	Anmälan av delegationsbeslut

	Kommunstyrelsen beslutar
	Ärendet
	Övriga anmälningsärenden

	Kommunstyrelsens beslutar
	Ärendet
	Kommunalråden och kommunchefen informerar

	Signering




JOKKMOKKS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
   Sammanträdesdatum 
 
Kommunstyrelsen   2023-05-29 
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Plats och tid: Sessionssalen, kommunhuset, Jokkmokk, klockan 10.00–16.50 
 Ajourneringar: 11.55-13.00, 14.10-14.20 och 15.05-15.15 
  
  
Beslutande ledamöter och 
tjänstgörande ersättare: 


Roland Boman (FJK), 
ordförande 
Henrik Blind (MP) 
Karin Vannar (SV) 
Jéremy L´helguen (V) 
Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK) 


Catharina Thuresdotter 
(S)  
Jan Sjöberg (S) 
Birgit Meier Thunborg 
(M), deltar ej § 89 
Thor-Erling Andreassen 
(SD) 
 
 


  
Övriga närvarande: Marcus Sjaggo, sekreterare 


Monica Lundkvist, kommunchef,  
Per-Stefan Labba (SV), 
stämmoombud, § 71 
Axel Landström, ekonomichef, 
§§ 71-76 och § 83 
Stefan Andersson, tillväxtchef, § 
79   
Marcus Bjerlöw, 
kommunstrateg, § 82 
Love Bruno. 
säkerhetssamordnare, § 91 
John Holmgren, 
säkerhetssamordnare, § 91 
 


 


   
Tid och plats för  
justering: Protokollet justeras digitalt senast torsdagen 1 juni 2023 
 
Paragrafer: 69-105 
 
Underskrifter: Sekreterare........................................................................................... 
  Marcus Sjaggo 
 
 Ordförande............................................................................................ 
                      Roland Boman (FJK)     
 
 Justerande............................................................................................ 
              Birgit Meier Thunborg (M)   Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK) 
 
     Catharina Thuresdotter (S) § 89 
 
____________________________________________________________________________ 


 ANSLAG / BEVIS,  
 


Organ: Kommunstyrelsen 
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Förvaringsplats för 
protokollet: Kommunhuset, Jokkmokk, och digitalt hos kommunstyrelsen 
 
 
Underskrift: ....................................................................................................................... 
 Marcus Sjaggo 
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Innehållsförteckning.  
 Ärenden markerade med * hölls bakom stängda dörrar 
   


§ 69 
Val av justerare 
 
§ 70 
Godkännande av föredragningslistan 
 
§ 71  Dnr 2023:481 
Instruktioner till stämmoombudet och prövning av det kommunala 
ändamålet i de kommunala bolagen 2023 
 
§ 72  Dnr 2023:412 


  Tertialrapport 1 för 2023 
 


§ 73  Dnr 2023:413 
Skattesats för 2024 
 
§ 74  Dnr 2023:413 
Budgetramar för 2024 
 
§ 75  Dnr 2023:413 
Strategisk plan för 2023-2026 
 
§ 76  Dnr 2022:914 
Omfördelning av investeringsbudgeten för slutförandet av byte av 
självfallsledning inklusive pumpstation för VA Kåbdalis etapp 4 
 
§ 77  Dnr 2021:1049 
Överflyttning av samhällsbyggarnämndens kostnader för 
miljöstrategtjänsten till kommunstyrelsen 
 
§ 78  Dnr 2019:863 
Analys av kommunens fastighetsinnehav 
 
§ 79  Dnr 2023:525 
Framtiden för Vuollerim 6000-byggnaden 
 
§ 80  Dnr 2023:526 
Förslag till fastighetsförsäljning av Kyrkostaden 1:724 


 
§ 81  Dnr 2022:158 
Detaljplan för Polstjärnan, del av Kyrkostaden 1:2 
 
§ 82  Dnr 2023:532 
Förslag till internkontrollplan för kommunstyrelsen 
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§ 83  Dnr 2020:479  
Midnattssolens trädgård- redovisning av kostnader och den framtida 
processen 
 
§ 84  Dnr 2023:527  
Förslag till projektet ”Aktiv och attraktiv service till äldre” 
 
§ 85  Dnr 2023:528  
Förslag till projektet ”Move on up” tillsammans med Överkalix, Gällivare 
och Kiruna kommuner 
 
§ 86  Dnr 2022:61  
Uppdrag Ökad service utanför centralorten 
 
§ 87  Dnr 2023:529  
Bygdemedelsansökan- Dálvvadis ek förening, digitalisering av 
administrationen 


 
§ 88  Dnr 2023:530  
Medborgarlöften och samverkansavtal mellan Jokkmokks kommun och 
Polisen för 2023-2025 
 
§ 89  Dnr 2023:461 
Skrivelse från Laponiaporten AB om hjälp med öppethållande under 
sommarsäsongen 2023 i Laponiaporten 


 
§ 90  Dnr 2023:531 
Förslag arbetsgång för Vision 2040 
 
§ 91  Dnr 2023:534 


  Förslag till revidering av krisledningsnämndens reglemente 
   
  § 92  Dnr 2023:533 


Skrivelse angående verksamhetsbesök för förtroendevalda 
 
§ 93 Dnr 2023:256 
Skrivelse från Váissa Sámisearvi om representation i 
minoritetsspråksgruppen 
 
§ 94 Dnr 2023:64 


  Skrivelse angående belysning vid postlådor efter väg 805 i Vaikijaur 
 


§ 95 Dnr 2019:94 
Skrivelse angående belysning vid korsningen väg E45 och väg 805  
 
§ 96 Dnr 2023:497 
Förslag till revidering av kommunfullmäktiges arbetsordning  
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§ 97 Dnr 2023:535 
Årsredovisning för Lapplands Kommunalförbund, LKF för 2022 


 
§ 98 Dnr 2023:536 
Förslag till ny förbundsordning för Norrbottens läns 
Kollektivtrafikmyndighet, RKM 
 
§ 99 Dnr 2021:1088 
Svar på medborgarförslag- Förenkla informationen kring medborgarförslag 
 
§ 100 Dnr 2022:972 
Motionssvar- Gör gamla Engelmarks till ett Ungdomens hus 
 
§ 101 Dnr 2023:476 
Redovisning av motioner och medborgarförslag under beredning 


 
§ 102 Dnr 2023:544 
Yttrande över förslag till bildande av naturreservatet Kaltisbäcken 
 
§ 103   
Anmälan av delegationsbeslut 
 
§ 104   
Övriga anmälningsärenden 
 
§ 105   
*Kommunalråden och kommunchefen informerar* 
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  § 69 
 


Val av justerare 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att till justerare utse Tommy Isaksson Rensfeldt (FJK) och Birgit Meier 
Thunborg (M). 


  ____________  
 
Ärendet 
 
Justering av protokollet från dagens sammanträde äger rum digitalt senast 
torsdagen den 1 juni 2023. 


. 
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§ 70 
 
Godkännande av föredragningslistan 


 
                          Kommunstyrelsen beslutar 
  


att godkänna utsänd föredragningslista med föreslagna tillägg och 
ändringar. 


 ____________ 
  


 Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
 Ordförande föreslår följande tillägg till utsänd föredragningslista: 
 


- Yttrande över förslag till bildande av naturreservatet Kaltisbäcken 
(§ 102). 
 
Birgit Meier Thunborg (M) föreslår att ärende 6, Budgetramar för 2024 och 
strategisk plan för 2023-2026, delas upp i två ärenden: 
 
-Budgetramar för 2024 (§ 74) 
 
-Strategisk plan för 2024-2026 (§ 75) 
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§ 71 Dnr 2023:481  


Instruktioner till stämmoombudet samt prövning av det 
kommunala ändamålet i de kommunala bolagen för 2023 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att Jokkmokks kommuns styrmodell, verksamhets- och finansiella mål ska 
följas av helägda kommunala bolag och rapporteras till kommunfullmäktige 
i tertial 2 samt årsredovisning,  
 
att helägda kommunala bolag ska genomföra dialogträffat två till fyra 
gånger per år med arbets- och tillväxtutskottet, kommunchef, ekonomichef 
samt styrelseordförande och vd i bolaget, 
 
att uppdra till Jokkmokks Värmeverk AB att utreda förutsättningar för att 
öka självförsörjningsgrad av el för koncernen, samt 
 
att bolagen ska arbeta för samverkan med kommunen i gemensamma 
frågor för koncernen. 


 ____________ 
 
Ärendet 
 
Enligt Kommunallagens 6 kap. 1 a §, så ska kommunstyrelsen pröva att 
den verksamhet, i aktiebolag där kommunen innehar alla aktier direkt eller 
indirekt, som bolaget bedrivit under föregående år varit förenlig med det 
fastställda kommunala ändamålet och utförts inom ramen för de 
kommunala befogenheterna. Finner kommunstyrelsen att så inte är fallet 
så ska den lämna förslag till fullmäktige om nödvändiga åtgärder. Detta 
utgör en del av kommunstyrelsens uppsiktplikt över de kommunala 
bolagen.  
 
Kommunstyrelsen har också att ge instruktioner till stämmoombudet inför 
bolagsstämmorna senare i vår.  
 
Bifogat finns årsredovisningarna för 2022 samt bolagsordningarna och 
ägardirektiven för bolagen. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2018-05-28, § 84: 
 
Att det ska framgå vad ersättningarna är för VD och styrelse i 
årsredovisningarna till kommande år. 
 
Att kommunstyrelsen vill veta hur de kommunala bolagen avser att arbeta 
gentemot målen i visionsdokumentet ”Jokkmokk 2030”, samt 
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§ 71- fortsättning 
 
Att kommunstyrelsen vill uppmärksamma bolagen inom 
kommunkoncernen att kommunchefen ansvarar för samordning och 
samråd mellan kommunen och de bolagen för att uppnå största möjliga 
koncernnytta och den fortlöpande lönerevisionen inom kommunkoncernen 
så att ett helhetsperspektiv för alla chefer kan anläggas oavsett 
organisatorisk tillhörighet. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2019-06-03, § 50: 


 
Att även fortsättningsvis årligen begära in redovisningar för ersättningarna 
till VD respektive styrelsen, samt att bolagen ska följa de ägardirektiv och 
bolagsordningar som finns. 
 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo föreslår: 
 
Att kommunstyrelsen ger stämmoombudet de instruktioner som 
kommunstyrelsen finner lämpligt. 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslutade 2023-05-15, § 63, 
att till kommunstyrelsen ta fram en lista på frågor som stämmoombudet 
kan ställa på bolagsstämmorna. 
 
Kommunchef Monica Lundkvist föreslår följande frågeställningar till 
bolagsstämmorna: 
 
Att Jokkmokks kommuns styrmodell, verksamhets- och finansiella mål ska 
följas av helägda kommunala bolag och rapporteras till kommunfullmäktige 
i tertial 2 samt årsredovisning.  
 
Att helägda kommunala bolag ska genomföra dialogträffat två till fyra 
gånger per år med KSAU, kommunchef, ekonomichef samt 
styrelseordförande och vd i bolaget.  
 
Att uppdra till Jokkmokks Värmeverk AB att utreda förutsättningar för att 
öka självförsörjningsgrad av el för koncernen.  
 
Att bolagen ska arbeta för samverkan med kommunen i gemensamma 
frågor för koncernen. 
 


 Ärendets beredning 
 


Tjänsteskrivelse från kommunchef Monica Lundkvist daterad 2023-05-26. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 63. 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2023-
05-02. 
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§ 71- fortsättning 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Stämmombud Per-Stefan Labba (SV) 
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 § 72 Dnr 2023:412  
    
Tertialrapport 1 för 2023 
 
Kommunstyrelsens beslutar  
 
  - för egen del   
 
att de nämnder som prognostiserar underskott inkommer med en 
redogörelse för sina underskott och åtgärder för att komma till rätta med 
dem till arbets- och tillväxtutskottets möte den 19 juni 


 
 - föreslå kommunfullmäktige besluta 
 
att uppmana nämnderna till återhållsamhet, samt 
 
att i övrigt godkänna tertialrapporten. 


 ____________ 
 
 Ärendet 


  
Jokkmokks kommun upprättar två tertialbokslut per år. Båda dessa 
rapporter behandlas i kommunfullmäktige. 
Den första tertialrapporten är enklare än den andra som upprättas utifrån 
lagens krav. Den första tertialrapporten redovisar till exempel ingen 
måluppfyllelse. Den är inte heller underlag för revision vilken den andra är. 
Båda delårsrapporterna är mycket enklare och inte lika omfattande och 
inte lika rik på information som årsredovisning är. 
 
Syftet med att lyfta upp en delårsrapport till kommunfullmäktige är att 
eventuella större budgetavvikelser blir kända för kommunfullmäktige. 
Tanken är då att det ska vara möjligt för kommunfullmäktige att fatta beslut 
som gör att de eventuella negativa budgetavvikelserna kan förändras så 
att de inte ska uppstå sett i ett helårsperspektiv. 
 
Utifrån detta resonemang har Jokkmokks kommun bestämt att den 
viktigaste delårsrapporten ur ett ekonomiskt styrningsperspektiv är den 
första tertialrapporten under varje år. 
 
Jokkmokks kommun har ett resultat om 5,6 miljoner under årets första fyra 
månader. Resultatet är cirka 600 tkr lägre än föregående år samma 
period.  
 
Nettokostnaden för verksamheten har ökat med cirka 5 miljoner (4,3%) 
jämfört med samma period föregående år. 
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§ 72- fortsättning 
 
Skatteintäkterna ökar med 1 720 tkr (1,9%) och generella statsbidrag med 
2 349 tkr (6,2%). Befolkningen minskade inte lika mycket (-20) som 
prognostiserades vid budgetberedningen inför 2023 (-50). 
 
Jokkmokks kommun prognostiserar ett underskott om 3 406 tkr med en 
budgetavvikelse om – 7 114 tkr. 
 
Verksamhetens nettokostnad ökar med 17 151 tkr (4,7%) i jämförelse med 
föregående år. Det är en betydligt högre nettokostnad än genomsnittet 
under fem års perioden (366 181 tkr). Den högre kostnadsnivån i 
jämförelse med föregående år (29 190 tkr) (6,3%) dämpas något av ett 
högre intäktsflöde till verksamheterna (+ 10 044 tkr) (8,6%). 
Skatteintäkterna ökar med 6 433 tkr (2,4%) gentemot föregående år. 
Generella statsbidrag ökar med 7 102 tkr (6,8%) i jämförelse med 
föregående år. 
 
Jokkmokks kommun  2023-04-30 Årsbudget 2023-12-31 
    
Verksamhetens intäkter 40 039 124 295 127 207 
Verksamhetens kostnader -158 025 -478 260 -492 717 
Avskrivningar  -6 531 -19 249 -19 249 
    
Verksamhetens nettokostnader -124 517 -373 214 -384 759 
    
Skatteintäkter  90 210 268 316 269 968 
Generella statsbidrag 40 075 108 509 112 034 
    
Verksamhetens resultat 5 768 3 611 -2 757 
    
Finansiella intäkter  29 438 100 
Finansiella kostnader -143 -341 -749 
    
Resultat efter finansiella poster 5 654 3 708 -3 406 
    
ÅRETS RESULTAT  5 654 3 708 -3 406 
 
Ärendets beredning 
 
Tertialrapport 1 för 2023. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 58. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Ordförande föreslår att uppmana nämnderna till återhållsamhet samt att i 
övrigt godkänna tertialrapporten. 
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§ 72- fortsättning 
 
Catharina Thuresdotter (S) föreslår att de nämnder som prognostiserar 
underskott inkommer med en redogörelse för sina underskott och åtgärder 
för att komma till rätta med dem till arbets- och tillväxtutskottets möte den 
19 juni. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
Socialnämnden 
Barn- och utbildningsnämnden 
Kultur- och fritidsnämnden 
Socialchef Björn Wäst 
Skolchef Helen Isaksson Spik 
Kultur- och fritidschef Isabel Bävermalm Sandling 
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 § 73 Dnr 2023:413 
  


Skattesats för 2024  


Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta  
 
att skattesatsen för 2024 ska vara oförändrad, 22,95 kr per skattekrona. 


 ____________ 
  


Ärendet 
 


Kommunfullmäktige har att anta skattesatsen för 2024 innan november 
månads utgång. För 2023 var skattesatsen 22,95 kr per skattekrona.  
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 59. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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 § 74 Dnr 2023:413  
       


Budgetramar för 2024  
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att anta förslaget till budgetramar för 2024 och budgeten i övrigt.  


 ___________ 
 


Ärendet 
 


Budgetberedningen arbetar med planering av förslag till driftsbudget för år 
2024 och en budgetprognos för åren 2025 och 2026. 
 
Generationsprincipen ska råda vilket innebär att det årliga resultatet ska 
vara positivt och bör uppgå till minst 1,0 procent av skatter och bidrag 
varje enskilt år. Att under enstaka år göra avvikelser från denna 
budgeterade resultatnivå är acceptabelt utan att det långsiktiga målet bryts 
under förutsättning av att det redovisade snittresultatet under den senaste 
femårsperioden inte understiger 1,0 procent av snittet för skatter och 
bidrag under samma period. 
 
Nettokostnadsavvikelsen för respektive verksamhet skall minska årligen 
för att uppnå balans i ambitions och effektivitetsnivå: ‐ Förskola ‐ 
Fritidshem ‐ Grundskola ‐ Gymnasieskola ‐ Individ och familjeomsorg – 
Äldreomsorg. Nämnderna bör på nämndnivå följa upp och analysera ev. 
avvikelser för sina specifika verksamheter, t ex kostnad per elev, kostnad 
per brukare etc. 
Avvikelsen i den kommunala driftbudgeten ska vara 0 eller positiv. 
 
Soliditeten ska ha en över den senaste femårsperioden ha en positiv 
trend. Låneskulden ska amorteras årligen enligt plan till dess att skulden 
är slutamorterad Investeringsnivån ska ligga på högst samma nivå som 
kostnaden för de årliga avskrivningarna. 
 
Ett förslag till budgetramar har arbetats fram. 
 
Budgetramar för 2024: 
 
Kommunstyrelsen   108 650                                                   
Barn- och utbildningsnämnden    88 437                                      
Socialnämnden   144 803                                                      
Samhällsbyggarnämnden      15 390                                      
Kultur- och fritidsnämnden    11 013                                   


  
Summa                                 368 293  
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§ 74- fortsättning 
 
Årets budgeterade resultat     3 868        


 
Ärendets beredning 
 
Förslag till budget och strategisk plan. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 60. 


 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


 Kopia till 
 Kommunfullmäktige 
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 § 75 Dnr 2023:413  
       


Strategisk plan för 2024-2026 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
 - för egen del   
 
att beakta Meier-Thunborgs (M) förslag i arbetet med 
investeringsbudgeten för 2024 


 
 - föreslå kommunfullmäktige besluta 


 
att anta den strategiska planen för 2024-2026.  


 ___________ 
 


Ärendet 
 


Budgetberedningen arbetar med planering av förslag till driftsbudget för år 
2024 och en budgetprognos för åren 2025 och 2026. 
 
Generationsprincipen ska råda vilket innebär att det årliga resultatet ska 
vara positivt och bör uppgå till minst 1,0 procent av skatter och bidrag 
varje enskilt år. Att under enstaka år göra avvikelser från denna 
budgeterade resultatnivå är acceptabelt utan att det långsiktiga målet bryts 
under förutsättning av att det redovisade snittresultatet under den senaste 
femårsperioden inte understiger 1,0 procent av snittet för skatter och 
bidrag under samma period. 
 
Nettokostnadsavvikelsen för respektive verksamhet skall minska årligen 
för att uppnå balans i ambitions och effektivitetsnivå: ‐ Förskola ‐ 
Fritidshem ‐ Grundskola ‐ Gymnasieskola ‐ Individ och familjeomsorg – 
Äldreomsorg. Nämnderna bör på nämndnivå följa upp och analysera ev. 
avvikelser för sina specifika verksamheter, t ex kostnad per elev, kostnad 
per brukare etc. 
Avvikelsen i den kommunala driftbudgeten ska vara 0 eller positiv. 
 
Soliditeten ska ha en över den senaste femårsperioden ha en positiv 
trend. Låneskulden ska amorteras årligen enligt plan till dess att skulden 
är slutamorterad Investeringsnivån ska ligga på högst samma nivå som 
kostnaden för de årliga avskrivningarna. 
 
Ett förslag till budgetramar har arbetats fram. 
 
Budgetramar för 2024: 
 
Kommunstyrelsen   108 650                                                   
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§ 75- fortsättning 
 
Barn- och utbildningsnämnden    88 437                                      
Socialnämnden   144 803                                                      
Samhällsbyggarnämnden      15 390                                      
Kultur- och fritidsnämnden    11 013                                   


 
Summa                                 368 293  
          
Årets budgeterade resultat     3 868        
 
Ärendets beredning 
 
Förslag till budget och strategisk plan. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 60. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Birgit Meier Thunborg (M) föreslår att kommunen bör ha en förberedelse 
för investeringar i Porjusområdet i den strategiska planen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


 
 
Kopia till 
Budgetberedningen 
Kommunfullmäktige 
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 § 76 Dnr 2022:914  
       


Omfördelning av investeringsbudgeten för slutförande av 
byte av självfallsledning inklusive pumpstation för VA 
Kåbdalis etapp 4 


 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att besluta att omfördela investeringsmedel till en summa av 1 000 000 kr 
för slutförandet av byte av självfallsledning inklusive pumpstation för VA 
Kåbdalis etapp 4 från investeringen i ny skola i Vuollerim i och med att 
denna kommer att byggas först år 2024 
__________ 


 
Ärendet 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2022-12-12, § 80, att besluta att 
kommunstyrelsen äger rätt att genomföra omprioriteringar inom den av 
fullmäktige beslutade investeringsbudgeten, i syfte att kunna säkerställa 
ett genomförande av högt prioriterade projekt så som förändrad 
skolstruktur samt finansieringen av investeringsbudgeten.  
 
Budgeten för projektet var på totalt 8 000 000 kr. Inkommen 
anbudssumma var 8 978 000 kr. Detta gör att den förväntade budgeten 
väntas uppgå till cirka 9 000 000 kr. Budgeten behöver därav revideras 
med 1 miljon kr. Den totala investeringsbudgeten kan hållas genom 
omprioritering av andra investeringar till ett värde av 1 miljon kr. I och med 
att budgeten för ny skola i Vuollerim ej hinner upparbetas så finns 
utrymme att genomföra detta prioriterade projekt. 
 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår 
kommunstyrelsen: Att besluta att nyttja investeringsmedel till en summa av 
1 000 000 kr från ny skola i Vuollerim i och med att denna kommer att 
byggas först år 2024. 


 
 Ärendets beredning 
 


Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-04-24, § 55. 
Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2023-04-12. 
Kommunfullmäktiges beslut 2022-12-12, § 80. 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
Ekonomi 
Ekonomichef Axel Landström 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
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 § 77  Dnr 2021:1049  
       


Överflyttning av samhällsbyggarnämndens kostnader för 
miljöstrategtjänsten till kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att ta över kostnaden från samhällsbyggarnämnden för avslutningen av 
tjänsten. 


 ___________ 
 


Ärendet 
 


Samhällsbyggarnämnden beslutade 2021-10-14, § 107: 
 
Att inriktningen ska vara att minska kostnaderna för enheten för miljö- och 
energifrågor för att nämnden ska kunna nå en ekonomi i balans för 2022. 
 
Att ge avdelningschefen i uppdrag att informera och förhandla med den 
fackliga organisationen. 
 
Att ambitionsnivån i miljö- och energifrågor framgent överensstämmer med 
tilldelad budgetram. 
 
Henrik Blind (MP) har begärt att få en redovisning av 
samhällsbyggarnämndens beslut 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2021-11-29, § 162, föreslå 
kommunfullmäktige: 
 
Att enheten för miljö- och energifrågor flyttas från 
samhällsbyggarnämnden till kommunstyrelsen. 
 
Att uppdra till enheten för miljö- och energifrågor att senast hösten 2022 
hitta externa medel som i huvudsak ska finansiera deras verksamhet från 
2023. 
 
Kommunfullmäktiges presidie har berett ärendet. 
 
Enligt Kommunallagens 5 kap, 26 § så ska ett ärende som avgörs av 
fullmäktige ha beretts av en nämnd vars verksamhetsområde ärendet 
berör. 


 
När det gäller förslaget att enheten för miljö- och energifrågor flyttas från 
samhällsbyggarnämnden till kommunstyrelsen så måste 
samhällsbyggarnämnden få yttra sig över förslaget. 
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§ 77- fortsättning 
 


Presidiet föreslår: 
 
Att kommunfullmäktige remitterar kommunstyrelsens förslag till 
samhällsbyggarnämnden för yttrande. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2021-12-13, § 100, att remittera 
kommunstyrelsens förslag till samhällsbyggarnämnden för yttrande. 


 
Samhällsbyggarnämnden beslutade 2022-03-31, § 32, att 
samhällsbyggarnämnden har ingenting att erinra till att enheten Miljö och 
energi flyttas till kommunstyrelsen. Samhällsbyggarnämnden anser att 
tydliga mål och mätbara indikationer bör upprättas för enheten då detta 
inte finns idag. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2022-05-30, § 69, att återremittera ärendet 
till kommunchefen och fastighetschefen för att utreda vad en verksamhet 
inom klimat- och energiområdet kan tillföra kommunen, samt att ta fram en 
redovisning på vad genomförda projekt inom området har lett till. 


 
Ärendets beredning  
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 62. 
Kommunstyrelsens beslut 2022-05-30, § 69. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2022-05-16, § 81. 
Samhällsbyggarnämndens beslut 2022-03-31, § 32. 
Kommunfullmäktiges beslut 2022-12-13, § 100. 
Skrivelse från kommunfullmäktiges presidie daterad 2021-12-02. 
Kommunstyrelsens beslut 2021-11-29, § 162. 
Samhällsbyggarnämndens beslut 2021-10-14, § 107. 
Tjänsteskrivelse från samhällsbyggarchef Patrik Sundberg. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Ordförande informerar att när samhällsbyggarnämnden övertog tjänsten 
från kommunstyrelsen så skedde ingen överflyttning av budgetmedel. Nu 
när tjänsten avslutats så borde kostnaden för det belasta 
kommunstyrelsen istället för samhällsbyggarnämnden. 


  
 
 
  
 Kopia till 
 Samhällsbyggarnämnden 
 Ekonomichef Axel Landström 
 Samhällsbyggarchef Patrik Sundberg 
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 § 78 Dnr 2019:863 
    
Analys av kommunens fastighetsinnehav 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutar föreslå 
kommunstyrelsen besluta 
 
att efter tilläggsisolering av Hembygdsgården i Murjek besluta om åtgärder 
för energieffektivisering samt finansiering av åtgärden, 


 
att genomföra en dialog med Tvättstugeföreningen i Murjek om en 
försäljning eller andra alternativ med syftet att Jokkmokks kommun ej ska 
ha kostnader för fastigheten efter 2023-12-31, 


 
att annonsera om någon är intresserad av att köpa eller hyra väv- och 
bagarstugan i Porjus med återrapportering till arbets- och tillväxtutskottet 
den 28 augusti, 


 
att återkomma i ärendet gällande samordning av föreningsverksamheter 
när utredning om lokalkostnader för föreningar presenteras för 
kommunstyrelsen, 


 
att upphäva beslutet om att utreda om de verksamheter som bedrivs i 
Folkets Hus i Jokkmokk kan tillgodoses på annat sätt, 
 
att genomföra beslutet att kallställa och riva stora skolbyggnaden på 
fastigheten Vuollerim 3:118 när den nya skolbyggnaden har tagits i bruk, 
samt 
 
att upphäva beslutet gällande Jokkemuseet. 
____________ 


 
 Ärendet 


  
Kommunchefen har fått uppdraget att göra en analys av kommunens 
fastighetsinnehav för att möta den kommunala verksamhetens framtida 
behov med utgångspunkt i effektivisering av lokalytor. Analysen ska även 
innehålla en bedömning av eventuella flaskhalsar i relation till befintligt 
fastighetstillstånd. Analysen ska presenteras under kvartal 3 2019.  
 
Erik Fagerström, chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen har gjort en 
analys som bifogas. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2019-10-31, § 106: 
 
Att uppdra till kommunchefen att till arbets- och tillväxtutskottets möte den 
18 november göra en bedömning av de kommunala verksamheternas 
framtida lokalbehov. 
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§ 78- fortsättning 
 
Att göra en bedömning av de kommunala fastigheter som kan tänkas vara 
intressanta ur ett företagsperspektiv med tanke på deras lokalbehov.  
 
Att se särskilt på lokalbehovet för besöksnäringen. 
 
En sådan analys har nu tagits fram: 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott har 2018-11-13 uppdragit till 
kommunchefen att göra en analys av kommunens fastighetsinnehav för att 
möta den kommunala verksamhetens framtida behov med utgångspunkt i 
effektivisering av lokalytor. Analysen ska även innehålla en bedömning av  
eventuella flaskhalsar i relation till befintligt fastighetsbestånd. Analysen 
ska presenteras under kvartal tre 2018. 
 
Analysen togs upp på kommunstyrelsens möte 2019-09-30 och då fick 
kommunchefen i uppdrag att  till arbets- och tillväxtutskottets möte den 18 
november göra en bedömning av de kommunala verksamheternas 
framtida lokalbehov, att göra en bedömning av de kommunala fastigheter 
som kan tänkas vara intressanta ur ett företagsperspektiv med tanke på 
deras lokalbehov, samt att se särskilt på lokalbehovet för besöksnäringen. 
 
Översynen av fastighetsinnehavet ska göras med perspektivet att avyttra 
de fastigheter som har större värde för nuvarande ägare om andra äger 
och investerar i dem  
 
I bilaga finns en analys av fastighetsinnehavet utifrån hur det ser ut i olika 
delar av kommunen med underbilaga barn- och utbildningsavdelningens 
syn på behovet av lokaler för sin verksamhet.  
 
Kommunala fastigheter som kan tänkas vara intressanta för företag och då 
särskilt för besöksnäringen och som kan vara passande att tillgängliggöra 
för företag inom besöksnäringen: 
  
- del av Vuollerim 21:2, museibyggnaden Vuollerim 6000 och  
- Jokkmokk Kyrkostaden 1:227 Gamla Engelmarks hotell.  
 
Kommunchef Annika Almqvist föreslår: 


 
- att tillväxtfunktionen får i uppdrag att starta en process för att försälja 


fastigheten del av Vuollerim 21:2 - museibyggnaden Vuollerim 6000  
- att tillväxtfunktionen får i uppdrag att starta en process för att försälja 


fastigheten Jokkmokk Kyrkostaden 1:227 - Gamla Engelmarks hotell.  
- Att tillväxtfunktionen får uppdraget att i övrigt identifiera, analysera och 


föreslå ytterligare fastigheter som kan vara lämpliga att sälja eller på 
annat sätt tillgängliggöra för näringslivets behov.  
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§ 78- fortsättning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2019-11-18, § 
108: 
  
Att tillväxtfunktionen får i uppdrag att starta en process att försälja 
fastigheten del av Vuollerim 21:2 - museibyggnaden Vuollerim 6000. 
 
Att tillväxtfunktionen får i uppdrag att starta en process att försälja 
fastigheten Jokkmokk Kyrkostaden 1:227 - Gamla Engelmarks hotell. 
  
Att tillväxtfunktionen får uppdraget att i övrigt identifiera, analysera och 
föreslå ytterligare fastigheter som kan vara lämpliga att sälja eller på annat 
sätt tillgängliggöra för näringslivets behov. 
 
Att försälja Kyrkostaden 1:553 - Kvarngården via mäklare.  
 
Kommunchef Monica Lundkvist har uppdaterat analysen av 
fastighetsinnehaven. 
 
Kommunchef Monica Lundkvist föreslår kommunstyrelsen: 
 
Att efter tilläggsisolering av Hembygdsgården i Murjek beslutas om 
åtgärder för energieffektivisering samt finansiering av åtgärden. 


 
Att genomföra en dialog med Tvättstugeföreningen i Murjek om en 
försäljning eller andra alternativ med syftet att Jokkmokks kommun ej ska 
ha kostnader för fastigheten efter 2023-12-31. 


 
Att kallställa Väv- och bagarstugan i Porjus om ingen förening vill hyra den 
alternativt försälja fastigheten 


 
Att återkomma i ärendet gällande samordning av föreningsverksamheter 
när utredning om lokalkostnader för föreningar presenteras för 
kommunstyrelsen. 


 
Att upphäva beslutet om att utreda om de verksamheter som bedrivs i 
Folkets Hus i Jokkmokk kan tillgodoses på annat sätt. 
 
Att genomföra beslutet att kallställa och riva stora skolbyggnaden på 
fastigheten Vuollerim 3:118 när den nya skolbyggnaden har tagits i bruk. 
 
Att upphäva beslutet gällande Jokkemuseet. 
 
Att hyra ut Vuollerim 6000-byggnaden med kostnadstäckning som villkor, 
om fastigheten ej är uthyrd innan 2023-12-31 tas frågan om försäljning 
upp igen 
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 § 78- fortsättning 
 
 Ärendets beredning 


 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslut 2023-05-15, § 66. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslut 2019-11-18, § 108. 
Tjänsteskrivelse från kommunchef Annika Almqvist daterad 2019-11-14. 
Kommunstyrelsens beslut 2019-10-31, § 106. 
Tjänsteskrivelse från kommunchef Annika Almqvist daterad 2019-09-20. 


  
 Överläggningar i kommunstyrelsen 
 


Birgit Meier Thunborg (M) föreslår att annonsera om någon är intresserad 
av att köpa eller hyra väv- och bagarstugan i Porjus. 
 
Kommunstyrelsen beslutar så med tillägget att en återrapportering sker till 
arbets- och tillväxtutskottet den 28 augusti. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunchef Monica Lundkvist 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
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 § 79 Dnr 2023:525 
  


Framtiden för Vuollerim 6000-byggnaden 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att ta fram ett förslag på hur fastigheten kan iordningsställas kopplat till 
kommunfullmäktiges beslut i motionen gällande Vuollerim 6000-
byggnaden, samt 
 
att se över vad som ska göras med de återstående materialet som är i 
byggnaden. 
____________ 


  
Ärendet 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2022-06-13, § 39, som svar på en motion 
gällande Vuollerim 6000-byggnaden skriven av Ann Enberg (S): 
 
Att kommunstyrelsen drar tillbaka beslut om försäljningen av byggnaden. 
 
Att kommunstyrelsen avsätter en summa för underhåll av byggnad och 
utemiljö.  
 
Att tillåta företag, föreningar och privatpersoner att hyra lokalerna till 
arrangemang tills slutgiltigt beslut tagits. 
 
Att kommunstyrelsen tar med byggnaden som ett tänkbart 
användningsområde i förstudien som lämnats in till Leader Polaris. 
 
Kommunstyrelsen har att besluta hur man ska använda byggnaden. 


 
 Ärendets beredning 


 
 Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 67. 
 Kommunfullmäktiges beslut 2022-06-13, § 39. 
 
 
 
 
  
 
 Kopia till 
 Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) 
 Tillväxtchef Stefan Andersson  
 Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
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 § 80 Dnr 2023:526 
  


Förslag till fastighetsförsäljning av Kyrkostaden 1:724 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att sälja Jokkmokk Kyrkostaden 1:724 till Urbans Lastmaskiner AB för 108 
575 kr, enligt gällande taxa. Skogligt värde tillfaller kommunen som 
säljare. 


 ____________ 
  


Ärendet 
 
Urbans Lastmaskiner AB önskar få köpa Kyrkostaden 1:724, 4343 m2 på 
Nyborg för att uppföra en verksamhetslokal/garage. Tomten är avstyckad. 
 
I köpeavtalet kommer ett villkor att skrivas in som bland annat innebär att 
köparen förbinder sig att inom två år från tillträdesdagen på fastigheten 
uppföra ett garage avsett för verksamhet. Inom denna tid får fastigheten, 
obebyggd eller bebyggd, inte heller överlåtas. Om köparen inte uppfyller 
dessa villkor utgår ett vite om 50 000 kronor. 
 
Alla tomter säljas i befintligt skick. Kostnad för grundläggningsåtgärder, 
vatten-, dagvatten och avlopps-anslutning, uppfyllnad, sprängning, 
bygglovavgift mm tillkommer. 
 
Tomtpriset för industrimark/råmark inom verksamhetsområde för VA i 
Jokkmokk, Vuollerim, Porjus och Murjek är 25 kronor per kvadratmeter.  
 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår 
kommunstyrelsen: 
 
Att sälja Jokkmokk Kyrkostaden 1:724 (4343 m2) till Urbans Lastmaskiner 
AB för 108 575 kr, enligt taxa. Skogligt värde tillfaller kommunen som 
försäljare. 


 
 Ärendets beredning 


 
 Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 68. 


Tjänsteskrivelse från chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik 
Fagerström daterad 2023-05-05. 
 
Kopia till 
Köparen 
Chef för samhälls- och infrastrukturfunktionen Erik Fagerström 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 81 Dnr 2022:158 
  


Detaljplan för Polstjärnan, del av Kyrkostaden 1:2 
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att anta detaljplanen för Polstjärnan, del av Kyrkostaden 1:2. 


 ____________ 
  


Ärendet 
 
Syftet med detaljplanen är att skapa förutsättningar för centrumändamål 
och verksamhet i området som sen tidigare är planlagd för allmän 
platsmark. För att fastigheten ska kunna drivas av privat aktör behöver 
därför en planändring göras. Planområdet är beläget inom fastigheten 
Kyrkostaden 1:2 och är beläget mellan Kyrkogatan och Bokenskolan. 
 
Området är beläget i centrala Jokkmokk, mellan Kyrkogatan och 
Bokenskolan. I norr angränsar området till Inlandsbanan och i söder till 
väg 97. Syftet med detaljplanen är att möjliggöra en samlokalisation av 
Vattenfalls verksamhet i Jokkmokk. Verksamheten är planerad att 
inrymma kontor, verkstad, driftcentral, kommunikationsutrustning, 
parkeringar och carports. Detaljplanen utformas därför för att möjliggöra 
för centrumändamål samt verksamheter.  
 
Samhällsbyggarnämnden beslutade 2023-05-11, § 38, att ställa sig positiv 
till detaljplanen och föreslår att kommunfullmäktige antar detaljplan för 
Polstjärnan, del av Kyrkostaden 1:2. 


 
 Ärendets beredning 


 
 Samhällsbyggarnämndens beslut 2023-05-11, § 38. 


Tjänsteskrivelse från planarkitekt Matilda Johansson daterad 2023-04-24. 
Förslag till detaljplan. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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 § 82 Dnr 2023:532   


Förslag till internkontrollplan för kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att anta internkontrollplanen för kommunstyrelsens verksamhetsområde 
enligt förslaget 
____________ 


  
Ärendet 


 
Internkontrollplanen för kommunstyrelsens verksamhetsområde i 
Jokkmokks kommun har utarbetats med utgångspunkt i den riskportfölj 
som politiken deltog i att skapa. Planen syftar till att säkerställa att 
verksamheten bedrivs enligt fastställda riktlinjer, mål och strategier samt 
att den följer gällande lagar och förordningar. Genom att grundas på den 
gemensamt framtagna riskportföljen säkerställs att internkontrollplanen är 
anpassad efter de specifika risker och utmaningar som kommunstyrelsens 
verksamhetsområde står inför. 
 
Kommunstyrelsen har 2022-10-17, §  108, beslutat om Riktlinjer för Intern 
kontroll och för hur Jokkmokks kommun bör arbeta med intern kontroll. 
Intern kontroll handlar om att upptäcka och säkerställa ordning och reda i 
hela organisationen. Intern kontroll är en väsentlig del av styrningen och 
ledningen av kommunens verksamheter. Det är av stor vikt att säkerställa 
att verksamheten bedrivs enligt de riktlinjer, mål och strategier som 
fastställts av kommunfullmäktige samt att verksamheten är effektiv, 
ändamålsenlig och följer gällande lagar och förordningar.  
 
Förslag på en ny internkontrollplan för kommunstyrelsen har tagits fram. 
 
Kommunstrateg Marcus Bjerlöw föreslår kommunstyrelsen: 
 
Att anta internkontrollplanen för kommunstyrelsens verksamhetsområde 
enligt förslaget. 
 


 Ärendets beredning 
 
 Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 77. 
 Tjänsteskrivelse från kommunstrateg Marcus Bjerlöw daterad 2023-04-24. 
 Förslag till internkontrollplan för kommunstyrelsen. 


Kommunstyrelsens beslut 2022-10-17, § 108. 
 
Kopia till 
Kommunchef Monica Lundkvist 
Kommunstrateg Marcus Bjerlöw 
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 § 83 Dnr 2020:479 


Midnattssolens trädgård- redovisning av kostnader och 
den framtida processen 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att arrendeavtalet som kommunstyrelsen beslutade om 2022-09-19, § 91, 
kvarstår fast med uppdatering av årtal till 2023 samt att stiftelsen har ett år 
från dagens beslut att skriva under avtalet och från datumet för 
undertecknade gäller avtalet i 2 år framåt där villkoren som finns reglerat i 
avtalet ska vara uppfyllda, samt 
 
att samma villkor som finns i arrendeavtalet gäller för ett eventuellt köp av 
den aktuella delen av fastigheten med tillägget att en återställningsfond för 
marken ska upprättas. 
____________ 


  
Reservationer 
 
Catharina Thuresdotter och Jan Sjöberg (bägge S) reserverar sig mot 
beslutet. 
 
Karin Vannar (SV) reserverar sig mot beslutet 
 
Birgit Meier Thunborg (M) reserverar sig mot beslutet. 
 
Ärendet 


 
Kommunfullmäktige beslutade 2021-06-14, § 49, att bevilja planbesked för 
Midnattssolens Trädgård på del av Jokkmokk 10:40 och 10:43 samt del av 
Kyrkostaden 1:2. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2021-10-18, § 138: 
 
Att ge delegation till kommunchefen att upplåta ett markområde på ca 5 
ha,  på 50 år för Midnattssolens trädgård när det är klart vilken juridisk 
person som ska ha upplåtelsen, detta under förutsättning att detaljplanen 
vinner laga kraft och att byggnationer enligt plan ska påbörjas inom 5 år. 
 
Att undanta den del av området som upptas av Fjällträdgården tills det står 
klart hur Ájtte ställer sig till det. 
 
En framställan om överlåtelse av mark gällande Midnattssolens Trädgård 
har inkommit till Kommunstyrelsen från Insamlingsstiftelsen 
Midnattssolens Trädgård. 
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§ 83- fortsättning 
 
Kommunchef Monica Lundkvist har berett ärendet. 


 
Insamlingsstiftelsen Midnattssolens Trädgård verkar sedan 2022-01-01 
som huvudman och ansvarig för insamling och ansökningar om medel till  
investering och drift av Midnattssolens Trädgård. Organisation för 
uppförande och den framtida driften är under uppbyggnad. 


 
Insamlingsstiftelsen Midnattssolens Trädgård gör bedömningen att den av 
kommunstyrelsen beslutade tidsbegränsade upplåtelseformen inte  
kommer att fungera för att uppföra, driva och utveckla Midnattssolens 
Trädgård. Den beslutade upplåtelsen kan enligt Insamlingsstiftelsen inte 
heller användas som medfinansiering eller möjliggöra belåning i projektet. 
 
Region Norrbotten beslutade 2021-12-07 att bevilja medfinansiering för en 
fördjupad förstudie under förutsättning att Jokkmokks kommun överlåter 
aviserat markområde till projektet. 
Insamlingsstiftelsen Midnattssolens Trädgård önskar därför att 
markområdet Jokkmokk 10:40, 10:43 och Kyrkstaden 1:2 omfattande ca 
5.5 ha överlåts vederlagsfritt till Insamlingsstiftelsen för Midnattssolens 
trädgård. Vidare att överlåtelsen villkoras så att om byggnation av 
Midnattssolens trädgård inte påbörjas inom 7 år, eller om verksamheten 
läggs ned i framtiden, återgår markområdet till Jokkmokks kommun. 
 
I syfte att kunna besvara förfrågan och eventuellt besluta om en 
överlåtelse behöver frågor kopplade till legalitet avseende Kommunallagen 
samt Stiftelselagen utredas och besvaras, samt möjliga konsekvenser av 
ett överlåtande. 
 
Kommunchef Monica Lundkvist föreslår att följande frågor utreds: 
 
- Tidigare beslut i ärendet som ej harmonierar med förfrågan. 
- Inhämta yttrande från Àjttes styrelse. 
- Insamlingsstiftelsers möjligheter att motta annat än kontanter. 
- Inhämta Insamlingsstiftelsens stadgar.  
- Kommunens möjligheter att skänka egendom till en insamlingsstiftelse. 
- Möjliga konsekvenser av ett återtagande av marken. 
- Markvärde. 
- Fastighetsreglering. 
 
Kommunchef Monica Lundkvist föreslår arbets- och tillväxtutskottet 
besluta: 
 
Att uppdra till Tillväxtfunktionen att utreda ärendet och redovisa 
utredningen på kommunstyrelsen i mars. 
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§ 83- fortsättning 
 
En kompletterande skrivelse från Insamlingsstiftelsen Midnattssolens 
Trädgård har inkommit 2022-01-26. 


 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2022-01-31, § 12: 
 
Att uppdra till Tillväxtfunktionen att utreda ärendet i enlighet med 
kommunchefens förslag och redovisa det som går på kommunstyrelsen 14 
februari annars på kommunstyrelsen i mars. 


 
Att Tillväxtfunktionen även får i uppdrag att begära en återkoppling från 
Insamlingsstiftelsen Midnattssolens Trädgård på vilka finansiärer de har 
och omfattningen av deras åtaganden.  


 
Kommunstyrelsen beslutade 2022-02-14, § 9: 
 
Att utreda möjligheten att erbjuda en längre upplåtelsetid för marken än 
redan beslutade 50 år. 


 
Att påpeka för Insamlingsstiftelsen Midnattssolens Trädgård att Regionens 
beslut från 2021-12-07 strider mot den lagstiftning som Jokkmokks 
kommun har att förhålla sig till. 
 
Att uppdra till kommunchefen att besluta om eventuella kommunala 
representanters deltagande i arbetet med Midnattssolens Trädgård. 
 
Tillväxtchef Stefan Andersson, utredare Magdalena Fjellner och 
kommunsekreterare Marcus Sjaggo har berett ärendet. 
 
En vederlagsfri överlåtelse av mark innebär en kostnad för kommunen 
vilket medför att ett beslut om vederlagsfri överlåtelse strider mot, av 
kommunstyrelsen, tidigare fattade beslut. 
 
Utredningen visar att en insamlingsstiftelse inte har möjlighet att motta 
annat än pengar vilket inte medger en överlåtelse av mark till 
Insamlingsstiftelsen Midnattssolens trädgård. 
 
En överlåtelse till, av Insamlingsstiftelsen presenterat alternativ, stiftelsen 
Midnattssolens trädgård, är enligt stiftelselagen möjlig. Sannolikt även 
enligt kommunallagen. Om en överlåtelse, med eller utan köpeskilling, till 
alternativ stiftelse är aktuell bör en fastighetsvärdering göras och villkor 
såsom återgångsvillkor, överlåtandeförbudsklausul, förbud mot 
intecknande samt eventuella villkor gällande ekonomisk kapacitet, 
specificeras och beslutas.   
 
En upplåtelse av mark (förutom tomträtt) kan som längst vara 50 år utanför 
detaljplanelagt område och 25 år inom detaljplanelagt område alternativt  
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§ 83- fortsättning 
 
på arrendatorns livstid. Maxtiderna påverkar dock inte arrendatorns eller 
nyttjanderättsinnehavarens rätt till förlängning. Om upplåtelse av mark är 
aktuell på längre tid än 50 år kan en tomträtt vara ett alternativ. 


 
Om kommunstyrelsen beslutar att kvarstå vid tidigare fattat beslut om 
upplåtelse bör beslutet kompletteras med villkor såsom återgångsvillkor, 
överlåtandeförbudsklausul samt eventuella villkor gällande ekonomisk 
kapacitet. 


 
Insamlingsstiftelsen Midnattssolens Trädgård har kompletterat sin 
förfrågan med en skrivelse på deras syn på en eventuell överlåtelse, 
kartmaterial, stadgar och finansiärer och deras åtagande. 


 
Ájttes styrelsen har inkommit med ett yttrande på deras syn av marken 
inom området som utgörs av Fjällträdgården. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2022-04-04, § 44: 


 
Att uppdra till kommunchefen att ta fram ett förslag för en långsiktig 
upplåtelse för det aktuella området exklusive Fjällträdgården till den 
organisation som ska skapa och driva Midnattssolens trädgård, varvid 
hänsyn ska tas till denna organisations behov av tillräcklig rådighet över 
marken för att kunna genomföra projektet samtidigt som kommunens 
intressen blir tillgodosedda. Skyndsamt ha en dialog med stiftelserna. 
 
Att överväga en försäljning av det aktuella markområdet om och när det 
presenteras investerare så tillräckligt med medel finns för uppförande och 
drift av den tänkta anläggningen. 
 
Att, även det i enlighet med kommunstyrelsens beslut 2021-10-18, § 138, 
undanta den del av området som upptas av Fjällträdgården enligt Ájttes 
önskemål. 
 
Jokkmokks kommun och Insamlingsstiftelsen Midnattssolens Trädgård 
samt Stiftelsen Midnattssolens trädgård har haft dialog om ett arrendeavtal 
om mark för att genomföra satsningen Midnattssolens Trädgård. 
 
Ett förslag till arrendeavtal har utarbetats i dialog men parterna inte är helt 
eniga om innehållet.  
 
Kommunchef Monica Lundkvist föreslår kommunstyrelsen besluta: 
 


 Att godkänna förslag till arrendeavtal för Midnattssolens Trädgård. 
 


Stiftelsens Midnattssolens Trädgård har inkommit med en skrivelse där de 
föreslår att ärendet ”Framställan om överlåtelse av mark gällande  
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§ 83- fortsättning 
 
Midnattssolens trädgård” hänskjuts till ett senare möte, eftersom ett mellan 
parterna färdigförhandlat arrendeavtalsförslag ännu saknas samt att en 
omstart av den dialog mellan Jokkmokks kommun och Stiftelsen 
Midnattssolens trädgård, i enlighet med beslutet i kommunstyrelsen 2022- 
 
04-04, genomförs och att kommunchefen ges bättre förutsättningar för 
dialogen. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Robert Bernhardsson (S) har i en skrivelse 
påpekat att det är uppenbart att Jokkmokks kommun i något skede, direkt 
eller indirekt, tvingas bli ansvarig för Midnattssolens Trädgård. Oavsett 
driftsform och ägare är det en hög framtida ekonomisk risk för Jokkmokks 
kommun om trädgården etableras  med exempel från två 
besöksträdgårdar i Sverige, Wij-Trädgårdar och Gunnebo Slott och 
Trädgårdar AB. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2022-09-19, § 91, att godkänna 
kommunchefens förslag till arrendeavtal för Midnattssolens Trädgård. 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslutade 2023-05-15, § 64, 
att uppdra till ordförande, som komplettering till det arrendeavtal som 
kommunstyrelsen antog 2022-09-19, § 91, ta fram ett förslag som 
innehåller ett köp av markområdet, en redovisning på redan upparbetade 
kostnader och en återställningsfond om markområdet måste återställas 
och avstädas i framtiden. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har tagit fram ett 
förslag. 
 
Midnattssolens Trädgård äger rätt att köpa anvisad mark för trädgården av 
Jokkmokks kommun om följande villkor uppfylls.  
 
Färdig finansiering för Midnattssolens Trädgård redovisas. Idag lär finnas 
en kalkyl på mellan 150-250 miljoner kronor.  
 
Affärsplan och driftbudget redovisas.  
 
De 2,2 miljoner som Jokkmokks kommun fått betala i ett Leader 
Polarisprojekt som inte upphandlats enligt regelverket ska redovisas. Dels 
hur pengarna använts och även ska en slutrapport av det projektet 
redovisas.  
 
3% av de redovisade medlen för finansiering av Midnattssolens Trädgård 
avsätts i en återställningsfond för framtida krav på avstädning mm om 
projektet inte fullföljs. Högst 5 miljoner. Fonden ska finnas hos en 
oberoende förvaltare.  
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§ 83- fortsättning 
 
I övrigt gäller det beslut om arrendeavtal som kommunstyrelsen beslutat 
om vid tidigare tillfälle.  


 
 Ärendets beredning 
 


Skrivelse från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK)  
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott beslut 2023-05-15, § 64 
Kommunstyrelsens beslut 2022-09-19, § 91. 
Skrivelse från kommunstyrelsens ordförande Robert Bernhardsson (S) 
daterad 2022-09-15. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2022-08-29, § 124. 
Skrivelse från Stiftelsen Midnattssolens Trädgård inkommen 2022-08-26. 
Tjänsteskrivelse från kommunchef Monica Lundkvist daterad 2022-08-16. 
Kommunstyrelsens beslut 2022-04-04, § 44. 
Skrivelse från Ájttes styrelse inkommen 2022-04-04. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2022-03-14, § 45. 
Tjänsteskrivelse från tillväxtchef Stefan Andersson, utredare Magdalena 
Fjellner och kommunsekreterare Magdalena Fjellner daterad 2022-03-14. 
Kompletterande material från Insamlingsstiftelsen Midnattssolens 
Trädgård. 
Kommunstyrelsens beslut 2022-02-14, § 9.  
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2022-01-31, § 12. 
Skrivelse från Insamlingsstiftelsen Midnattssolens Trädgård inkommen 
2022-01-26. 


 Tjänsteskrivelse från kommunchef Monica Lundkvist daterad 2022-01-20. 
Skrivelse från Insamlingsstiftelsen Midnattssolens Trädgård inkommen 
2021-12-28. 


 Kommunstyrelsens beslut 2021-10-18, § 138. 
 Tjänsteskrivelse från fastighetschef Erik Fagerström daterad 2021-09-02. 
 Kommunfullmäktiges beslut 2021-06-14, § 49. 
 
 Överläggningar i kommunstyrelsen 
 


Henrik Blind (MP) föreslår att arrendeavtalet som kommunstyrelsen 
beslutade om 2022-09-19, § 91, kvarstår fast med uppdatering av årtal till 
2023 samt att stiftelsen har ett år från dagens beslut att skriva under 
avtalet och från datumet för undertecknade gäller avtalet i 2 år framåt där 
villkoren som finns reglerat i avtalet ska vara uppfyllda.  


 
Ordförande föreslår som tillägg till Blinds (MP) förslag att samma villkor 
som finns i arrendeavtalet gäller för ett eventuellt köp av den aktuella 
delen av fastigheten med tillägget att en återställningsfond för marken ska 
upprättas. 
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§ 83- fortsättning 
 
Ajournering 
 
Mötet ajourneras 15.05-15.15 under ärendet behandling. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) 
Kommunchef Monica Lundkvist 
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 § 84 Dnr 2023:527  
       


Förslag till projektet ”Aktiv och attraktiv service till äldre” 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att ansöka om bygdemedel med totalt 5 775 000 kr för åren 2024-2026, 
 
att ej bevilja socialnämnden en utökad budgetram för 2024, 
 
att få en delrapportering under hösten 2024 för det första halvårets 
verksamhet,  
 
att samiska äldre beaktas i projektet, 
 
att samiska mentorer och sameföreningar engageras i projektet genom 
samisk träffpunkt, samt 
 
att uppmana socialnämnden att söka finansiering till samisk träffpunkt från 
minoritetsspråksmedlen. 


 __________ 
 


Ärendet 
 


I Sverige ökar andelen äldre personer. Det är en trend som varat över en 
längre tid. Allt fler äldre bor dessutom kvar hemma i sin bostad, vilket 
innebär att många äldre spenderar mer tid i sin närmiljö med närhet till 
bostaden. Det här går hand i hand med rätten att bo kvar i sin bostad så 
länge det är möjligt, utifrån ”kvarboendeprincipen”. Det här sammantaget 
innebär en ökad andel äldre människor som innefattas av ett regelbundet 
behov av kontakt med den kommunala hälso- och sjukvården. 
Sammantaget leder det här till ett ökat behov av insatser. Exempelvis ett 
ökat behov av rehabilitering i bostaden. Det innebär att förebyggande 
insatser bör prioriteras och eftersträvas. 
 
Socialnämnden beslutade 2023-04-04, § 33, att ansöka om bygdemedel 
för projektet ”Aktiv och attraktiv service till äldre” samt att ansöka om en 
utökad budgetram för socialnämnden med 650 000 kr per år under 
projekttiden 2024-2026. 


 
 Ärendets beredning 
 


Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 69. 
Socialnämndens beslut 2023-04-04, § 33. 
Tjänsteskrivelse från verksamhetscheferna Ida Åstot och Karolina Jirdén 
daterad 2023-03-04. 
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§ 84- fortsättning 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Karin Vannar (SV) föreslår att samiska mentorer och sameföreningar 
engageras i projektet genom samisk träffpunkt. 
 
Henrik Blind (MP) föreslår att socialnämnden uppmanas att söka 
finansiering till samisk träffpunkt från minoritetsspråksmedlen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Länsstyrelsen 
Socialnämnden 
Socialchef Björn Wäst 
Verksamhetschef Ida Åstot 
Verksamhetschef Karolina Jirdén 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 85 Dnr 2023:528  
       


Förslag till projektet ”Move on up” tillsammans med 
Överkalix, Gällivare och Kiruna kommuner 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att delta i projektet,  
 
att anvisa 40 000 kr från kommunstyrelsens konto för oförutsedda behov 
för finansieringen för 2024,  
 
att anvisa övrig finansiering senare, samt 
 
att en första återrapportering av projektet sker till kommunstyrelsen i 
september 2024 undre förutsättningar att projektet blir av. 


 __________ 
 


Ärendet 
 


Det saknas idag en hållbar och långsiktig metod och ett arbetssätt för 
mottagande av inflyttare i Jokkmokks kommun. En genomtänkt och 
resurssatt mottagarkapacitet är nödvändig kopplat till att hantera de 
kompetensförsörjningsutmaningar kommunen har både i närtid och i 
framtiden. 


 
Vilket härleds till ett av de tydligaste behoven identifierade i projektet 
”förstudie Jokkmokk”. Jokkmokks kommun har tillsammans med Gällivare 
(projektägare), Kiruna och Överkalix kommuner ansökt om stöd inom 
europeiska socialfonden (ESF) för projektet ”move on up”. Projektet ska 
genomföras under perioden 2023-09-01 – 2026-08-31. 
 
Målet är att ta fram och etablera en hållbar, långsiktig och inkluderande 
metod och ett arbetssätt för mottagande av inflyttare i de deltagande 
kommunerna. 
 
Projektet har som avsikt att identifiera metoder och arbetssätt att lära av, 
testa samt göra anpassningar till de egna förutsättningarna samt etablera, 
anpassa och bygga kapacitet i de egna organisationerna som på sikt 
kommer arbeta med aktuella metoder och arbetssätt utifrån ett integrerat 
perspektiv och praktik för tillgänglighet, jämställdhet och mångfald. 
 
Genom att stärkta lokala strukturer och metoder vill kommunerna; bidra till 
att attrahera den kompetens som arbetsmarknaden efterfrågar till den del 
av regionen där kommunerna verkar. Genom etablerad samverkan som 
medför resursmaximering och implementering, ska arbetet stärka 
samhällsomvandlingen och den gröna omställningen i regionen.  
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 § 85- fortsättning 
 
Kommunerna och den service man erbjuder ska därmed utvecklas istället 
för att minska.  
 
Projektet ska även identifiera och anpassa en form av digital plattform för 
mottagande. Projektet har en total budget på 14 245 347 kr.  
 
Jokkmokk kommuns medfinansiering uppgår till 356 134 kr över 
projektperioden.  
 
Deltagande kommuner inom projektet kommer att ha egna 
projektorganisationer samt projektledare/projektmedarbetare.  
 
Kommunstrateg Marcus Bjerlöw och utredare Magdalena Fjellner föreslår 
kommunstyrelsen besluta: 
 
Att besluta om deltagande i ”move on up” tillsammans med Gällivare, 
Överkalix och Kiruna.  
 
Att besluta ansöka om medfinansiering om bygdemedel om 360 000 kr 
fördelat över tidsperioden 2023-09-01 – 2026-08-31 (3 år).  
 


 Ärendets beredning 
 


Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 70. 
Tjänsteskrivelse från kommunstrateg Marcus Bjerlöw och utredare 
Magdalena Fjellner daterad 2023-04-25. 
 


 Överläggningar i kommunstyrelsen 
 


Henrik Blind (MP) föreslår att en första återrapportering av projektet sker 
till kommunstyrelsen i september 2024 undre förutsättningar att projektet 
blir av. 


 
  
 
 
 
 
 
 
 
 Kopia till 
 Ekonomi 
 Kommunstrateg Marcus Bjerlöw 
 Utredare Magdalena Fjellner 
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§ 86 Dnr 2022:61   
 


Uppdrag Ökad service utanför centralorten 
 


Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anta upprättat förslag på kriterier för särskilt kommunalt fraktstöd för 
livsmedel samt besluta om ekonomisk nivå för stödet på  200 kr/tillfälle, 
samt 
 
att besluta om en prövotid på 2 år. 


 ____________ 
  


Ärendet 
 


I Jokkmokk finns goda förutsättningar för en ökad bosättning utanför 
centralorten Jokkmokk. För kommunen är det viktigt att identifiera vilka 
faktorer som är viktiga för att befintliga och nya medborgare ska uppleva 
samhällen utanför centralorten som attraktiva. Uppdraget vill identifiera 
vilka insatser som kan öka attraktiviteten och utveckla landsbygden runt 
noderna Porjus, Vuollerim, Kåbdalis, Murjek och Kvikkjokk. 
 
Varje ort har olika behov för att utveckla samhället och uppdragets syfte är 
att identifiera dessa behov samt att föreslå strategier för att arbeta vidare 
med de olika behoven.  
 
Uppdraget ska utifrån lokala dialoger fånga utvecklingsbehoven på de 
olika orterna, dialogerna ska ligga till grund för de insatser som föreslås. 
Vissa behov som har fångats upp genom tidigare kontakter med 
medborgare som till exempel problem med livsmedelsförsörjning till 
Kvikkjokk, Porjus och Murjek, behov av handledning i digitala tjänster samt 
behov av kommunal information ska prioriteras i uppdraget och insatser 
ska påbörjas om finansiering och samverkan med lokala aktörer finns. 
 
Uppdraget ska också omvärldsbevaka hur andra kommuner arbetar med 
landsbygdsutveckling för att dra lärdomar, till exempel Boden. 
 
Tillväxtfunktionen ansvarar för uppdraget inom ram. Uppdraget ska leda till 
konkreta åtgärder samt strategier för ökad service utanför centralorten och 
ska återrapporteras till Kommunstyrelsen senast juni 2022.  


  
Kommunstyrelsen beslutade 2022-02-14, § 20, att uppdra till 
Tillväxtfunktionen att genomföra uppdrag Ökad service utanför 
centralorten, 
 
Att uppdra till Tillväxtfunktionen att undersöka möjligheterna till extern 
finansiering av uppdraget.  
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 § 86- fortsättning 
 


Att kommunstyrelsens  finansieringen av uppdraget beslutas om när 
utredningen av behoven är klar. 
 
Tillväxtfunktionen har på uppdrag av kommunstyrelsen genomfört dialoger 
i Porjus, Kvikkjokk, Vuollerim, Murjek samt Kåbdalis i syfte att, enligt 
uppdraget, identifiera utvecklingsbehoven på de olika orterna samt föreslå 
strategier/insatser för att arbeta vidare med de olika behoven kopplat till 
ökad service.  
 
Inom ramen för uppdraget om ökad service utanför centralorten föreslås 
fortsatt arbete med följande insatser: 
 
- Varutransport 


 
- Återvinning  


 
- Offentlig toalett och sophantering 


 
- Vårsyn 


 
- Fiber / Mobiltäckning 


 
Förslaget är att ovanstående områden utreds, kostnadssätts och 
återrapporteras till kommunstyrelsen. 
 
Andra behov som identifierats består av olika punktinsatser, 
trafiksäkerhetshöjande insatser, eftersatt vägunderhåll, ökad skötsel av 
grönytor eller ökad utsmyckning. Dessa frågor bör kunna hanteras inom 
ansvarig avdelnings/enhets ordinarie verksamhet. Behov har även lyfts 
inom områden som inte primärt är ett kommunalt ansvar. Dessa frågor kan 
kommunen ansvara för att lyfta i samråd med berörd ansvarig myndighet 
eller organisation. 


 
Kommunstyrelsen besluta 2022-10-17, § 121, att inom ramen för 
uppdraget ”Ökad service utanför centralorten” arbeta vidare med 
nedanstående områden, Varutransport, Återvinning, Offentlig toalett och 
sophantering, Vårsyn, Fiber / uppkoppling, enligt förslag, i syfte att hitta 
lämpliga lösningar. 
 
Inom ramen för uppdraget om ”ökad service utanför centralorten” har 
tillväxtfunktionen utrett området varutransport enligt kommunstyrelsen 
beslut i syfte att hitta lämpliga lösningar och kostnadssättning. I uppdraget 
ingick att identifiera vilka insatser som kan öka attraktiviteten och utveckla 
landsbygden runt noderna Porjus, Vuollerim, Kåbdalis, Murjek och 
Kvikkjokk.  
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 § 86- fortsättning 
 
Varutransport utifrån viss självkostnad varannan vecka, är en punkt som 
lyfts vid dialogmöte i Kvikkjokk. Frågan om livsmedelsförsörjning till 
Kvikkjokk, har tidigare fångats upp genom kontakt med medborgarna då 
det är ca 12 mil enkel väg till närmaste livsmedelsbutik. Porjus, Vuollerim, 
Kåbdalis och Murjek har idag alla livsmedelsbutiker och har heller inte vid 
dialog lyft varutransport. 
 
Mellan Kvikkjokk – Jokkmokk går det dagligen en busstur under vardagar. 
Det finns möjlighet som medborgare att frakta varor och gods inom 
kommunen, då enskild själv tar kontakt med fraktbolag och köper tjänsten 
till självkostnadspris. Möjlighet att frakta livsmedel från önskad 
livsmedelsbutik inom Jokkmokks kommun är en tjänst som kan nyttjas i 
dialog med respektive butik. Det är upp till livsmedelsbutiken om de på 
efterfrågan kan utföra servicen till sina kunder. Vanligtvis brukar det finnas 
möjlighet att köpa servicen hemleverans till en extrakostnad, för att få sina 
varor packade och hemkörda.  
 
Region Norrbotten hanterar stöd till kommersiell service, där bland annat 
hemsändningsbidraget ingår. Kommuner som har kostnader för 
hemsändning av dagligvaror kan ansöka om bidraget enligt vissa kriterier 
där riktlinjer ska vara beslutade och ingå i en serviceplan. 
Hemsändningsbidraget betalas ut med högst 50 % av nettoutgifterna, men 
bidraget får dock inte överstiga 100 kr per hushåll och 
hemsändningstillfälle. Det sökta bidraget ska uppgå till minst ett halvt 
prisbasbelopp för att beviljas och söks retroaktiv en gång per år. Stödet får 
heller inte otillbörligt gynna en viss näringsidkare.  
 
Jokkmokks kommun levererar idag fri hemsändning av livsmedel till 
pensionärer utifrån beslutade riktlinjer, som inte själv eller med hjälp av 
anhörig kan handla i en dagligvarubutik och är fast boende och 
folkbokförda på den adress man ansöker om hemsändning till och har 
minst 15 km till närmaste dagligvarubutik.  
 
Hemsändningsbidraget i sig är inte dimensionerat till stora kommuner som 
Jokkmokk, med långa avstånd som därmed bidrar till höga fraktkostnader. 
Som exempel är avståndet för hemsändning till Kvikkjokk, lika långt som 
att Luleå skulle ha hemsändning av livsmedel till Haparanda. Ju högre 
ersättning som kommunen betalar ut desto mer ökar kommunens utgifter. 
 
Intention enligt detta uppdrag enligt kommunstyrelsen beslut är att ge 
förslag på insatser utifrån vad som framkommit som önskemål vid lokal 
dialog med medborgare i Kvikkjokk. Där uppgav några deltagare 
varutransport utifrån viss självkostnad varannan vecka som förslag. En 
möjlighet att tillmötesgå förfrågan är genom kommunalt fraktstöd enligt 
förslagna kriterier.  
Kriterier som berättigar fraktstöd av livsmedel: 
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 § 86- fortsättning 
 
-Att erbjuda kommunalt fraktstöd för fast bosatta som har mer än 6 mil till 
närmaste livsmedelsbutik och har anslutning av redan befintlig reguljär 
busslinje. I avsikt att underlätta transportkostnaden av livsmedel varannan 
vecka, vid uppvisade av kvittoför frakt.   


 
Regler för fraktstöd: 
 
-Respektive hushåll bekostar och ombesörjer själva beställning och köp 
med livsmedelsbutik och eventuellt fraktbolag.  
-Ansökan om utbetalning av fraktstöd sker i efterskott, 1 gång per år 
senast den 31 mars. Fraktstöd för 2023 ansöks hos kommun senast 31 
mars 2024.  
-Fraktstödet gäller enbart för en (1) fraktkostnad, maximalt varannan 
vecka, per hushåll. 
-Stöd utgår endast till fraktkostnader av livsmedel. 
-Underlag som styrker kostnaderna ska bifogas ansökan. 
-Om fraktkostnaden understiger beslutad summa utgår inget stöd.  
 
Budget för fraktstödet: 
 
Kommunstyrelsen föreslås avsätta en årlig summa för fraktstödet utifrån 
beslutad summa. Kostnadsexempel för 27 fastigheter om samtliga gör 
inköp varannan vecka: 
 
100 kr per hushåll varannan vecka, avser en avsättning av medel på 
70 200 kr per år. 
 
200 kr per hushåll varannan vecka, avser en avsättning av medel på 
140 400 kr per år. 
 
300 kr per hushåll varannan vecka, avser en avsättning av medel på 
210 600 kr per år. 
 
Tillväxtchef Stefan Andersson föreslår kommunstyrelsen besluta: 
 
Förslag 1 
Att anse att behovet är tillgodosett i samband med hemsändningsbidrag är 
beslutat sedan tidigare i Kommunfullmäktige. 


  
 Förslag 2 


Att anta upprättat förslag på kriterier för särskilt kommunalt fraktstöd för 
livsmedel samt besluta om ekonomisk nivå för stödet, exempelvis 100 
kr/tillfälle, 200 kr/tillfälle eller annan summa. 
 
Att, om kommunstyrelsen anser det relevant, besluta om en prövotid på x 
antal år. 
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 § 86- fortsättning 
 
 Ärendets beredning 


 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 71. 
Tjänsteskrivelse från tillväxtchef Stefan Andersson. 
Kommunstyrelsens beslut 2022-10-17, § 121. 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2022-10-03, § 144. 
Tjänsteskrivelse från tillväxtchef Stefan Andersson daterad 2022-09-15. 
Kommunstyrelsen beslut 2022-02-14, § 20. 
Tjänsteskrivelse från kommunchef Monica Lundkvist daterad 2022-01-18. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Tillväxtchef Stefan Andersson 
Utredare Marietta Norlén 
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 § 87 Dnr 2023:529  
       


Bygdemedelsansökan- Dálvvadis ek förening, digitalisering 
av administrationen 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att tillstyrka bygdemedelsansökan. 


 __________ 
 


Ärendet 
 
En bygdemedelsansökan på 213 750 kr har inkommit från Dálvvadis ek 
förening. Medlen ska gå till att digitalisera administrationen genom att bl.a. 
införa digital faktura- och lönehantering för att effektivisera verksamheten. 


 
 Ärendets beredning 
 


Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 72. 
Bygdemedelsansökan inkommen 2023-05-15. 
Skrivelse från Dálvvadis ek förening inkommen 2023-05-02. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Länsstyrelsen 
Dálvvadis ek förening 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 88  Dnr 2023:530  


Medborgarlöften och samverkansavtal mellan Jokkmokks 
kommun och Polisen för 2023-2025 


 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anta förslaget till medborgarlöften och samverkansavtal. 


 __________ 
 


 Ärendet 
 


Jokkmokks kommun och polisen har sedan 2017 arbetat med 
medborgarlöften där man gemensamt och samråd med medborgarna via 
medborgardialoger utarbetat olika områden att arbeta vidare för att uppnå 
en tryggare kommun. De senaste medborgarlöftena för perioden 2020-
2022 antogs av kommunstyrelsen 2020-11-30, § 200. 
 
Nytt förslag på medborgarlöften och samverkansavtal har arbetats fram. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 73. 
Förslag till medborgarlöften och samverkansavtal. 
Kommunstyrelsens beslut 2020-11-30, § 200. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Polisen 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 89 Dnr 2023:461  
       


Skrivelse från Laponiaporten AB om hjälp med 
öppethållande under sommarsäsongen 2023 i 
Laponiaporten 
 
Kommunstyrelsen beslutar 


 
 att avslå begäran. 
 __________ 
 


Ärendet 
 


 En skrivelse från Laponia Porten AB har med begäran om medel för hjälp 
med öppethållande under sommarsäsongen 2023 i Laponiaporten har 
inkommit. 


 
 Anledningen till skrivelsen är att Laponiaporten inte har möjlighet att hålla 


sommaröppet i tillräcklig utsträckning. Det minskar möjligheten för den 
externa caféverksamheten och är negativt för boende och turismen. Idag 
är ekonomin ansträngd och en stor del av vårat arbete sker ideellt. Caféet 
går inte runt , det går vare sig att ta ut hyra eller provision för den 
verksamheten. 


 
 Laponiaporten AB vill att kommunstyrelsen tillför medel som motsvarar en 


tjänst under sommarsäsongen. 
 
 Ärendets beredning 
 


Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 74. 
Skrivelse från Laponiaporten AB inkommen 2023-04-27. 
 
Anmälan av jäv 
 
Birgit Meier Thunborg (M) anmäler jäv och deltar ej i beredningen och 
beslutet av ärendet. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Catharina Thuresdotter (S) väljs att justera punkten. 
 
 
 
 
Kopia till 
Laponiaporten AB 
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 § 90 Dnr 2023:531 
   


Förslag arbetsgång för Vision 2040 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att med medborgare tydliggöra att det gäller även barn och unga, samt 
 
att i övrigt fastställa arbetsgång för Vision 2040. 


 ____________ 
  


Ärendet 
 


Budgetberedningen 2023 har uppdragit till kommunchefen att påbörja 
arbetet med en uppdatering av Vision 2030 till Vision 2040 för Jokkmokks 
kommun. Uppdateringen bör ta hänsyn till och utgångspunkt från befintliga 
dokument som berör visionsarbete som vision 2030, kommunens vision i 
översiktsplan, varumärkesplattform och värdegrund för personal. 
 
Arbetet bör göras brett för att en förankring och acceptans ska finnas hos 
såväl medarbetare som medborgare. Vision 2040 med övergripande mål 
ska utgöra en grund för kommunens arbete med översiktsplan samt 
nämndernas och styrelsens verksamhetsmål.  
 
Ett förslag till arbetsgång för arbetet har tagits fram. 
 
Kommunchef Monica Lundkvist föreslår kommunstyrelsen besluta: 
 
Att fastställa arbetsgång för Vision 2040. 


 
 Ärendets beredning 


 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 76. 
Tjänsteskrivelse från kommunchef Monica Lundkvist daterad 2023-04-26. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunchef Monica Lundkvist 


 







JOKKMOKKS KOMMUN  
   Sammanträdesdatum 
 
Kommunstyrelsen   2023-05-29  
_______________________________________________________________________ 
 


Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
 


50  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


 § 91 Dnr 2023:534  
    


Förslag till revidering av krisledningsnämndens reglemente  
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 


  
att anta det reviderade reglementet i enlighet med förslaget.  


 __________ 
 


Ärendet 
 
Revideringsförslaget presenteras med anledning av att Överenskommelse 
om kommunernas krisberedskap MSB 2022-15507 ålägger kommunerna 
att reglementet för krisledningsnämnden ska beslutas av 
kommunfullmäktige senast 31 december under den nya mandatperiodens 
första år (2023-12-31). I samband med det åtagandet så presenteras en 
uppdatering av reglementet i syfte att bättre representera 
krisledningsstrukturen i både Jokkmokks kommun och Sverige i stort i dag.  
 
Revideringsförslagen hanterar främst § 13 (Centrala krisledningen) och § 
14 (Samverkansgrupp). 
 
Säkerhetssamordnare Love Bruno föreslår kommunfullmäktige: 
 
Att fastställa revideringsförslaget för ”Reglemente för krisledningsnämnden 
i Jokkmokks kommun”.  


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 79. 
Tjänsteskrivelse från säkerhetssamordnare Love Bruno daterad 2023-04-
25. 
Förslag till reviderat reglemente för krisledningsnämnden. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till  
Kommunfullmäktige 
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 § 92 Dnr 2023:533 
 


 Skrivelse angående verksamhetsbesök för förtroendevalda 
 
 Kommunstyrelsen beslutar  
 


att uppdra till kommunsekreteraren och ordförande att utreda frågan till 
arbets- och tillväxtutskottets möte 28 augusti. 


 ____________ 
   


Ärendet 
 


En skrivelse har inkommit från Birgit Meier Thunborg (M). 
 
Att informera sig om kommunens verksamheter och dess rådande 
arbetssituation är ett mycket viktigt inslag i fritidspolitikernas 
kunskapsinhämtning. I praktiken sker det genom olika rapporteringar till 
kommunstyrelsen, fullmäktige och i nämnderna av verksamhetsledare, 
antingen reglerad via en arbetsordning eller på begäran av ledamöterna.  
I mitt och min partigrupps fritidspolitiska engagemang ser vi det som 
väldigt angeläget och positivt att kunna utöka vår kunskapsinhämtning 
angående kommunens verksamheter genom att ta kontakt med 
verksamhetsföreträdare och även att kunna genomföra besök i 
verksamheter.  
 
Syftet med verksamhetsbesöken ska vara att ledamöterna i fullmäktige, 
styrelser och nämnder kan lära sig mer om hur verksamheten fungerar 
och att få kontakt med verksamhetsutövarna i alla led för att därmed även 
få kunskap om deras rådande arbetssituation.  
 
Eftersom våra verksamheter är väldigt skilda till karaktären och 
utövningsområdena och oftast riktas mot enskilda individer behöver 
genomförandet av informationsbesöken vara reglerade.  
 
Härmed yrkar jag på: 
 
Att kommunstyrelsen ger i uppdrag att undersöka förutsättningar för en 
informationsinhämtning för Jokkmokk Kommuns förtroendevalde via 
verksamhetsbesök, antingen enskilt eller i partigrupp, vid minst 2 tillfällen 
per år och samtidigt 


 
Att utreda kostnaderna i samband med detta, t. ex. verksamhetens 
merkostnad, ersättning för förlorad arbetsinkomst till förtroendevalda 
eftersom besöken sker på reguljär arbetstid och eventuell andra 
förväntade kostnader som skulle kunna uppstå.  
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§ 92- fortsättning 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 78. 
Skrivelse från Birgit Meier Thunborg inkommen 2023-05-02. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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  § 93   Dnr 2023:256 
 
Skrivelse från Váissa Sámisearvi om representation i 
minoritetsspråksgruppen 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att uppmana sameföreningarna och samebyarna att utse varsin ersättare i 
minoritetsspråksgruppen. 


 ___________ 
 


Ärendet 
 


En skrivelse från Váissa Sámisearvi har inkommit där de vill ha en plats i 
minoritetsspråksgruppen. 


 
 Kommunstyrelsen har att utse tre ledamöter till minoritetsspråksgruppen, 
av de övriga två ledamöterna utses en av samebyarna i Jokkmokk och en 
av sameföreningarna i Jokkmokk. Sameföreningarnas plats innehas idag 
av Jokkmokks Sameförening. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2023-03-27, § 62, att uppdra till 
kommunsekreteraren att utreda förfrågan och återkomma med ett förslag 
till kommunstyrelsen. 
 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo har berett ärendet. 
 
Frågan har tagits upp på samråd med minoritetsspråksgruppen den 23 maj 
och gruppen var eniga om att det vore bättre att både sameföreningarna 
och samebyarna fick varsin ersättarplats istället för att utöka med ytterligare 
ledamöter. Ersättarna skulle då kunna hoppa in när ledamöter var jäviga 
eller inte ha möjlighet att komma på möten. En större utökning av gruppen 
skulle innebära att det operativa arbetet i gruppen blir svårare att 
genomföra.  
 
Det finns behov av bredare samrådsforum men det är bättre att de hålls mot 
berörda eller allmänheten i mer specifika frågor. 
 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo föreslår: 
 
Att kommunstyrelsen uppmanar sameföreningarna och samebyarna att 
utse varsin ersättare i minoritetsspråksgruppen. 
 
Ärendets beredning 
 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2023-
05-25. 
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§ 93- fortsättning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 83. 
Kommunstyrelsens beslut 2023-03-27, § 62. 
Skrivelse från Váissa Sámisearvi inkommen 2023-03-20. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Minoritetsspråksgruppen 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 94 Dnr 2023:64 


Skrivelse angående belysning vid postlådor efter väg 805 i 
Vaikijaur 


 
 Kommunstyrelsen beslutar  
 


att besluta att Thor-Erling Andreassen kontaktar Vattenfall för inkoppling i 
kommunens belysningsskåp. För kommunens del är det ok med 
inkopplingen, samt 


 
att det skrivs ett avtal då detta frångår den gällande policy för allmän 
vägbelysning i Jokkmokks kommun. Avtalet skrivs mellan kommunen och 
Tor Erling Andreassen/byn. 


 ____________ 
  


Ärendet 
 


En skrivelse har inkommit från Thor-Erling Andreassen (SD) angående 
belysning vid postlådorna i Vaikijaur efter väg 805. 
 
Byn vill själva bekosta en belysningsstolpe och ledningsdragning för att 
koppla in sig på kommunens ledningsskåp och vill ha tillstånd för det från 
kommunen. 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslutade 2023-01-30, § 16, 
att uppdra till gatuchefen att utreda ärendet som senast till 
kommunstyrelsens möte 2023-05-29. 
 
Gatuchef Conny Öhman har yttrat sig i ärendet. 
 
Det framgår av skrivelsen att Thor-Erling Andreassen/byn själv  utför allt 
arbete med att gräva kabel och monterar stolpen själv. 
 
Det som då återstår är att göra inkopplingen i kommunens 
belysningsskåp. 
 
Detta är en liten kostnad då Thor-Erling Andreassen själv sköter och 
underhåller sin belysningspunkt  
 
Gällande Vaikijaur så betalar kommunen en fast kostnad per 
belysningspunkt. 
 
Gatuchef Conny Öhman föreslår kommunstyrelsen: 
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§ 94- fortsättning 
 
Att besluta att Thor-Erling Andreassen kontaktar Vattenfall för inkoppling i 
kommunens belysningsskåp. För kommunens del är det ok med 
inkopplingen. 
 
Att det skrivs ett avtal då detta frångår den gällande policy för allmän 
vägbelysning i Jokkmokks kommun. Avtalet skrivs mellan kommunen och 
Tor Erling Andreassen/byn. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-01-30, § 16. 
Skrivelse från Thor-Erling Andreassen inkommen 2023-01-17. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Thor-Erling Andreassen 
Gatuchef Conny Öhman 







JOKKMOKKS KOMMUN  
   Sammanträdesdatum 
 
Kommunstyrelsen   2023-05-29  
_______________________________________________________________________ 
 


Justerandes signatur   Utdragsbestyrkande 
 


57  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


 § 95 Dnr 2019:94 


Skrivelse angående belysning vid korsningen väg E45 och 
väg 805  


 
 Kommunstyrelsen beslutar  
 


att arbeta vidare med frågan mot Trafikverket, samt 
 
att i övrigt lägga skrivelsen till handlingarna. 


 ____________ 
  


Ärendet 
 


En skrivelse har inkommit från Thor-Erling Andreassen (SD) angående 
belysning vid korsningen väg E45 och väg 805. 
 
Bakgrunden är att denna vägkorsning efter den ombyggnation som 
gjordes av E45 har blivit en trafikfara för bilister som ska köra mot 
Kvikkjokk. 
 
Under höstmörkret och vid vintertid är det mycket svårt för bilister att hinna 
uppfatta denna korsning eftersom trafiken på E45 håller hög hastighet. 
Korsningen är undermåligt utmärkt i en vänsterkurva, det har vid ett flertal 
tillfällen uppstått ett antal allvarliga olyckstillbud såsom dikeskörning och 
annat. 
 
Personer boende i Vaikijaur, Klubbudden och Randijaur deltog vid ett 
möte 2019 på Vaikijaurgården. Där påtalade vi för kommunledningen som 
var närvarande att vi önskade en belysning vid denna korsning.  
 
Kommunledningen lovade att vid kommande möte med Trafikverket under 
2020 arbeta för belysning i korsningen. Enligt de underlag som jag har så 
gjordes det inte fler kontakter mellan 2020 fram till den 17 juni 2022 varför 
denna långa tid, enligt mina källor så väntade Trafikverket på att 
kommunen skulle informera Trafikverket om sina pågående arbeten med 
belysningen efter våg 805. 
 
Med anledning av detta så bör kommunen med det snaraste senast 15 
mars, kalla till ett möte med Trafikverket så att en belysning går att 
montera upp vid vägkorsningen E45 och väg 805 i samband med 
sommarens återstående belysningsarbeten. 
 
Kommunstyrelsen arbets- och tillväxtutskott beslutade 2023-05-15, § 17, 
att uppdra till gatuchefen att ta upp frågan med Trafikverket för att försöka 
lösa belysningssituationen i korsningen på ett för alla parter positivt utfall 
med återrapport som senast till kommunstyrelsens möte 2023-05-29. 
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§ 95- fortsättning 
 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) har yttrat sig i 
ärendet. 
 
Thor Erling Andreassen (SD) skriver att han deltog i ett möte med 
dåvarande kommunledning om detta 2019 där belysningsproblematiken 
påtalades och säger sig då fått utfästelser att dåvarande kommunledning 
skulle agera mot TRV i frågan. Vid kontakter från Andreassen med sina 
källor på TRV så skedde det inte enligt Andreassen förrän sommaren 
2022.  
 
Vid ett möte med TRV 2022-11-30 så dryftades frågan och TRV var klar 
och tydlig med att en belysning i korsningen inte är aktuell. Den 
informationen kan troligtvis bekräftas av Andreassens källor vid TRV.  
Den nya kommunledningen i vår kommun har återigen tagit upp frågan 
med TRV. Dels i kontakt med vägdirektören och dels på det möte som vi 
hade med TRV den 24 maj. Vi har tryckt på att bla elförsörjning är 
framdragen till korsningen vilket torde göra kostnaden betydligt mindre vid 
en uppsättning av belysning. Det har även sänts med bilder på hur det ser 
vid korsningen i skymningen under vintern.  
  
TRV har på mötet den 24 maj sagt att de ska återkomma i ärendet innan 
midsommar då de tycker sig fått ny information vid detta möte. Efter det så 
ser vi hur ärendet ska hanteras framöver. För att även här tydliggöra 
tingens ordning. Jokkmokks kommun kommer ej att bekosta belysning i 
korsningen. Vår roll är att föra dialog med TRV med inriktningen att de ska 
sätta upp belysningen.  


 
Ärendets beredning 
 
Skrivelse från kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK). 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-01-30, § 16. 
Skrivelse från Thor-Erling Andreassen inkommen 2023-01-17. 


 
  


 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK) 
Thor-Erling Andreassen 
Gatuchef Conny Öhman 
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 § 96 Dnr 2023:497  
    


Förslag till revidering av kommunfullmäktiges 
arbetsordning 
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 


  
att anta det reviderade förslaget till arbetsordning. 


 __________ 
 


Ärendet 
 
Kommunfullmäktige minskades i och med den nya mandatperioden från 
25 ledamöter till 23 ledamöter. Då antalet ledamöter ska framgå av 
arbetsordning så måste denna ändras. Vissa andra mindre justeringar och 
förtydligande har också gjorts. 
 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo föreslår kommunfullmäktige: 
 
Att anta det reviderade förslaget till arbetsordning. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 80. 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2023-
05-02. 
Förslag till reviderat arbetsordning för kommunfullmäktige. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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 § 97 Dnr 2023:535  
      


Årsredovisning för Lapplands Kommunalförbund, LKF för 
2022 
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att godkänna årsredovisningen för 2022. 


 __________ 
 


Ärendet 
 
Årsredovisningen för 2022 för Lapplands Kommunalförbund, LKF, är klar 
för hantering i medlemskommunerna. 


 
Året har präglats av det som skett i omvärlden med pandemi, 
postpandemi, krig och inflation som bland annat lett till ökade kostnader. 
Framför allt har kostnader kopplat till yrkesprogrammen inom gymnasiet 
ökat på grund av ökade inköpspriser. Arbete med att säkerställa 
kunskapsnivån för gymnasieelever efter pandemin har pågått och kommer 
att pågå en tid framöver. 
 
Skolverket tillsammans med Specialpedagogiska skolmyndigheten SPSM 
har bjudit in Lapplands Kommunalförbund till kvalitetsdialoger. 
Kvalitetsdialogerna utgick från prioriterade områden likvärdighet, kvalitet 
samt utveckling och lärande. Skolverket har tagit fram ett stödmaterial som 
kommer implementeras i vårt kvalitetsarbete. 
 
För att kunna än mer bättra kvaliteten och således måluppfyllelsen så har 
Lapplands Gymnasium deltagit i SKR:s utbildningssatsning Fullföljd 
utbildning under 2022. Programmet avslutas i februari 2023. 
Verksamheten har även utsett en förstelärare som skall hålla i den 
fortsatta utvecklingen på området. 
 
Kompetensförsörjning har fortsatt varit en utmaning. Inom flera områden 
är det svårt att rekrytera personer med rätt kompetens. Detta avser främst 
yrkeslärare, Studie och yrkesvägledare samt lärare i allmänhet. 
Bostadsbristen är fortfarande en utmaning framför allt i Gällivare och 
Kiruna. Det har inneburit att tjänstetillsättningar inte har kunnat slutföras, 
då personer från annat håll ej fått någon bostad, vilket försvårat 
kompetensförsörjningen ytterligare. 
 
Lapplands kommunalförbund uppvisar ett positivt resultat för året om 3 
409 tkr. Största delen av resultatet, 2 936 tkr, kommer från gymnasiets 
verksamhet där framför allt interkommunala ersättningar avviker positivt 
från  
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§ 97- fortsättning 
 
budgeterat belopp. Avsättning till pensioner som vi befarade skulle 
påverka resultatet redan 2022 blev inte så stora som förväntat. 
Verksamheterna har haft stora utmaningar med att hålla 
kostnadsbudgeten men detta har vägts upp av ej budgeterade intäkter så 
som skolmiljard och del av statsbidrag för etablerare som verksamheterna 
på förhand inte visste utfallet av och därmed inte budgeterade. Vakanta 
tjänster, ej ersatta tjänstledigheter och tjänster som kunnat finansieras via 
projektmedel är även de några orsaker till den positiva avvikelsen för 
personalkostnaderna. 
 
Direktionen beslutade 2023-02-28 att godkänna årsredovisningen och 
överlåta den tillsammans med revisionsberättelsen till 
medlemskommunerna för erforderliga beslut. 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 81. 
Direktionens beslut 2023-02-28. 
Årsredovisning för 2022 för LKF. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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 § 98 Dnr 2023:536 


Förslag till ny förbundsordning för Norrbottens läns 
Kollektivtrafikmyndighet, RKM 
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att anta förslaget till ny förbundsordning. 


 ____________ 
  


Ärendet 
 
Ett förslag till ny förbundsordning för Norrbottens läns 
Kollektivtrafikmyndighet, RKM, har tagits fram och skickats ut till 
medlemmarna för att antas. 


 
 Ärendets beredning 


 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 82. 
Förslag till ny förbundsordning för RKM. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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 § 99  Dnr 2021:1088 
 


Svar på medborgarförslag- Förenkla informationen kring 
medborgarförslag 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att bifalla medborgarförslaget i enlighet med kommunsekreterarens 
yttrande. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Ett medborgarförslag har inkommit från Amanda Mannervik. 
 
Här kommer ytterligare ett medborgarförslag. Jag skulle vilja tipsa er om 
att förenkla informationen kring medborgarförslag. Det är svårt att förstå 
processen även för en som har svenska som modersmål. Adress till 
registraturen framgår inte heller av hemsidan. 
 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo har berett medborgarförslaget. 
 
Undertecknad har gjort en översyn av informationen på hemsidan. Vissa 
språkliga förenklingar har gjorts och adressen och e-postadressen till var 
medborgarförslag ska skickas framgår numera. I framtiden skulle 
eventuellt en e-tjänst också kunna utvecklas. 
 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo föreslår kommunstyrelsen: 
 
Att bifalla medborgarförslaget i enlighet med kommunsekreterarens 
yttrande. 


 
Ärendets beredning 


 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 84. 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2023-
05-02. 
Kommunfullmäktiges beslut 2021-11-01, § 63. 
Medborgarförslag från Amanda Mannervik inkommen 2021-08-25. 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Förslagsställaren 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 
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 § 100  Dnr 2022:972 
 


Motionssvar- Gör gamla Engelmarks till ett Ungdomens 
hus 
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att avslå motionen och besluta att hyra ut lokaler i byggnaden, gamla 
Engelmarks, till externa hyresgäster. 


 ____________ 
 
Reservationer 
 
Catharina Thuresdotter och Jan Sjöberg (bägge S) reserverar sig mot 
beslutet. 
 
Ärendet 


 
Ett motion har inkommit från Mats Vennberg (S). 
 
Jag skriver för att uttrycka vårt missnöje inför det väntade beslutet att sälja 
fastigheten Gamla Engelmarks. Vårt förslag är att kommunen behåller 
detta kulturellt viktiga hus och gör det till en aktiv plats för ortens 
ungdomar.  
 
I samband med att man letar efter permanenta lokaler för Kulturskolan 
tycker vi att Gamla Engelmarks är det rätta huset att bedriva såväl kultur- 
som fritidsaktiviteter i. Vårt förslag är att alltså att flytta Kulturskolan hit – 
tillsammans med Östra hörnet. I dagsläget ligger det sistnämnda i 
utkanten av samhället, vilket gör det svårt för vuxna att uppmärksamma 
vad ungdomarna har för sig i de mörka områdena. Östra hörnets nära 
placering till Östra skolan, ungdomarnas arbetsplats, torde inte heller ge 
dem en uppenbar känsla av fritid.  
 
Att samordna Kulturskolan och Östra hörnet centralt skulle dessutom bidra 
till att torgområdet lever upp. Utescenen skulle kunna användas för olika 
kulturella aktiviteter på ett mer naturligt och lättillgängligt sätt. Det går även 
att vidareutveckla konceptet så att olika föreningar skulle kunna placera 
sina möten i vårt tänkta Ungdomens hus och på så sätt lättare nå de 
ungdomar som sällan uppsöker idrottsföreningar och kulturföreningar.  
 
Det är bara fantasin som sätter gränser för vad Gamla Engelmarks i 
framtiden skulle kunna bli för våra unga medborgare. Låt oss samla alla 
ungdomsaktiviteter under ett och samma tak och på så sätt skapa ett 
sjudande, levande hus och torg för ungdomar i olika åldrar.  
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§ 100- fortsättning 
 
Vi vill och bör satsa på de ungdomar som växer upp i Jokkmokks 
kommun! 


 
Tillväxtchef Stefan Andersson och chef för samhälls- och 
infrastrukturfunktionen Erik Fagerström har berett motionen. 
 
Med hänsyn till den tekniska kännedomen om fastigheten, inklusive 
problemen med ljudisolering, kan det vara svårt att skapa ett lämpligt 
ungdomens hus i Gamla Engelmarks. Eventuella investeringar i 
fastigheten för att åtgärda dessa problem skulle öka de totala kostnaderna 
för projektet. Det finns idag ett externt intresse för fastigheten vilket skulle 
medföra externa intäkter för kommunen. Ett ungdomens hus i byggnaden 
skulle, förutom att öka de kommunala kostnaderna troligtvis medföra 
vakanser på andra håll i kommunens fastighetsbestånd som inte bedöms 
vara lika attraktivt för externa hyresgäster. 
 
Kommunen har slutat använda källaren i Folkets Hus som ungdomslokal 
bland annat på grund av bristfällig ventilation. Det är viktigt att överväga 
alla alternativ för att möta ungdomarnas behov av lämpliga lokaler och 
aktiviteter och hitta den bästa lösningen utifrån tillgängliga ekonomiska 
resurser, tekniska begränsningar samt för att uppnå ett effektivt nyttjande 
av lokaler. 
 
Med hänsyn till de ekonomiska aspekterna av att skapa ett ungdomens 
hus i Gamla Engelmarks bör man också ta hänsyn till de årliga 
driftskostnaderna på 500 000 kr för fastigheten, samt erforderliga 
investeringar. Detta skulle ytterligare öka de totala kostnaderna för 
projektet och det är viktigt att överväga om det finns tillräckligt med 
resurser för att driva och underhålla fastigheten som ungdomens hus på 
lång sikt.  
 
I samband med att besparingspaketet som beslutades år 2020 så 
framställdes ett förslag som beslutades grundades på. Det gjordes också 
en föreningslokalsutredning som innefattade subventionerade och ej 
blockhyrda lokaler.  
 
Målet med det i ärendet fortsatta arbetet var att lokaleffektiviseringen 
skulle bedrivas systematiskt med kostnadstäckning som mål. Eventuella 
subventioner föreslogs att noteras som föreningsstöd, samlat med andra 
kommunala föreningsstöd och bidrag. På så vis skulle det erhållas en 
samlad bild av de av kommunen givna subventioner, stöd och bidrag. I ej 
blockhyrda fastigheter så skulle det innebära att delade lokaler får en ökad 
nyttjandegrad, samtidigt som ytor frigörs för externa hyresgäster, så som 
företag.  
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§ 100- fortsättning 
 
Ett övergripande mål och en övergripande strategi föreslogs vara att 
sträva efter hög beläggning i lokaler som ej är möjliga att blockhyra 
(exempelvis Talvatisgården och Folkets Hus Jokkmokk). Strategin bör 
sekundärt innebära att vakanser uppstår i mindre blockhyrda objekt som 
sedan kan avyttras eller hyras ut till externa hyresgäster. 
 
Tillväxtchef Stefan Andersson och chef för samhälls- och 
infrastrukturfunktionen Erik Fagerström föreslår kommunfullmäktige: 
 
Att avslå motionen och besluta att hyra ut lokaler i byggnaden, gamla 
Engelmarks, till externa hyresgäster. 


 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 75. 
Kommunfullmäktiges beslut 2022-12-12, § 77. 
Motion från Mats Vennberg (S) inkommen 2022-11-23. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Catharina Thuresdotter (S) yrkar på bifall till motionen. 
 
Henrik Blind (MP) yrkar på att på bifall till arbets- och tillväxtutskottets 
beslut. 
 
Röstning 
 
Ordförande prövar framlagda yrkanden och finner att kommunstyrelsen 
beslutat i enlighet med arbets- och tillväxtutskottets förslag till beslut. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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 § 101 Dnr 2023:476 


Redovisning av motioner och medborgarförslag under 
beredning 
 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 
kommunfullmäktige besluta 
 
att remissinstanserna påskyndar handläggningen av medborgarförslagen, 
samt 
 
att i övrigt lägga redovisningen till handlingarna. 


 ____________ 
 
Ärendet 


 
Av kommunallagens 5 kap. § 35 framgår att en motion eller ett 
medborgarförslag bör beredas så att fullmäktige kan fatta beslut inom ett 
år efter det att motionen eller medborgarförslaget väcktes. Om 
beredningen inte avslutats inom denna tid ska detta och vad som kommit 
fram i beredningen anmälas till fullmäktige. Fullmäktige kan då avskriva 
motionen eller medborgarförslaget från vidare handläggning.  
 
Av kommunfullmäktiges arbetsordning framgår att kommunstyrelsen vid 
två tillfällen varje år skall redovisa de motioner som inte beretts färdigt. 
Motsvarande bestämmelse har införts för medborgarförslag. Nytt från och 
med 2008 är att kommunfullmäktige har möjligheten att uppdra till en 
nämnd att besvara ett medborgarförslag.  
 
I bilaga finns en förteckning över de motioner och medborgarförslag som 
initierats i kommunfullmäktige men som ännu inte har slutbehandlats, samt 
även en redovisning av de medborgarförslag som besvarats direkt av en 
nämnd. 
 
Kommunfullmäktige och dess presidium har tidigare framfört flera gånger 
synpunkter att remissinstanserna ska påskynda handläggningen. 
Resultatet efter senaste påminnelsen har varit effektivt och flertalet äldre 
motioner och medborgarförslag har numera besvarats och åtgärdats. 
 
Kommunfullmäktige har också beslutat att både medborgarförslag och 
motioner numera ska besvaras inom ett år från att de kom in till 
kommunen. 
 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo föreslår kommunfullmäktige besluta: 
 
Att lägga redovisningen till handlingarna. 
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§ 101- fortsättning 
 
Ärendets beredning 
 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskotts beslut 2023-05-15, § 86. 
Redovisning medborgarförslag och motioner under beredning. 
Tjänsteskrivelse från kommunsekreterare Marcus Sjaggo daterad 2023-
05-02. 
 
Överläggningar i kommunstyrelsen 
 
Catharina Thuresdotter (S) yrkar på bifall till arbets- och tillväxtutskottets 
förslag till beslut. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Kommunfullmäktige 
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§ 102 Dnr 2023:544   


Yttrande över förslag till bildande av naturreservatet 
Kaltisbäcken 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att avge yttrande i enlighet med förslaget. 


 ____________ 
  


Ärendet 
 


Jokkmokks kommun har fått ett förslag till bildande av naturreservatet 
Kaltisbäcken från länsstyrelsen. 


  
 Ett förslag till yttrande har tagits fram. 
 


Jokkmokks kommun har inga invändningar när det gäller bildande av 
naturreservatet Kaltisbäcken, men Jokkmokks kommun har några 
kommentarer.  
 
En synpunkt som tidigare har lyfts är förslaget att Länsstyrelsen allmänt 
ser över förbudsföreskrifterna för möjligheten till att kunna anlägga ledning 
i luft, mark eller vatten eller att bredda ledningsgata i A föreskrifterna, till 
att beakta möjligheten att kunna anlägga ledning i luft, mark eller vatten 
eller att bredda ledningsgata med tillstånd från Länsstyrelsen.  
 
Undantagsområde finns för Kaltisbäcken i A föreskrifterna punkt 4 där det 
framgår att det inte ska utgöra något hinder för att bygga ny kraftledning 
parallellt med befintlig kraftledning. Undantaget gäller endast specifik yta 
som sträcker sig maximalt 100 meter in i reservatet från reservatsgränsen. 
 
Vidare är betydelsen av tillgängliggörandet av naturreservatet i form av 
information och möjligheten av att nå reservatet, för främjandet av 
friluftsliv, rekreation och naturturism viktig.  
 
Länsstyrelsen bedömer att besöksantalet i reservatet kommer att påverkas 
marginellt, då Kaltisbäcken är ett förhållandevis okänt utflyktsmål.  Det 
finns inga markerade stigar, eldstäder eller andra anordningar för rörligt 
friluftsliv. Länsstyrelsen bedömer att det i nuläget inte behövs några. 
Utgångspunkten är att reservatet ska nyttjas utifrån sina naturliga 
förutsättningar. Det finns inte någon iordningställd parkeringsplats men det 
finns parkeringsyta vid informationsskylten. 


 
 Ärendets beredning 


 
Förslag till yttrande. 
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§ 102- fortsättning 
 
Förslag bildande av naturreservatet Kaltisbäcken inkommit 2023-05-11. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kopia till 
Utredare Marietta Norlén 
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§ 103 
 
Anmälan av delegationsbeslut  
 
Kommunstyrelsen beslutar  


 
att lägga ärendet till handlingarna. 
____________  
 
Ärendet 


 
Kommunstyrelsens arbets- och tillväxtutskott 


 
3.18 Beslut om upphandling och tecknande av avtal av varor och tjänster över 
direktupphandlingsgränsen samt fatta tilldelningsbeslut enligt budget eller av 
kommunfullmäktige beslutad investeringsbudget över 500 000 kr 


 
Beslut 2023-04-24, § 54, Beslut att tilldela och teckna avtal för upphandling av byte av 
självfallsledning inklusive pumpstation för VA Kåbdalis etapp 4 


 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman 


 
4.16 Beslut om tidsbegränsat förbud mot framförande av snöskoter i fjällområden 
 
Beslut om tillfälligt skoterförbud inom Sirges sameby våren 2023 (dnr 2023:392) 
 
Beslut om tillfälligt skoterförbud inom Jåhkågasska Tjiellde våren 2023 (dnr 2023:375) 
 
Personalchef Caroline Johansson 


 
2.23 Beslutande om avgångsvederlag 
 
Beslut om avgångsvederlag för anställd 


 
Kommunsekreterare Marcus Sjaggo 


 
1.13 Beslut om remittering av motion och medborgarförslag till vederbörlig handläggare, 
nämnd eller kommunalt bolag 
 
Motion – Jokkmokks marknad som världsarv (dnr 2023:411) 
Beslut: Ärendet bereds av tillväxtchef Stefan Andersson  
 
Medborgarförslag – Skoterled mellan Murjek och Högträsk (dnr 2023:411) 
Beslut: Ärendet bereds av fritidskonsulent Stefan Lindmark 
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 § 104 


Övriga anmälningsärenden 
 
Kommunstyrelsens beslutar  


 
att lägga redovisade anmälningsärenden till handlingarna.  
_____________  
 
Ärendet 
 
Nedanstående delgivningar anmäls till sammanträdet.  
 
1.      Från Sametinget 


- Uppföljningsrapport om minoritetspolitikens utveckling 2022 
 


2.      Från länsstyrelsen 
- Beslut om bygdemedel med 400 000 kr för byte av elektroniska lås 
i Hotell Jokkmokk 
- Beslut om bygdemedel med 92 837 kr för Vuollerims Ridklubb, 
säkerhetsarbeten i ridhallen och energieffektiviseringar 
- Beslut om bygdemedel med 375 000 kr för projektet Fiskelycka 
- Beslut om bygdemedel med 1 462 500 kr för projektet Digital 
infrastruktur i glesbygd del 2 
- Beslut om bygdemedel med 1 125 000 kr för nytt ytskikt i 
bassängerna på Arctic Camp 
- Beslut om bygdemedel med 266 925 kr för investering i 
fiberutrustning för förtätning 
- Beslut om bygdemedel med 3 960 000 kr för utökning och 
slutförande av investeringen i SWEBOR-huset 
- Beslut om bygdemedel med 650 000 kr för åtgärder för 
reningsprocessen av vatten i Kvikkjokk 
- Beslut om tillstånd att starta och landa med helikopter för Fiskflyg 
AB i nationalpark 


 
3.  Från Filmpool Nord AB 


- Revisionsberättelsen för 2022 
- Protokoll från årsstämma 2023 


 
4.  Från Energikontor Norr AB 


- Årsredovisning för 2022 
- Revisionsberättelsen för 2022 
- Protokoll från årsstämma 2023 


 
5.  Från Investeringar i Norrbotten AB 


- Revisionsberättelsen för 2022 
- Protokoll från årsstämma 2023 
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6.  Från Coompanion Norrbotten 
- Revisionsberättelsen för 2022 
- Årsredovisning för 2022 
- Protokoll från årsstämma 2023 


 
7.  Från STF 


- Skrivelse avseende avfallshantering efter de statliga 
vandringslederna i fjällen 


 
8.  Från kommunfullmäktige 


- Beslut om ansvarsfrihet för kommunstyrelsen och dess ledamöter 
för 2022 


 
9.    Från kommunchef Monica Lundkvist 


  -  Tecknande av avtal med Nordenskiöldsloppet AB för 
genomförande av Nordenskiöldsloppet 2024-2025 
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 § 105 
 


Kommunalråden och kommunchefen informerar 
 


  Kommunstyrelsen beslutar 
 
  att lägga informationen till handlingarna. 


____________  
 
Överläggningar i arbets- och tillväxtutskottet 


 
Kommunstyrelsens ordförande Roland Boman (FJK), kommunstyrelsens 
vice ordförande Henrik Blind (MP) och kommunchef Monica Lundkvist 
informerar om senaste tidens arbete.  
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